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                                       П Р О Т О К О Л 

 

                                                   № 5 

 

    

От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 11.02.2020 година, от 
10.30 часа, в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  32. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 27 общински съветници. 

В хода на заседанието се включиха общинските съветници Ахмед Ахмедов; 
Валентин Василев; Галина Георгиева; Мирослав Цанев и Хасан Хасанов. 

По уважителни причини отсъства общински съветник Радиана Димитрова. 
 

/Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград, г-н 

Добрин Добрев – зам.-кмет на Община Разград, г-н Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на 
Община Разград; г-жа Милена Орешкова – зам.-кмет на Община Разград, г-жа Нели 

Добрева– секретар на Община Разград, г-жа Снежана Петрова – финансов експерт А 

ВиК, кметове на кметства, представители на общинска администрация, журналисти и 

граждани.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници,  

Уважаеми съграждани,  

За днешното заседание на Общински съвет- Разград са се регистрирали 27 

общински съветници. Налице е необходимия кворум, затова откривам заседанието на 
Общинския съвет-Разград.  

 

Дежурен секретар за днешното заседание на Общински съвет-Разград е общински 

съветник Свилена Дечева.  
 

Дневния ред ви е раздаден предварително и в него сме предложили да бъдат 
включени: 

1. Докладни записки; 

2. Питания; 
3. Текущи.  

Имате ли предложения по така предложения дневен ред? Не виждам желаещи. 

Затова предлагам да се произнесем по проекта за дневен ред. Моля общинските 
съветници да гласуват за приемане на така предложения дневен ред.  

 

С 21 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, дневният ред се 
приема.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Уважаеми колеги,  

По силата на нормативни изисквания и по специално чл.8 от Закона за 
собствеността, е налице изискване от нормативен характер общинския съвет преди да се 
произнесе по проекта за бюджет, предложен от кмета на общината, да разгледа и да се 
произнесе относно Приемане на стратегия за управление на общинската собственост на 
територията на Община Разград за периода 2020-2023 година, и въз основа на тази 

стратегия да се произнесе относно Приемане на приемане на програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2020 година. Кмета на общината е 
внесъл докладни записки, които хронологически са след внасянето в деловодството на 
общинския съвет на докладната записка относно Приемане на бюджета за 2020 година на 
Община Разград. Затова аз предлагам като се съобразим с тези изисквания на закона, че 
преди бюджета трябва да се произнесем относно - Стратегията за управление на 
общинската собственост на територията на Община Разград и Програмата за управление 
и разпореждане с имоти общинска собственост за 2020 година, да разгледаме най-напред 

докладни записки с вх.№№40 и 41. И след това вече ще продължим по реда така както са 
постъпили в деловодството на общинския съвет. По това предложение има ли някой 

общински съветник, който да не е съгласен или да изрази становище? Няма. Затова ще 
пристъпим към точка първа – разглеждане на докладни записки.  

 

ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№40. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на стратегия за управление на общинската собственост на 

територията на община Разград за периода 2020г.-2023 г. 
Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо допълнително да изложите пред 

общинските съветници? 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика; ПК по управление на общинската собственост и стопанство и в 
ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. Най-напред давам думата 
на председателя на ПК по бюджет, икономическа политика и финанси, да изрази 

становището на комисията. Заповядайте, господин Минчев.  
 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Постоянната комисия разгледа докладната записка и гласува по следния начин: 

„ЗА“ – 7, „въздържали се“ – няма, „против“ – няма. 
 



3 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля председателя на комисията по собственост – господин Иво 

Димитров, да информира за становището на комисията.  
 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Резултата от гласуването е: 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка е разгледана и в ПК по околна среда, селско, горско, водно 

и ловно стопанство, и моля председателя на комисията също да информира за 
становището на комисията.  

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка и проекта за решение със: 7 

гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Балтова. Колеги, имате възможност да поставите въпроси 

на вносителя по докладната записка. Има ли желаещи да поставят въпроси? Няма. 
Преминаваме към разисквания. Има ли желаещи да изразят становища или да направят 
предложения по проекта за решение? Не виждам. И ще пристъпим към гласуване. 
Подлагам на гласуване проекта за решение по докладна записка с вх.№40. Моля 
гласувайте.  

Общинският съвет взе следното 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

 

                                                      № 29 

 

В съответствие с изискванията и правомощията, предоставени му от 

разпоредбата на чл.8, ал.8 от Закона за общинската собственост, Общинският съвет 

следва да приеме за срока на мандата си Стратегия за управление на общинската 

собственост, която да определи политиката за развитие на общинската собственост 

и стопанската дейност на общината. 

Съгласно Закона за общинската собственост в правомощията на кмета на 

Община Разград е да направи предложение до Общинския съвет, за приемане на 

Стратегия за управление на общинската собственост на територията на община 

Разград за периода 2020 г. – 2023 г. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.12 и ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.8 и ал.10 от 

Закона за общинската собственост и чл. 1а, ал.1 и ал.3 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общински съвет Разград, с 18 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – 6, 

 

                                              Р Е Ш И: 



4 

 

 

1.Приема Стратегия за управление на общинската собственост на 

територията на община Разград за периода 2020г.- 2023г., приложена към 

настоящото решение. 
2. Стратегията за управление на общинската собственост на територията на 

община Разград за периода 2020г.-2023г. да бъде публикувана в местен вестник и на 

интернет страницата на Община Разград, в едномесечен срок от приемането й. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред Административен 

съд Разград. 

 

 

С Т Р А Т Е Г И Я 

ЗА 

УПРАВЛЕНИЕ НА ОБЩИНСКАТА СОБСТВЕНОСТ 

НА ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД  

ЗА ПЕРИОДА 2020г. – 2023г. 
Стратегията за управление на общинската собственост на територията на община 

Разград за периода 2020г. - 2023г. определя политиката за развитие на общинската 
собственост и стопанската дейност на Община Разград.  

Стратегията е основният документ за определяне на дългосрочните цели и 

приоритети на политиката при развитието и управлението на общинската собственост. 
Тя дава стратегическите направления и равнища на местната политика в областта на 
управлението на общинската собственост, определя стратегическите насоки на 
политиката в тази област и представлява отправна точка за регламентиране на 
конкретизацията на тази дейност. 

Стратегията за управление на общинската собственост на територията на община 
Разград за периода 2020г. – 2023г. включва и доразвива положителните практики на 
политиката за управление на общинската собственост през последните години, като ги 

приобщава към целите и приоритетите на Общинския план за развитие. 
Стратегията за управление на общинската собственост на територията на Община 

Разград за периода 2020г. - 2023г. се приема в изпълнение на чл. 8, ал. 8 от Закона за 
общинската собственост. 

 

І. ОСНОВНИ ЦЕЛИ, ПРИНЦИПИ И ПРИОРИТЕТИ ЗА ПРИДОБИВАНЕ, 

УПРАВЛЕНИЕ И РАЗПОРЕЖДАНЕ С ИМОТИТЕ- ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ 

1. Основна цел- реализиране на конституционния принцип за упражняване 
правото на собственост върху общинските имоти и използването й в интерес на 
териториалната общност, както и този, визиран в основния нормативен акт, 
регламентиращ въпросите, свързани с общинската собственост - Закон за общинската 
собственост- управляване в интерес на населението в общината, съобразно разпоредбите 
на закона и с грижата на добър стопанин. 

За постигането на основната цел, приоритет ще бъдат следните подцели: 
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1.1.Осигуряване на устойчиво развитие на общината, подобряване на селищната 
среда, създаване на условия за бизнес, култура, спорт, отдих, туризъм. 

                 1.2.    Опазване и подобряване на екологичната среда. 
                  1.3. Провеждане на внимателна и сигурна управленска политика,   га- 

рантиране на качествено и ефективно управление чрез модерен мениджмънт и 

повишаване приходите от стопанисване на общинската собственост. 
2. Основни принципи: 

2.1. Законност; 
2.2. Приоритетност на обществения интерес; 
2.3. Публичност; 
3. Приоритети: 

3.1. Нормативно, функционално и организационно оптимизиране на дейността по 

придобиване, управление и разпореждане с имотите- общинска собственост. 
Вътрешната нормативна уредба трябва да бъде в постоянно съответствие с 

промените в действащото законодателство.Това налага мерки и действия в следните 
сфери: 

3.1.1. Вътрешно нормативна рамка- нормативни актове на Общински съвет: 
• Усъвършенстване на нормативната уредба и произтичащите от нея правила, 
процедури и системи за управление, целящи гарантиране законосъобразно управление 
на общинската собственост; 

• Приемане на  годишни програми за управление и разпореждане с имотите- общинска 
собственост през годините, в които действа стратегията; 

   3.1.2. Функционално- организационна рамка: 
• Извършването на периодичен анализ на състоянието на общинската собственост; 
• Осъществяване на  контрол по сключени договори с цел превенция относно 

недопускането на неизпълнение на договорни задължения и предприемане на 
своевременни мерки; 

• Поддържане на публичен регистър на общинските предприятия; 
• Поддържане на публичен регистър на търговските дружества с общинско участие; 
• Поддържане на главен регистър на имотите – публична общинска собственост и на 
имотите – частна общинска собственост; 

• Развитие на капацитета за системно наблюдение върху приложението на 
националните политики и произтичащото от тях законодателство, с възможност за 
извършване на своевременни изменения и допълнения и разработване на предложения 
за промени. 

 

II. ОСНОВНИ ХАРАКТЕРИСТИКИ НА ОТДЕЛНИТЕ ВИДОВЕ ИМОТИ, КОИТО 

МОГАТ ДА СЕ ПРЕДОСТАВЯТ ЗА УПРАВЛЕНИЕ ИЛИ ДА БЪДАТ ПРЕДМЕТ 

НА РАЗПОРЕЖДАНЕ 

  

                                              1.Незастроени имоти 

Незастроените имоти по своето предназначение са основно с търговска, 
производствена, складова дейност и жилищно застрояване. Терените с това 
предназначение, изключая тези за жилищно строителство се намират предимно  в 
общинския център, в промишлените зони на града. Те обикновено представляват най-

голям интерес за потенциални инвеститори. Подходящо е и върху тях да се учредява 
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право на строеж или да бъдат предмет на продажба, с цел подкрепа на потребностите на 
бизнеса и по този начин подобряване на условията за икономическо развитие и растеж.  

Не е целесъбразно те да бъдат отдадени под наем. Терените за жилищно застрояване са 
предимно в общинския център и в населените места на общината и са с площ до 1000 

кв.м. Учредяването на право на строеж върху  терени за изграждане на  жилищни сгради 

дава възможност Общината при провеждането на тръжните процедури да  определи 

условия, при които да може да  придобие нови жилищни имоти. Резервите при 

разпореждане с общински незастроени имоти трябва да се търсят в разработване на 
методика за изследване на потенциала на всеки терен, съобразно предвижданията на 
общия градоустройствен план и в случай на необходимост да се променя 
предназначението му. 

Нови възможности бяха предоставени  със създаването и функционирането на  Бизнес 
зона „Перистър”. Определено  може да се отчете, че поставените цели, изразяващи се в 
подобряване на условията за бизнес в общината, осигуряване на трайна заетост, 
стимулиране на конкуренцията и подобряване на услугите, осигуряване на средства за 
допълнителни инвестиции,  доизграждане и поддържане на зоната са изпълнени. 

Предвид намалелия брой свободни имоти в зоната ще се търсят нови възможности за 
удовлетворяване потребността от нови имоти за потенциални инвеститори, в т.ч. и с 
изграждане на нова бизнес-зона, ако условията го налагат. 

 

2.Застроени имоти 

2.1. Жилищни имоти 

 

Община Разград разполага с 189 жилища, от които 175 апартамента и 14 къщи. Според 

предназначението  жилищата се делят на : 
- жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди- 155 бр. 

- ведомствени жилища -21 бр. 

- резервни жилища – 10 бр. 

- жилища за продажба – 3 бр. 

Според вида си апартаментите се разпределят както следва: 
-едностайни – 58 бр.; 

-двустайни – 79 бр.; 

-двустайни разширени-16 бр.; 

- тристайни – 22бр. 

 

Жилищният фонд е стар и амортизиран. За това свидетелства  и обстоятелството, че в 
голямата си част  жилищата са построени преди 1990 година.Над 89% от жилищата са в 
сгради с етажна собственост, което създава трудности при тяхното управление и 

поддръжка, особено на апартаментите на последен етаж . 

Къщите – общинска собственост са разположени в междублокови пространства, 
запазени след извършени отчуждавания и с малки изключения имат траен 

градоустройствен статут. 
Поддръжката им е скъпа и предвид сравнително ниската /социално ориентирана/ 

наемна цена – икономически неоправдана. 
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Поради крайно ограничения жилищен фонд и трайната необходимост от предоставяне 
на общински жилища на социално слаби семейства, предмет на разпореждане е удачно да 
бъдат само апартаментите на последен етаж, които не са в добро състояние. 
През  2020 година предстои да бъде реализирано проектно предложение за изграждане 

на социални жилища /4 триетажни блокчета  с по 4 апартамента на етаж/ за уязвими, 

малцинствени  и социално слаби групи в неравностойно положение в УПИ VIII „За 
социални жилища“, кв.805 по плана на гр.Разград. След  изграждането на социалните 
жилища  се очаква жилищният проблем в гр.Разград  в голяма степен да бъде решен. 

 

                                           2.2 Нежилищни имоти 

В  нежилищните общински имоти се включват: имоти, предназначени за изпълнение 
на функциите на местното самоуправление и местната администрация, имоти  за трайно 

задоволяване на обществени потребности от местно значение и имоти, представляващи  

търговски и  производствени обекти, ателиета, офиси, лекарски кабинети, складове и др. 

 Първата група имоти има статут на имоти – публична общинска собственост. Части 

от тези имоти са предоставени безвъзмездно за управление на държавни учреждения и 

структури, изведени на регионален принцип за осъществяване на тяхната дейност. 
 Втората група имоти, задоволяват обществени потребности от социален, просветен,  

културен и спортен характер . Те също са публична общинска собственост и  могат да 
бъдат отдавани под наем, при условие, че не се пречи на дейността на лицата, които ги 

управляват.  
Третата група  общински нежилищни имоти  могат да бъдат предмет на 

разпоредителни сделки  или могат да бъдат  отдавани под наем. 

 Към настоящия момент може да се отчете, че  продажбите на сграден фонд  от тази 

група   в голяма степен са приключили. 

Към настоящия момент има съставени 115 акта за общинска собственост за 
нежилищни сгради-публична общинска собственост и 115 акта за общинска собственост 
за  нежилищни сгради–частна общинска собственост. 

 

3.Общински поземлен фонд 

Общинският поземлен фонд включва земеделски земи в 20 землища с обща площ 

54425 дка.Земеделските имоти са с различен начин на трайно ползване като с най-голям 

дял са пасищата и мерите /72,15%/, следват нивите /13,45%/, лозята /2,85%/ и други 

/11,55%/.  

Пасищата, които представляват най-голямата група земеделски имоти се отдават под 

наем или аренда на собственици или ползватели на животновъдни обекти с пасищни 

селскостопански животни, регистрирани в Интегрираната информационна система на 
БАБХ, съобразно броя и вида на регистрираните животни, по цена, определена по 

пазарен механизъм. Процедурата за отдаване под наем обхваща няколко етапа.Преди  тя 
да започне общинският съвет определя с решение пасищата, мерите и ливадите  за общо 

и индивидуално ползване. При първият етап пасищата, мерите и ливадите се разпределят 
между правоимащите, които имат регистрирани животновъдни обекти в съответното 

землище, съобразно броя и вида на регистрираните пасищни селскостопански животни, в 
зависимост от притежаваните или ползвани на правно основание пасища, мери и ливади, 

След разпределение на имотите от комисия, определена от кмета на общината  се 
извършва отдаване под наем на  останалите свободни пасища, мери и ливади от 
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общинския  поземлен фонд чрез търг, в който се допускат до участие само собственици 

на пасищни селскостопански животни, регистрирани в Интегрираната информационна 
система на БАБХ.Третият етап включва отдаването под наем на останалите след 

провеждане на търга   свободни имоти, които се отдават под наем отново на търг , в 
който могат да участват се собственици на пасищни селскостопански животни и  лица, 
които поемат задължение да ги поддържат в добро земеделско и екологично състояние. 
Земеделските земи с начин на трайно ползване  ниви  са отдадени под наем или 

аренда  по реда на Закона за общинската собственост. През следващия програмен период 

е целесъобразно да се  запази тенденцията за продажба на земеделски земи само в 
случаите,  когато същите не са атрактивни и не са в добро състояние. По този начин чрез 
отдаването им под наем или аренда ще бъдат гарантирани постоянни приходи занапред. 

Ще продължи практиката  за продажба на земеделски имоти, попадащи в обхвата на §4 

от ЗСПЗЗ на  заинтересовани лица в качеството им на собственици на законно построени 

сгради в тях. 

Поради засиления интерес от страна на пчеларите ще продължи да се дава 
възможност, в съответствие с изискванията на  Закона за пчеларството,  за  учредяване   
право на ползване върху  имоти от ОПФ и общинските горски територии за настаняване 
на пчелни семейства. 
Налице са очаквания за по-голям интерес и за предоставяне под наем или аренда на 

земеделска земя за създаване и отглеждане на трайни насаждения. 
 

4.Общински горски територии  

Площта на общинските горски територии е в размер на  13696,5 ха. В тях се 
извършват дейности по ползване на дървесина и недървестни горски продукти, 

залесяване в следните посоки: в зрели невъзобновени насаждения, попълване на 
редини, отглеждане на култури, подпомагане на естественото възобновяване, 
отглеждане на млади насаждения чрез извеждане на отгледни сечи без материален 

добив, грижа за здравословното състояние на горските екосистеми, борба с незакония 
дърводобив и бракониерството . 

За осъществяване на социалната политика Община Разград предоставя на 
населението на общината дървесина на възможно най-ниски цени, предоставя 
безвъзмездно дървесина за отопление на военни инвалиди, ветерани от войната, 
пенсионерски клубове, читалища, училища, детски градини, религиозни учреждения. 
Общината, чрез ОП ”Разградлес” гр.Разград извършва самостоятелно дейностите в 
общинските горски територии, като по този начин създава предпоставка за създаване  
на нови работни места за населението в общината. Около 50%  от предвидената  за 
добив дървесина по горскостопански план се предоставя на населението за огрев. 
Останалата дървесина, която не представлява интерес като черен бор, липа и акация 
се предоставя за промишлени цели. 

  

III. НЕОБХОДИМОСТ НА ОБЩИНАТА ОТ НОВИ ИМОТИ И СПОСОБИ 

ЗА ТЯХНОТО ПРИДОБИВАНЕ  

1. Необходимост от нови имоти 

С утвърждаване на ролята на местното самоуправление местната власт е 
заинтересована от най-ефективно управление и използване на цялата недвижима 
собственост. Община Разград винаги се е отнасяла отговорно и с разбиране към 
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потребностите на структурите на централната власт. Тя е предоставила безвъзмездно за 
управление  много общински имоти  и части от тях за осъществяване на дейността на 
държавните  учреждения в областния център.  

Същевременно в  Община Разград постоянно се получават искания за настаняване 
в имоти – общинска собственост не само от държавни структури, но и от обществени, 

неправителствени и  отраслови организации, както и от политически партии. Това налага 
да се търсят други възможности за задоволяване на тези потребности. 

В момента Община Разград има потребност от: 
- жилищни имоти за реализиране на своята социална политика; 
-  сгради за задоволяване на обществени потребности в резултат на новите 

отговорности на местното самоуправление; 
- имоти за задоволяване на нуждите на организации по силата на нормативен акт; 
- имоти, свързани с реализацията на хора в неравностойно положение. 

                             2.Способи за придобиване на нови имоти 

Основните способи за придобиване на нови имоти от Общината са: 
- чрез правна сделка; 
- по силата на закон; 

- чрез ново строителство; 

- чрез дарение. 
Сделките, които Община Разград осъществява по първия способ са свързани с 

придобиване на нови имоти  по целесъобразност или са били свързани с  прекратяване на 
съсобствеността върху съсобствени имоти и откупуване на частта от другия 
съсобственик.  

 При втория способ са изготвят  предложения до Министерство на регионалното 

развитие и благоустройството за придобиване в собственост на държавни имоти, на 
основание чл.54, ал.1 от Закона за държавната собственост. В повече от случаите става 
въпрос за закрити държавни училища, обекти на МО и МВР и други държавни 

ведомства, които след обявяването им от публична в частна държавна собственост да се 
прехвърлят в собственост на Общината.Практиката в тези случаи показва, че това е дълга 
процедура, тъй като преди приемането на решение в този смисъл се извършват 
съгласувания понякога с няколко ведомства. 

 

IV. НАСОКИ ЗА РЕАЛИЗИРАНЕ НА СТРАТЕГИЯТА 

Реализирането на стратегията за управлението на общинската собственост ще се 
извърши в следните насоки: 

1.Осъществяване  на преглед на поземлените имоти и промяна на 
предназначението на тези от тях, които имат инвестиционен потенциал. 

2. Извършване на анализ на начина на ползване на земеделските земи – общинска 
собственост и изготвяне на предложения за по-ефективно управление. 

3.Обновяване на съществуващия жилищен фонд, търсене на възможности за 
неговото увеличаване чрез ново строителство. 

4.Продължаване на политиката за управление и стопанисване на ОГФ в социално 

направление и търсене на по-висока доходност в стопанското управление. 
5. Усъвършенстване на ползваната информационна система по регистрирането и 

управлението на общинската собственост. 
 



10 

 

Настоящата стратегия е изготвена на основание чл.8, ал.8 от  Закона за общинската 
собственост и е приета с Решение № 29 по Протокол №5/11.02.2020 г. на ОбС Разград.  

 

С Т А Т И Я  2 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№41. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на Програма за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2020 година. 

Господин Бояджиев, имате ли нещо допълнително да представите пред 

съветниците към докладната? 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Докладна записка е разглеждана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика; ПК по управление на общинската собственост и стопанство и в 
ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. Давам думата на 
председателя на ПК по бюджет, икономическа политика и финанси - господин Минчев, 
да докладва становището на комисията. Заповядайте, господин Минчев.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Резултата в комисията е следния: „ЗА“ – 5, „въздържали се“ – 2, „против“ – няма. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на постоянната комисия по 

собственост – господин Иво Димитров. 
 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

8 общински съветника подкрепят докладната записка, без „против“ и без 
„въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство, госпожа Балтова да докладва. Заповядайте. 
 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка с: 6 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – 1.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Уважаеми съветници, имате възможност да поставите въпроси към вносителя по 

докладната записка. Има ли желаещи? Заповядайте, господин Анастасов.  
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Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Бояджиев, каква е съдбата и каква ще бъде съдбата на тези три имота в 
землището на Осенец, Мортагоново, Ушинци – т.3.1.3? Преди, по време на Вашето 

управление, тогава ние бяхме против да ги разоряват пасищата и мерите и да се 
предоставят за трайни насаждения.  

 

Г-н Иван Ненов – Началник Отдел „Общинска собственост и земеделие“ 

Съгласно програмата, трите имота са предвидени да се предоставят под наем, като 

трайни насаждения.  
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

В момента какво им е състоянието? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Ненов, имаше уточняващ въпрос – какво е състоянието в момента? 

 

Г-н Иван Ненов – Началник Отдел „Общинска собственост и земеделие“ 

В момента са неизползваеми. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля да повторите. 
 

Г-н Иван Ненов – Началник Отдел „Общинска собственост и земеделие“ 

В момента имотите са неизползваеми, в смисъл не са отдадени под наем. Само за 
уточнение да кажа, че тука се визира говора с „Лигнум“, където предмет на аренда бяха 
четири имота. Единия от тези четири имоти, миналата година е отдаден под наем, сега 
останалите три, които така или иначе вече не са предмет на сделката, предмет на 
управлението на тези имоти, тъй като договора е развален, също ще бъдат отдадени под 

наем. Това е положението с тези имоти.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Други въпроси колеги, имате ли? Заповядайте, господин Иванов.  
 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. 

Аз имам един въпрос към имот, който се намира на ул.“Гвардейска“ №6а, 445 кв. 
Това заведението срещу болницата ли е? 

 

Г-н Иван Ненов – Началник Отдел „Общинска собственост и земеделие“ 

Не е заведението срещу болницата. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Ненов, пояснете за имота… 

 

Г-н Иван Ненов – Началник Отдел „Общинска собственост и земеделие“ 
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Имота на улица, ул.“Гвардейска“ се намира в западната част на града и като 

ориентир мога да посоча, че в близост се намира хлебозавода, и завод „Дружба“, които са 
на ул.“Тутракан“. Това мога да кажа, така като ориентир по отношение на този имот. Той 

е незастроен и се предвижда да бъде обявен за продажба като незастроен, нежилищен. 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други въпроси има ли, колеги? Не виждам желаещи. Преминаваме към 

разисквания по докладната записка. Има ли желаещи да изразят становище? Не виждам 

такива. Затова приключваме дискусията по тази докладна записка и преминаваме към 

гласуване. Моля общинските съветници да гласуват проекта за решение по докладна 
записка с вх.№41. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

 

                                                      № 30 

Съгласно разпоредбата на чл.8, ал.9 от Закона за общинската собственост 

Общинският съвет приема годишна програма за управление и разпореждане с 
имотите-общинска собственост, по предложение на кмета на общината. Програмата 

се приема до приемането на бюджета на общината за съответната година и може да 

бъде актуализирана през годината, като при необходимост се извършва и 

актуализация на общинския бюджет. 

В изпълнение на изискването на закона е депозирано предложение на кмета на 

Община Разград за приемане на Програма за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2020 година. Програмата е изготвена в съответствие със 
задължителните реквизити, регламентирани с чл.8, ал.9 от Закона за общинската 

собственост. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.12 и ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9 и ал.10 от 

Закона за общинската собственост и чл.1а, ал.2 и ал.3 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общински съвет Разград, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – 10, 

 

                                              Р Е Ш И: 

 

1. Приема Програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2020 година, приложена към настоящото решение, представляваща 

неразделна част от същото. 

2. Програмата за управление и разпореждане с имотите – общинска 

собственост за 2020 година, да бъде публикувана в местен вестник и на интернет – 

страницата на Община Разград в едномесечен срок от приемането й. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

ПРОГРАМА	ЗА	УПРАВЛЕНИЕ	И	РАЗПОРЕЖДАНЕ	С	ИМОТИ-ОБЩИНСКА	

СОБСТВЕНОСТ	ЗА	2020	ГОДИНА	

 

РАЗДЕЛ І 
ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ 

1.Програмата се приема в изпълнение на Стратегията за управление на общинската 
собственост на територията на община Разград за периода 2020-2023 година. 

2.Основна цел на настоящата програма е практическата реализация на 
приоритетите за изпълнение на стратегията. 

3.Предмет на настоящата програма са всички имоти - публична и частна общинска 
собственост, подлежащи на управление и разпореждане през 2020 година. 

РАЗДЕЛ ІІ 
ПРОГНОЗА ЗА ОЧАКВАНИТЕ ПРИХОДИ И НЕОБХОДИМИТЕ РАЗХОДИ, 

СВЪРЗАНИ С ПРИДОБИВАНЕТО, УПРАВЛЕНИЕТО И РАЗПОРЕЖДАНЕТО С  

ИМОТИ - ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ 

 

А ПРИХОДИ:  1 409 810 лв.,  в т.ч.: 

• от наеми - 887 464  лв ., в т.ч. 150 000 лв. за Бизнес зона „Перистър”; 

• от продажби по реда на ЗОС- 217 000 лв.; 
• от вещни права - 250 000лв., в т.ч. 240 000лв.  за Бизнес зона „Перистър”; 

• от концесии - 55 346лв. 
 

1. От незастроени имоти 

1.1.Наем: 32  броя части от имоти за поставяне на преместваеми обекти -               

35 000лв.  
1.2. Продажби: 14 броя имоти- 160 000лв.                                                                                                                               
1.3.Вещни права:  4 броя - 240 000 лв.  за  Бизнес зона „Перистър”. 

 

2.От застроени имоти 

2.1.Жилищни имоти 

2.1.1. Наем: 171 броя имоти – 110 184 лв. 
2.1.2. Продажба: 3 броя - 10 000 лв. 
2.2.Нежилищни имоти 

2.2.1.Наем: 150 броя– 346 505 лв., в т.ч.  43 броя  на стойност  150000 лв.  за Бизнес зона 
„Перистър” 

 

2.2.2. Продажба:  10 броя- 30 000 лв. 
2.2.3. Вещни права: 4 броя - 2 000 лв. 
 

3.От общински поземлен фонд 
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3.1.Наем, аренда:  395 775 лв. 
3.2. Продажба: 21  броя  имоти –  17 000 лв. 
3.3. Учредено право на ползване:  20 броя пчелини - 8 000 лв. 
 

4.Имоти, предоставяни на концесия:  8 броя –  55 346лв. 
 

Б. РАЗХОДИ : 46 080 лв. 

1. За текущи, основни ремонти  и издръжка на общински имоти- 20 000лв.         
2.Битов комбинат -2580лв. 
3. За застраховане на имоти общинска собственост – 7 500лв. 
4. Изготвяне на технически паспорти на общински сграден фонд-10 000лв. 
5. За изготвяне на пазарни оценки-5 000 лв. 
6. Обяви за търгове и конкурси- 1 000лв. 

РАЗДЕЛ ІІІ 
ОПИСАНИЕ НА ИМОТИТЕ, ПРЕДМЕТ НА ПРОЦЕДУРИ ПРЕЗ 2020 

ГОДИНА 

1.Незастроени имоти 

1.1.Наем-общо части от имоти, отдавани под наем   32 броя,  с предстоящи процедури -  7 

броя, както следва: 
1. Терен за търговска дейност с цветя, позиция №7, ул.“Марица“ №2, гр.Разград; 

2. Терен за търговска дейност с цветя, позиция №6, ул.“Марица“ №2, гр.Разград; 

3. Терен за търговска дейност с цветя, позиция №5, ул.“Марица“ №2, гр.Разград; 

4. Терен за търговска дейност с цветя, позиция №4, ул.“Марица“ №2, гр.Разград; 

5. Терен за търговска дейност с цветя, позиция №3, ул.“Марица“ №2, гр.Разград; 

6.  Терен за търговска дейност с цветя, позиция №1, ул.“Марица“ №2, гр.Разград; 

7.Терен за търговска дейност с месо и месни продукти, ул.“Симеон“, северно от 
бл.“Люлин“ , гр.Разград. 

 

1.2 Продажби -  14   броя: 

1.  Имот  №174, кв.22, с.Радинград, ул.“Витоша“ 1- 1625 кв.м.; 

2. Имот №398, кв.16, с.Киченица, ул.”23-ти септември” №7-1134кв.м.; 

3. Имот №399, кв.16, с.Киченица, ул.”23-ти септември” №5-1093 кв.м.;  

4. Имот №70860.507.631, с.Стражец, ул.“Москва“-1540 кв.м.; 

5. Имот №434, кв.43,  с.Ушинци, ул.”Стефан Караджа” №15-965кв.м.; 

6. Имот №272, кв.30, с.Липник-4 612кв.м.; 

7. Имот №61710.502.6441, гр.Разград, ул.“Хъшове“-1525 кв.м.; 

8. Имот №61710.501.46, гр.Разград, ул.”Добруджа” №2Б-5712 кв.м.; 

9. Имот №416, кв.20А, с.Ушинци, ул.“Бачо Киро“ №37А -2176 кв.м.; 

10. Имот №417, кв.20А, с.Ушинци, ул.“Бачо Киро“ №37Б -1224 кв.м.; 

11. Имот №2, в кв.1 , с.Островче,  ул.“Искър“ 29 – 1030 кв.м.; 

12. Имот №61710.502.6154, гр.Разград,  ул.“Стефан Зорзанов“ №16 – 472 кв.м.; 

13.Имот №627, кв.20а, с.Балкански , ул.Бор“ №1-965кв.м.; 

14.Имот №61710.502.211, Разград, ул.“Гвардейска“ №6а-455кв.м. 

 

1.3.Вещни права-4 броя 
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1.Имот № 61710.505.7405, гр.Разград, ул.Търговска  № 4, Бизнес зона „Перистър”-  2 

615,00 кв.м.; 

2.Имот № 61710.505.7406, гр.Разград, ул.Търговска  № 4 „А“, Бизнес зона „Перистър”-  2 

044,00кв. м.; 

3.Имот № 61710.505.7304, гр.Разград, ул.Търговска  № 6, Бизнес зона „Перистър”-  11 

868,00 кв.м.; 

4.Имот № 61710.505.7199, гр.Разград, ул. „Търговска“ №1, Бизнес зона „Перистър“ -

1666,00кв.м. 

 

2.Застроени имоти 

2.1.Жилищни имоти 

2.1.1 Наем 

Общо имоти, отдадени под наем 171 броя, в т.ч. с предстоящи процедури 27  броя в 
гр.Разград, както следва: 
    1.    ж.к. „Орел”, бл.1, вх.Б, ап.8                        едностаен 

    2.    ж.к. „Орел”,бл.9, вх.В, ап.12                       двустаен разширен    

    3.   ж.к. „Орел”,бл.9, вх.В, ап.19                        едностаен 

    4.   ж.к. „Орел”,бл.10, вх.В, ап.17                      едностаен 

    5.   ж.к. „Орел”,бл.11, вх.В, ап.17                      едностаен 

    6.  ж.к. „Орел”,бл.12, вх.Б, ап.5                         двустаен 

    7. ж.к. „Орел”,бл.12, вх.В, ап.17                        двустаен 

    8.  ж.к. „Орел”,бл.12, вх.Е, ап.1                         тристаен 

    9.  ж.к. „Орел”, бл.12, вх.Е, ап.14                      едностаен        

    10. ж.к. „Орел”, бл.12, вх.И, ап.22                    едностаен 

    11. ж.к. „Орел”, бл.17, вх.А, ап.9                      тристаен 

    12. ж.к. „Орел”, бл.17, вх.Е, ап.4                       тристаен 

    13. ж.к. „Орел”,бл.20, вх.В, ап.6                        двустаен разширен 

    14.  ж.к. „Орел”,бл.26, вх.Б, ап.6                       едностаен 

    15.  ж.к. „Орел”,бл.26, вх.Г, ап.10                     двустаен 

    16. ж.к. „Орел”, бл.27, вх.Б, ап.1                       тристаен 

    18. ул. „Свети Климент“ № 44, ап.49                едностаен 

    19.  ул. „Никола Пенев” № 48, вх.Д, ап.2         едностаен 

    20. ул. „Костур“ № 22 А, ап. 21                         двустаен 

    21.  ул. „Костур“ № 22 А, ап. 31                        двустаен 

    22.  ул. „ Перистър” № 10,  ап.1                         двустаен 

    23. ул. „Свети Климент“ № 106, вх.Д, ап.12     двустаен  

    24.  ул. „Н.Пенев“ № 44, вх.Д, ап.2                    двустаен разширен 

    25.  ул. „Н.Пенев“ № 44, вх.Г, ап.6                     двустаен 

    26.  ул. „Н.Пенев“ № 46, вх.Г, ап.10                   едностаен 

    27.  ул. „Абритус“ № 23, ап.27 -                          едностаен 

 

 

2.1.2.Продажба-3 броя: 
1.ул.”Перистър” №16, ап.15      двустаен 

2. ул.“Бузлуджа“ №4                                               къща 
3. Част от имот ул.“Места“ №15                            къща 
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2.2.Нежилищни имоти 

2.2.1.Наем 

Общо имоти, отдавани под наем  150  броя, с предстоящи процедури- 7 броя,  

както следва: 

1. Партерни помещения,  бул.”България” №21 П, гр.Разград; 

2. Помещение  №33, ет.3, бул.”България” №21 П, гр.Разград; 

3.Помещение  №37, ет.3, бул.”България” №21 П, гр.Разград; 

4. Офис 2, бул.“Априлско въстание“ №56, гр.Разград; 

5. Партерно помещение, бул.”България” №5, гр.Разград; 

6. Сграда с идентификатор 61710.505.7241.1, ул.”Мебелна” № 5, град Разград; 

7.Помещение от втори етаж  на сграда с идентификатор № 61710.502.355.3 

ул. „Г.С.Раковски“ №11, гр.Разград. 

 

2.2.2.Продажба -  10  броя: 

1.УПИ ІХ, кв.20 и сграда с.Дряновец/бивше кметство/; 

2. Бивша фурна, ул.”Йордан Стоянов” №31, с.Дряновец; 

3.Сграда №61710.502.6335.1 ул.“Ангел Кънчев“ №23, гр.Разград. 

4. Продажба на имоти на собственици на законно построени сгради-7 броя. 
 

2.2.3. Вещни права-4 броя, в т.ч. пристрояване, надстрояване и сервитути. 

 

3.Общински поземлен фонд 

3.1 Наем и аренда 

3.1.1. Пасища – общо имоти отдадени под наем 112 броя, в т.ч., с предстоящи 

процедури 33 бр., както следва: 
1.Землище Дянково – имоти №№24829.31.222, 24829.31.237, 24829.31.352, 

24829.31.409; 

2.Землище Липник – имоти №№43760.100.34, 43760.100.57, 43760.100.112; 

3.Землище Разград – имоти №№61710.13.95, 61710.25.156, 61710.45.332, 

61710.44.333, 61710.25.374, 61710.63.606; 

4.Землище Раковски – имоти №№62089.10.162, 62089.19.26, 62089.30.97, 

62089.30.94, 62089.29.328, 62089.17.112, 62089.10.122, 62089.10.130, 62089.7.142, 

62089.3.156, 62089.10.161, 62089.10.170, 62089.10.175; 

5.Землище Ушинци – имоти №№75246.20.133, 75246.23.137, 75246.23.138, 

75246.24.141, 75246.73.182, 75246.72.188, 75246.72.196. 

 

3.1.2. Ниви – общо имоти отдадени под наем и аренда 597 броя, в т.ч., с 
предстоящи процедури 11 броя, както следва: 

1.Землище Мортагоново – имоти №№49093.8.38, 49093.9.4, 49093.15.39, 

49093.90.107, 49093.92.12, 49093.92.14;  

2.Землище Побит камък – имоти №№56890.24.6, 56890.64.26, 56890.51.17, 

56890.51.39, 56890.63.7. 

 

3.1.3. Трайни насаждения - общо имоти отдадени под наем и аренда 91 броя,  с 
предстоящи процедури  3 броя, както следва: 
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1.Землище Осенец –имот № 54105.28.442; 

2.Землище Мортагоново – имот №49093.41.58; 

3.Землище Ушинци – имот №75246.72.4. 

 

3.2.  Продажба – 21  броя   

1. Имот 61710.607.3919  - лозе, с площ 0,462 дка в местността “Изгрев“; 

2. Имот 61710.607.3939  - лозе, с площ 0,894 дка в местността “Изгрев“; 

3. Имот 661710.607.3940  - лозе, с площ  1,085 дка в местността “Изгрев“; 

4. Имот 61710.607.3941  - лозе, с площ 0,901 дка в местността “Изгрев“; 

5. Имот  61710.607.3944  - лозе, с площ 0,711 дка в местността “Изгрев“; 

6. Имот 6170.609.4359 – изоставено трайно насаждение, с площ 1,639 дка в местността 
„Арменски лозя“; 

7. Имот 6170.612.257 – лозе, с площ 0,526 дка в местността “Обзор“; 

8. Имот 61710.612.258  - лозе, с площ 0,566 дка в местността “Обзор“; 

9. Имот 61710.612.2434 - лозе, с площ 1,839 дка в местността “Обзор“; 

10. Имот 61710.612.5128 - лозе, с площ 1,1119 дка в местността“Обзор“ 

11. Имот 61710.613.4075 - лозе, с площ  1,001 дка в местността “Малкия хълм“; 

12. Имот 61710.613.4076 - лозе, с площ 1,325 дка в местността “Малкия хълм“; 

13. Имот 61710.614.837 - лозе, с площ 0,721дка в местността “Исперихски път“; 

14. Имот 61710.614.2011 - лозе, с площ  0,644  дка в местността “Исперихски път“; 

15. Имот 61710.614.2015 - лозе, с площ  0,648  дка в местността “Исперихски път“; 

16. Имот 61710.614.2269 - лозе, с площ  0,594  дка в местността “Исперихски път“; 

17. Имот 61710.614.2952 - лозе, с площ  0,652  дка в местността “Исперихски път“; 

18. Имот 61710.614.2982 - лозе, с площ  0,592  дка в местността “Исперихски път“; 

19. Имот 61710.607.4759  - лозе, с площ  2,980  дка в местността “Изгрев“; 

20.Имот №61710.609.3219-овощна градина, с площ 0,772 дка в местността „Арменски 

лозя“; 

21.Имот 61710.614.3059-лозе, с площ 1,178 дка в местността „Исперихски път. 
 

3.3 Учредено право на ползване 
 

Пчелини  с предстоящи процедури имоти, както следва: 

 

Землище Балкански: имот №02467.118.123, местност „ТЮТЮНЛЮ КУЛАК“,  

право на ползване за част от имота в размер на 1001 кв.м. за настаняване на пчелни 

семейства; 
Землище Гецово: имот №18589.10.342, местност „МЕРАТА“, право на ползване за 

част от имота в размер на 1632 кв.м. за настаняване на пчелни семейства; 
Землище Недоклан:имот №51353.43.63, местност „ДО КРАВЕФЕРМАТА“, право 

на ползване за част от имота в размер на 1048 кв.м. за настаняване на пчелни семейства; 
Землище Благоево:имот №04296.26.378, местност „ДЪЛГАТА ПОЛЯНА“,  право 

на ползване за част от имота в размер на 224 кв.м. за настаняване на пчелни семейства; 
Землище Островче: имот №54420.102.11, местност „ЛИПОВОТО“,  право на 

ползване за част от имота в размер на 5000 кв.м. за настаняване на пчелни семейства. 
4. Имоти, предоставяни на концесия-8 броя, в т.ч. с предстояща процедура 1 

брой, както следва: 
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Язовир „Островче”, находящ се в землището на с. Островче, община Разград,  

съставен от  имот  с идентификатори 54420.6.47 с площ от 89215кв.м и имот с 
идентификатор 54420.6.169 с  площ от 3886кв.м. 

  

 РАЗДЕЛ ІV 

ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ РАЗПОРЕДБИ 

1.Настоящата програма подлежи на актуализация при възникнала необходимост  
през годината.  

2.Програмата и промените в нея се обявяват на населението и се публикуват на 
интернет страницата на Общината.  

3.Настоящата програма е приета с Решение № 30 по Протокол № 5/11.02.2020 год. 

на Общински съвет Разград. 

 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№38. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на проекта на бюджет за 2020 г. на Община Разград. 

Господин Бояджиев, имате думата като вносител по докладната записка. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми господин председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Настоящият проектобюджет е изготвен и представен за разглеждане в съответствие 
с чл.84 от Закона за публичните финанси и чл.19, чл.21 и чл.22 от Наредба № 15 на 
Общински съвет Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна 
прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на 
общинския бюджет. 

Проектът за бюджет на Община Разград за 2020 г. е съобразен както с промените в 
националното законодателство, така и с местните условия с цел обезпечаване на всички 

функции държавна и местна отговорност, както и постигане на проекта на капиталовата 
програма за 2020 г. 
 Нормативни  документи,  на  основата на които е изготвен проектът на бюджет за 
2020 г.:  

• Закон за публичните финанси; 

• Закон за държавния бюджет на Република България за 2020 г.; 
• Постановление на Министерския съвет /ПМС/ № 381 от 30.12.2019 г. за 
изпълнението на държавния бюджет на Република България за 2020 г.; 

• Постановление на Министерския съвет /ПМС/  № 350 от 19.12.2019 г. за 
определяне размера на минималната работна заплата за страната; 

• Решение на Министерския съвет /РМС/ № 208 от 16.04.2019 г. за приемане на 
стандарти за делегираните от държавата дейности с натурални и стойностни 

показатели през 2020 г., изменено и допълнено с Решение на Министерския съвет 
№ 644 от 01.11.2019 г.;  
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• Писмо № ФО-1 от 16.01.2020 г. на Министерство на финансите – Указания относно 

съставянето и изпълнението на бюджетите на общините и на сметките за средства 
от Европейския съюз за 2020 г.; 

• Наредба № 15 на Общински съвет Разград за условията и реда за съставяне на 
тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, 
изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Разград; 

• Наредба № 14 на Общински съвет Разград за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на община Разград. 

 

••••  Приоритети:  

През мандат 2019-2023 г. усилията на Община Разград ще бъдат насочени към:  

• Решение на проблема с недовършената сграда на МВР; 

• Изготвяне на работен проект за благоустрояване и паркоустрояване на Северен 

градски парк; 
• Продължаване на дейностите по благоустрояване и паркоустрояване на ж.к. 

«Орел»; 

• Изграждане на кръстовища на възлови места в гр.Разград; 

• Цялостно решение на проблемите с уличното осветление на територията на 
Община Разград; 

• Подобряване на техническата и социалната инфраструктура; 
• Приключване на дейностите и отчитане на проекта за енергийна ефективност в 
образователните институции на териториата на гр.Разград; 

• Подобряване на материално-техническата база на културни институти. 

• Запазване на финансова стабилност на общината; 
• Подобряване качеството на предоставяните публични услуги чрез въвеждане на 
електронен обмен на документи с държавните структури и в населените места; 

• Създаване на условия за привличане на инвестиции. 

 

ПРИХОДНА ЧАСТ 

 

 Приходната част на проектобюджета е формирана от планираните собствени 

приходи, бюджетните взаимоотношения с централния бюджет и операциите с финансови 

активи и пасиви  на общината.  
 

            Подход при формиране на приходната част: 

•••• данъчните приходи – съобразени са с размерите на данъчните ставки в действащата 
вътрешна нормативна уредба, определеният облог, достигнатите приходни тавани 

през последните три години и несъбраните приходи; 

•••• местни такси и цени на услуги – на база размер на таксите и цени на услуги, 

определени в Наредба № 14 на Общински съвет Разград за определянето и 

администрирането на местни такси и цени на услуги на територията на Община 
Разград, натуралните показатели и отчетните данни за последните три години; 

•••• приходи и доходи от собственост - постъпленията от наеми, продажба на 
нефинансови активи и концесии са обвързани с Програмата за управление и 
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разпореждане с имоти-общинска собственост за 2020 г. и на база сключени 

договори; 

•••• приходите от стопанска дейност на общинските предприятия са планирани на база 
направените от тях предложения; 

•••• в проекта са планирани и собствени приходи от второстепенните разпоредители с 
бюджет, работещи по системата на делегирани бюджети; 

 

Общият обем на проекта за бюджет за 2020 г. е в размер на 55 383 х.лв., в т.ч. за държавни 

дейности – 32 247 х.лв. и 23 136 х.лв. за общински дейности и дофинансиране на държавните 

дейности  /Приложение № 1/. 

  

Приходи за държавни дейности 

 

Приходите за държавните дейности са в размер на 32 247 х.лв. и включват: 
•••• Обща субсидия за 2020 г. – 30 155 х.лв., определена съгласно Закона за държавния 
бюджет на Република България за 2020 г. на база натурални показатели и единни 

разходни стандарти по функции.  

•••• Собствени приходи на звената във функция „Образование“ -  648 х.лв. по техни 

предложения и разчети. 

•••• Преходен остатък  -  1 560 х.лв. 
•••• Преходен остатък по проекти, изпълнявани от училища и детски градини – 

със знак минус 116 х.лв. В бюджета средствата се отразяват със знак минус по 

параграф 88 „Събрани средства и извършени плащания за сметка на други бюджети, 

сметки и фондове“. 

  

 Приходи за местни дейности 

  

Общият обем на приходите за местни дейности е 23 136 х.лв., разпределени по 

приходоизточници както следва: 
•••• Данъчни приходи – общият обем е 4 905 х.лв. 

            Планът за данъчните приходи е разчетен при запазване на данъчната тежест за 
гражданите и бизнеса, очакваното ниво на събираемост през 2020 г., анализ на отчетните 
данни за последните три години и несъбраните приходи. Данъчните приходи включват: 
данък върху недвижимите имоти – 1 430 х.лв., данък върху превозните средства – 2 200 

х.лв., данък при придобиване на имущество – 1 100 х.лв., патентен данък – 80 х.лв., 
данък за таксиметров превоз на пътници – 55 х.лв., туристически данък – 40 х.лв. и др. 

данъци – 0,2 х.лв. 
•••• Неданъчни приходи  -  общият обем на планираните средства е 12 175 х.лв., в 

т.ч.: 

- Приходи от управление на собственост – 6 673 х.лв., включващи приходите от 
стопанската дейност на общинските предприятия и приходите от наеми на 
общинска собственост и земеделски земи. 

- Приходи от продажба на общинска собственост – 489 х.лв., планирани съобразно 

разполагаемата общинска собственост, включително земя. 
            Постъпленията от наеми, продажба на нефинансови активи и концесии са 
обвързани с Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска собственост за 
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2020 г. и на база сключени договори. Приходите от стопанска дейност на общинските 
предприятия са съобразени с направените от тях предложения. 

- Приходи от такси –  планирани са на база размер на таксите  и цени на услуги, 

определени в Наредба № 14 за определянето и администрирането на местни такси 

и цени на услуги на територията на Община Разград, натуралните показатели и 

отчетните данни за последните три години. Приходите от такса за битови отпадъци 

/ТБО/ са планирани на база определения облог. За 2020 г. приходите от общински 

такси са в размер на 5 314 х.лв. Най–голям дял в тази група са приходите от таксата 
за битови отпадъци - 3 900 х.лв., следва таксата за детски градини – 404 х.лв. и 

таксите за административни и технически услуги – 370 х.лв. 
•••• Взаимоотношения с републиканския бюджет, определени в Закона за 

държавния бюджет на Република България за 2020 г. – 3 300 х.лв. 

- Трансфери за местни дейности – 2 304 х.лв., предназначени са да осигурят 
минимално равнище на местните услуги в общината и включват 2 105 х.лв. 
изравнителната субсидия и 199 х.лв. за зимно поддържане и снегопочистване на 
общинските пътища. Спрямо 2019 г. субсидията за местни дейности е увеличена с 
201 х. лв., а за зимно поддържане и снегопочистване е намалена с 3 х.лв. 
Увеличението на субсидията за местни дейности компенсира част от увеличението 

на минималната работна заплата. 
- Целева субсидия за капиталови разходи – 996 х.лв., като спрямо  2019 г. 
увеличението е с 93 х.лв., което е положителна тенденция през последните години. 

•••• Финансирания и трансфери  

Планирани са с отрицателен знак 2 084 х.лв., в това число: 

- Със знак „-„ 700 х.лв. за покриване на главница по усвоен през предходни години 

инвестиционен заем от SG „Експресбанк”; 

- Със знак „-„ 1 879 х.лв. отчисления за РИОСВ, съгласно чл.60 и чл.64 от ЗУО; 

- Със знак „-„ 5  х.лв. чужди средства; 
- Със знак „+„ 500 х.лв. за възстановяване на временни безлихвени заеми, ползвани 

за проекти по Оперативни програми. 

•••• Преходен остатък в местни дейности от 2019 г. – 4 888 х.лв. 
  

 

РАЗХОДНА ЧАСТ 

 

 Планът за разходите  по бюджета е баланисиран съобразно приходите, като 

бюджетните разходи осигуряват гарантирана устойчивост на услугите в областта на 
образованието, здравеопазването, социалните услуги, подобряване на инфраструктурата 
и околната среда, осигуряване на качествени административни услуги, както и 

ефективно функциониране на обектите, изградени по Оперативни програми, завършени 

предходния програмен период. 
 

Общият размер на разходната част на бюджета е 55 383 х.лв., планирани в три направления - за 

държавни дейности – 32 247 х.лв., за местни дейности – 21 619 х.лв. и за дофинансиране на 

държавните дейности - 1 517 х.лв. 
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 За делегираните от държавата дейности са планирани 32 247 х.лв. Делегираните от 
държавата дейности са дейности по предоставяне на държавни публични услуги, до 

които населението следва да има достъп в съответствие с действащото законодателство.  

 Делегираните от държавата дейности се финансират, съгласно: 

• РМС 208 от 16.04.2019 г. за приемане на стандарти за делегираните от държавата 
дейности с натурални и стойностни показатели през 2020 г., изменено и допълнено 

с Решение на Министерския съвет № 644 от 01.11.2019 г.;  
•••• приетите размери на бюджетните взаимоотношения между централния бюджет и 

бюджета на Община Разград в чл.50 от Закона за държавния бюджет на Република 
България за 2020 г.; 

•••• определените стойностни показатели за делегираните от държавата дейности в 
чл.51 от Закона за държавния бюджет на Република България за 2020 г.; 

•••• изпратените от Министерство на финансите разчетни и натурални показатели за 
Община Разград.;  

•••• собствените приходи на звената от системата на образованието, работещи на 
делегирани бюджети. 

 

В дофинансирането на държавните дейности са планирани разходи, финансирани 

със собствени приходи на общината и на културните институти, работещи по системата 
на делегирани бюджети. 

През 2020 г. от собствен финансов ресурс Община Разград осигурява: 
•••• 27 х. лв. за маломерни и слети паралелки в училищата в селата Стражец, Киченица 
и Осенец; 

•••• 23 х.лв. за участия на ученици от Спортно училище в национални и международни 

състезания и тренировъчен лагер; 

•••• 30 х.лв. за ЦПЛР – Ученическо общежитие за подобряване на материално-

техническата база; 
•••• 30 х. лв. за Дом за стари хора за преустройство на съществуващи асансьори в 
товарен асансьор /при възможност за преустройство/; 

•••• 5 х.лв. за подмяна на олуци на сграда на Център за настаняване от семеен тип  за 
деца и младежи без увреждания; 

•••• 88 х.лв. за основен ремонт на покрива на ХГ «Проф.И.Петров»; 

•••• 5 х.лв. за ХГ «Проф.И.Петров» за организацията на Международен пленер 

«Мистика и реалност»; 

•••• 10 х. лв. за читалищата за проектна дейност. 
 

 Разходите за местните дейности, които общината извършва и финансира въз основа 
на нормативни актове, решения на Общинския съвет и определя техния вид, количество 

и качество, са планирани в рамките  на определения обем приходи за местни дейности.  
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Базата за планиране на разходите за местни дейности включва: 
•••• резултатите от текущо изпълнение на бюджета за 2019 г.; 
•••• очаквания размер на новите задължения за разходи и за поемане на ангажименти за 
разход; 

•••• задълженията по финансиране на общинския дълг; 
•••• анализ на заявените разходи за предлаганите от общината услуги. 

 

Разходите за местни дейности се финансират със средства от: 
•••• общински приходи от местни данъци, такси и цени на услуги, управление на 
общинска собственост и стопанска дейност; 

•••• приходи от концесии и други неданъчни приходи; 

•••• трансфери за местни дейности; 

•••• преходен остатък от 2019 г. в местни дейности 

 

    Трудовите разходи са съобразени с нормативните възможности и ограничения. В 

тях се включват и средствата за представително и работно облекло, СБКО и други 

социални разходи, обезщетения и дължими осигурителни вноски от работодател. 
Трудовите разходи за персонала в местните дейности са планирани на база достигната 
средна брутна работна заплата през 2019 г., минимална работна заплата от 01.01.2020 г.- 
610 лв. и планова численост на персонала за 2020 г. 

Разходите за издръжка се основават на направените разходи през предходната 
година, като са изключени еднократните разходи, взета е под внимание промяната в 
цената на някои стоки и услуги и са прецизирани проектните предложения на 
второстепенните разпоредители с бюджет и звената в Община Разград.  

 

Разходната част на бюджета е разработена по функции, дейности и параграфи. 

Разпределението по функции е видно от Приложения  от № 2.1 до № 2.9. 

 

Функция „Общи държавни служби” – със средствата по стандарт за 2020 г. се 
осигуряват трудовите разходи на общинската администрация и кметовете на населените 
места. Необходимите средства за трудови разходи на кметските наместници ще бъдат 
разпределени с ПМС и предоставени по общини. Със средствата за дофинансиране се 
осигуряват трудовите разходи на персонала, извършващ дейности, за които няма 
осигурено друго финансиране  и ангажимента за изплащане на обезщетения и социални 

разходи. Във функцията са предвидени и средства за издръжка на Общинската 
администрация и кметствата, помощи за лечение, данъци, които общината плаща, за 
капиталови разходи, както и за възнаграждения и издръжка на Общински съвет Разград.  

Функция „Отбрана и сигурност” - В държавните дейности се осигуряват средства 
за възнаграждения и осигурителни вноски на денонощните дежурни и обществените 
възпитатели, издръжка на Комисията за борба с противообществени прояви на 
малолетни и непълнолетни, военните отдели, Детска педагогическа стая, районните 
инспектори и доброволното формирование за защита при бедствие. В местната дейност 
за превантивни дейности от собствен ресурс са предвидени 27 х.лв., от които 7 х.лв. за 
управлението на язовирните стени и съоръженията към тях, съгласно Наредбата за 
условията и реда за осъществяване на техническа и безопасна експлоатация на 
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язовирните стени и на съоръженията към тях и за осъществяване на контрол за 
техническото им състояние. 

Функция „Образование”  е  най-голямата  по  обем  функция. Разпределението на 
държавния трансфер по учебни и детски заведения ще стане на база формула, утвърдена 
от Кмета на общината. Към проекта са включени собствените приходи на звената от тази 

функция , преходните остатъци от 2019 г., дофинансиране на някои дейности със 
собствен ресурс на Община Разград и средства за нормалното функциониране на 
общинските дейности.  

За поредна година са планирани  средства за стипендии на даровити деца по 

Програмата на мерките за насърчаване на творческите заложби и потребности на деца с 
изявени дарби на Община Разград – 25 х.лв. 

•••• Детските градини са споделена отговорност между държавата и общината. В 

държавна дейност средствата се разходват предимно за трудови разходи. От собствен 

ресурс общината е осигурила 1 163 х.лв. за издръжка, аварийни и основни ремонти. За 
първа година са осигурени средства за създаване на организация по въвеждането на 
метода «Монтесори» в една детска градина.   

Издръжката на Центровете за подкрепа за личностно развитие – Център за работа с 
деца, Център за ученическо теническо и научно творчество и Ученическа спорта школа е 
съобразена с реалните потребности на тези звена.  

Бюджетът на ОП «Ученическо столово хранене и почивно дело» за 2020 г. е 
разработен в съответствие с предложението за приходи и разходи на предприятието. 

Функция „Здравеопазване” -  Държавният трансфер за 2020 г. обезпечава разходите 
на здравните кабинети в детските градини и училищата, трудовите разходи на двете 
детски ясли с млечни кухни към тях, трудовите разходи на 4 бр. медиатори и всички 

разходи на Общинския съвет по наркотични вещества. С общински приходи е осигурена 
издръжката на детските ясли и млечни кухни, средства за дезинфекция, дезинсекция, 
дератизация и дезакаризация и за профилактични прегледи. 

Функция „Социално осигуряване, подпомагане и грижи” – с трансфери се 
финансират всички социални услуги на територията на общината, с изключение на 
услугата „Домашен социален патронаж“, която е изцяло общинска дейност. 

Предвидени са средства за  издръжка за клубове на пенсионери и инвалиди. 

Функция „Жилищно строителство, БКС и опазване на околната среда“  е изцяло 

финансирана от местни приходи и заема най-голям дял в местните дейности. В нея са 
планирани средства за осветление на улици и площади, за дейности по опазване на 
околната среда, за озеленяване /извършвано от ОП „Паркстрой“/, за текущи ремонти и 

ремонт на улици, за разходи за управление и контрол по жилищното строителство, за 
чистота и за дейността на ОП „Ремонтстрой”. За първа година във функцията са 
заложени средства за нова дейност – Общински център за събиране на опасни битови 

отпадъци. 

Средствата на кметствата за текущ ремонт и поддържане на улиците, за текущ 

ремонт на сградния фонд и капиталови разходи са в размер на 180 х.лв., разпределени по 

предложения на  кметове и кметски наместници на населените места. През 2020 г. извън 

тези средства ще се разходва и преходния остатък от целеви трансфер за ремонт на 
улици в селата Дянково и Раковски в размер на 300 х.лв. 
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За капиталови разходи във функцията са предвидени 1 614 х.лв. 
Функция „Почивно дело, култура, религиозни дейности” – със средствата по 

стандарт се финансира дейността на Регионалния исторически музей, Регионалната 
библиотека, Художествената галерия, народните читалища и Регионален експертно-

консултантски и информационен център «Читалища». 

Община Разград със собствени приходи финансира дейността на ОП „Обреден дом“, 

Капански ансамбъл, Радио Разград, Зоокът, Общински културен център /поемащ 

цялостната издръжка на сградите на театъра и филхармонията/ и се обезпечават 
събитията от културния и спортния календар.  

Функция «Икономически дейности и услуги» - разходите се финансират изцяло от 
местни приходи. Във функцията намират отражение разходите на ОП „Разградлес”, ОП 

„Бизнес зона „Перистър”, ОП „Общински пазари“, Приюта за безстопанствени кучета, за 
зимно поддържане и снегопочистване, други дейности за упраление и контрол по 

транспорта и разходите на Община Разград, които не са намерили отражение в другите 
функции. 

В приложения № 2.6.1, № 2.6.2, № 2.7.1 и № 2.7.2 са разшифровани разходите за 
екологични, спортни и културни дейности. 

 

Към настоящата разработка са приложени план-сметките на общинските 

предприятия. В тях са намерили отражение приходите от дейността им и разходите по 

отделни позиции. План–сметките са разработени съобразно спецификата на дейността 
им и действащата вътрешна нормативна уредба /Приложения от № 4.1 до № 4.7/.  

 

Разпределението на разходите по кметства е посочено в Приложение № 8. На 
самостоятелен бюджет е само кметство Дянково, всички останали кметства се отчитат 
като неразделна част от собствения бюджет на общината. 

 

Средствата за капиталови разходи за 2020 г. са в размер на 10 830 х.лв., разпределени 

по източници за финансиране и по обекти съгласно Приложение № 5. 

Източници на финансиране на капиталовите разходи са: 
•••• целевата субсидия за капиталови разходи за 2020 г. – 996 х.лв.; 
•••• преходен остатък от целева субсидия за капиталови разходи – 318 х.лв.; 
•••• преходен остатък от обща субсидия за държавните дейности  – 147 х.лв.; 
•••• собствени средства  на община Разград и второстепенните разпоредители– 2 110 

х.лв.; 
•••• средства от Европейския съюз – 7 258 х.лв. 

 

Неразделна част от информацията по бюджета за 2020 г. е приложеният годишен 

индикативен разчет за сметките за средства от Европейския съюз /Приложение № 12/. 

През настоящата година Община Разград ще работи за реализиране на следните 
инфраструктурни проекти: 

• „Проектиране и изграждане на компостираща инсталация и инсталация за 
предварително третиране на битови отпадъци за общините от РСУО Разград“ по 

ОП „Околна среда 2014-2020 г., по който ще бъдат изградени инсталация за 
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разделно събиране и оползотворяване на зелените битови отпадъци и инсталация 
за предварително третиране на смесените битови отпадъци; 

• „Ремонт, обновяване на материално-техническата база и мерки за енергийна 
ефективност в образователните институции на територията на гр. Разград“, 

финансиран по ОПРР 2014-2020, свързан с обновяването и модернизацията на 11 

обекта от образователната инфраструктура в град Разград, както и с изграждането 

на нов двуетажен физкултурен салон; 

• „Изграждане на социални жилища за настаняване на малцинствени и социално 

слаби групи в кв. „Орел“, отговарящи на съвременните хигиенни изисквания“ 

предвиждащ в изграждането в ж.к. „Орел“ на 4 триетажни жилищни сгради 

(блокчета) с еднотипна функционална схема; 
• „Основен ремонт и въвеждане на мерки за енергийна ефективност в сграда 
общинска собственост и изграждане на Център за работа с деца на улицата“, по 

който ще бъде извършен основен ремонт в сграда общинска собственост (бивш 

ДМСГД) с оглед осигуряване на подходящи условия и пребазиране на социалната 
услуга в общността - Център за работа с деца на улицата; 

• „Насърчаване на социалното приобщаване чрез доизграждане на социалната 
инфраструктура в община Разград за предоставяне на резидентни и съпътстващи 

услуги в общността за деца и младежи“, по който се извършват ремонтни дейности 

в Център за обществена подкрепа, Дневен център за деца с увреждания, изгражда 
се Преходно жилище за деца от 15 до 18 - годишна възраст и Наблюдавано жилище 
за младежи от 18 до 21 - годишна възраст. 

 През 2020 г. продължава работата по реализиране на следните проекти: 

• по ОП „Развитие на човешките ресурси“ - проекти, предвиждащи подобряване 
качеството и разширяването на обхвата на предоставяните социални услуги, а 
именно: 

� Създаване на звеното за патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания 
в Домашен социален патронаж гр. Разград“;  

� „Превенция на социалното изключване и намаляване на бедността сред децата от 
Община Разград“;  

� „Приеми ме 2015“; 

• по ОП“Добро управление“ Областният информационен център продължава да 
предоставя услуги по проект „Осигуряване функционирането на Областен 

информационен център - Разград през периода 2019 - 2021 г.“; 

• по ОП „Региони в растеж“ продължава изпълнението на бюджетната линия на 
Община Разград „Подобряване на административния капацитет на Община 
Разград за изпълнение на Приоритетна ос 1 „Устойчиво и интегрирано градско 

развитие“ на ОПРР 2014 - 2020 г.“. 

• Предстои разработване на проектни предложения за културната 
инфраструктура. 

 

Изготвен е годишен доклад за разчетите за общински дълг за 2020 г. /Приложение № 

7/. 

През 2020 г. Община Разград ще покрива дължимите главници и лихви по 

инвестиционния заем от SG „Експресбанк“ и към Фонд „ФЛАГ“ ЕАД. 
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Направени са промени в бюджетната прогноза за местни дейности с показатели за 
2020 г., съгласно Приложение № 13.  

 Предвид гореизложеното, предлагам Общинският съвет да вземе следното Р Е Ш 

Е Н И Е: 

 

 В съответствие с изискванията на чл.94 от Закона за публичните финанси 

Общинският съвет разглежда и приема проекта за бюджет за съответната година. 
 Проектобюджетът е изготвен съобразно процедурата, регламентирана с чл.84 от 
Закона за публичните финанси, чл.19, чл.21 и чл.22 от Наредба № 15 на Общински съвет 
Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 
дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет.  
 Публикувана е покана за публично обсъждане във брой 4 от 10.01.2020 г. на 
вестник „Екип 7” и на интернет страницата на Община Разград. Изготвен е Протокол от 
публичното обсъждане, проведено на 20.01.2020 г.  
 Предвид гореизложеното и на основание чл.52, ал.1 и чл.21, ал.1, т.5 и т.6, във 
връзка с  чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
чл.94, ал.2 и ал.3 и чл.39 от Закона за публичните финанси, във връзка с разпоредбите на 
Закона за държавния бюджет на Република България за 2020 г., ПМС № 381 от 
30.12.2019 г. за изпълнението на държавния бюджет, чл.4, ал.1 и чл.23-чл.27 от Раздел VI 

„Приемане на бюджета на общината“  от  Наредба № 15 за условията и реда за съставяне 
на тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, 
изпълнение и отчитане на общинския бюджет, Общински съвет Разград, да приеме 
следното РЕШЕНИЕ: 
1. Приема плана по бюджета за 2020 г. както следва: 

1.1. По прихода               55 382 673 лв. 

/разпределени по видове приходоизточници /държавни трансфери  

и собствени приходи/ съгласно Приложение № 1/, в т.ч.: 

1.1.1. Приходи за делегирани държавни дейности          32 247 306 лв. 

1.1.1.1. Обща субсидия               30 155 261 лв. 
1.1.1.2. Собствени приходи на звената на делегиран бюджет 
във функция „Образование“        647 765 лв. 
1.1.1.3. Преходен остатък от 2019 г.                1 560 241 лв. 
1.1.1.4. Временно съхранени средства       -115 961 лв.                                     
1.1.2. Приходи за местни дейности            23 135 367 лв.    

в т.ч.:             

1.1.2.1. Данъчни приходи                  4 905 200 лв.                                                        
1.1.2.2. Неданъчни приходи              12 175 398 лв.     
1.1.2.3. Обща изравнителна субсидия                2 104 600 лв.                                                                                        
1.1.2.4. Зимно поддържане и снегопочистване на общински пътища   199 300 лв.                                                                               
1.1.2.5. Целева субсидия за капиталови разходи      996 300 лв.  
1.1.2.6. Предоставени трансфери                                                       -50 000 лв.                             
1.1.2.7. Възстановен заеми от SG „ЕКСПРЕСБАНК“    -700 000 лв. 
1.1.2.8. Възстановени временни безлихвени заеми     500 000 лв.                                                        
1.1.2.9. Друго финансиране /отчисления за РИОСВ/                      -1 878 622 лв. 
1.1.2.10. Чужди средства                                                                                -5 086 лв.          
1.1.2.11. Преходен остатък от 2019 г.                4 888 430 лв.                    

 1.1.3. Приема разпределението на преходния остатък           6 448 671 лв. 

/разпределен за ДД и ОД съгласно Приложения № 1.1/              

1.2. По разхода                55 382 673 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи 
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съгласно Приложения № 2, вкл. от № 2.1. до № 2.9,  

и разшифровките към тях с № 2.6.1., 2.6.2, 2.7.1. и  2.7.2/ , в т.ч.: 

1.2.1. Разходи за делегирани държавни дейности          32 247 306 лв.  

т.ч. преходен  остатък от 2019 г. – 1 560 241 лв. и 

собствени приходи на звената – 647 765 лв./ 
1.2.2. Разходи за дофинансиране на държавни дейности           1 516 519 лв. 

1.2.3. Разходи за общински дейности            21 618 848 лв. 

                                              

2. Приема Разчет за финансиране на капиталовите разходи през 2020 г. по източници 

на финансиране, съгласно Приложение № 5. 

2.1. Одобрява разпределение на целевата субсидия за капиталови разходи в размер 

на 996 300 лв., съгласно Приложение № 5. 

2.2. Приема Разшифровка на разходите, финансирани от приходи по § 40 

„Постъпления от продажба на общински нефинансови активи“ за 2020 г., съгласно 

Приложение № 6. 

 

3. Определя резервиран бюджетен кредит по функция 09 „Разходи некласифицирани в 
други функции“ в размер  на 250 000 лв.            

 

4. Определя второстепенни разпоредители с бюджет за 2020 г., съгласно Приложение 

№ 3. 

 

5. Приема план-сметките и числеността на общинските предприятия - ОП 

”Ученическо столово хранене и почивно дело”, ОП „Разградлес”, ОП „Паркстрой”, ОП 

”Бизнес зона „Перистър”, ОП „Обреден дом” и ОП „Ремонтстрой” и ОП „Общински 

пазари Разград“  за 2020 г. /Приложения от № 4.1 до № 4.7/. 

 

6. Общинска администрация, кметства и Общински съвет: 

6.1. Приема обема на бюджета по кметства, съгласно Приложение № 8. 

6.2. Определя основна месечна заплата на кмета на Община Разград и основни 

месечни трудови възнаграждения на кметовете на кметства, съгласно Приложение 

№ 8.1. 

6.3. Определя възнаграждение на председателя на Общински съвет Разград в размер 

на 90 /деветдесет/ % от възнаграждението на кмета на общината. 
6.4. Определя допълнително възнаграждение на кмета на Община Разград, 

кметовете на кметства и председателя на Общински съвет Разград в съответсвие с 
Вътрешните правила за работната заплата на Община Разград, 

6.5. При извършване на други плащания на общинската администрация, от 
реализирани икономии на средства или други, на председателя на общинския съвет, 
на кмета на общината и кметовете на кметства да бъдат изплащани възнаграждения, 
съответстващи на реда на плащанията в общинската администрация. 
 

7. Приема първоначалния бюджет на общината по агрегирани бюджетни 

показатели съгласно Приложение №10. 
 

8. Определя максимален размер на дълга за 2020 г., както следва:                                                  

8.1. Максимален размер на новия общински дълг за 2020 г.             1 881 127 лв.  
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8.2. Максимален размер на дълга в края на годината             4 681 127 лв.    
8.3. Приема за сведение годишен разчет за 2020 г. за поет общински дълг, съгласно 

Приложение № 7.                   

 

9. Определя численост и месечен размер на средствата за възнаграждения на 

работещите в бюджетните звена съгласно  Приложение № 9. 

 

10. Одобрява индикативен годишен разчет за сметките за средства от Европейския 

съюз съгласно, съгласно Приложение № 12. 

 

11. Одобрява актуализирана бюджетна прогноза за местните дейности с показатели за 

2020 г. и прогнозни показатели за периода 2021 -2022 г., съгласно Приложение №13. 

 

12. Определя максимален размер на новите задължения за разходи, които могат да 
бъдат натрупани през 2020 г. в размер на 23 551 501  лв.   
 

13. Определя максимален размер на ангажименти за разходи, които могат да бъдат 
поети през 2020 г. в размер на 33 086 896 лв.   
 

14. Одобрява размера на просрочените задължения от 2019 г., които ще бъдат 
разплатени  от бюджета за 2020 г. в размер  на  3 715 лв., съгласно Приложение № 14. 

 

15. Одобрява размера на просрочените вземания, които се предвижда да бъдат 

събрани през 2020 г. в размер на 150 000 лв. 
 

16. Приема разчета за някои целеви разходи:  

16.1. За представителни разходи          13 400 лв.    
в т.ч.:         

16.1.1. за кмета на Община Разград               10 400 лв. 
16.1.2. за председателя на Общински съвет Разград         3 000 лв.                                                 
16.2. За отпускане на помощи за лечение                 50 000 лв. 
16.2.1.  За еднократна помощ за лечение         до 500 лв. 
/Отпускането на средствата става със заповед на кмета на общината за всеки конкретен 

случай поотделно, по утвърдени критерии и преценка, срещу представени медицински 

документи/. 

16.2.2. За подпомагане на двойки, семейства и лица  
с репродуктивни проблеми       до 2 500 лв.   
/Отпускането става съгласно Правилник за подпомагане на двойки,семейства и лица с 

репродуктивни проблеми, приет от Общинския съвет/   

16.3. За помощи за погребение на починали граждани                                                   

10 000 лв. 
16.3.1. За служебно погребение на починали жители на общината – без близки и 

роднини, бездомни, безпризорни, настанени в заведения за социални услуги без 
доходи, се заплаща по 400 лв. за християнско погребение и 386 лв. за мюсюлманско 

погребение. В помощта се включват разходите за издаване на смъртен акт, некролог, 
ковчег, превоз на покойника, надгробен знак, изкопаване и заравяне на гроб. 

16.3.2. Еднократна помощ за погребение на лица, получавали социални помощи от 
Дирекция за социално подпомагане - гр. Разград по реда на Закона за социално 



30 

 

подпомагане по 400 лв. за християнско погребение и 386 лв. за мюсюлманско 

погребение. 
 

17. Приема следните лимити за разходи: 

17.1. Средства за социално-битово и културно обслужване на персонала в 
бюджетните звена се определя в размер на 3 на сто от утвърдените средства за 
основните заплати на назначените по трудови правоотношения.  
17.2. Второстепенните разпоредители с бюджет, включително и тези на делегиран 

бюджет, определят със заповед размера на средствата за работно облекло в рамките 
на бюджета си, съгласно Наредбата за безплатното работно и униформено облекло. 

17.3. Определя разходи при връчване на следните отличия и награди: 

� Почетен гражданин на град Разград; 

� Почетен знак „За принос към местното самоуправление”; 

� Награда  “Никола Икономов”; 

� Награда “Акад.Анание Явашов”; 

� Награда “Отличник на випуска”; 

� Награда „Студент на годината”; 

� Награда ”Златен пегас”; 

� Награда за поетично творчество; 

� Награда за хорово изкуство „Кибела”; 

� Награда за детско танцово изкуство; 

� Награда за “Европейски принос в развитието на младежките общности в Община 
Разград”; 

� Почетен знак за принос към икономиката на Община Разград;  

� Почетен знак за принос към развитието на социалните  услуги  в Община Разград. 

 

17.3.1. Индивидуална парична награда в размер на една минимална работна заплата. 
17.3.2. Колективна парична награда в размер на три минимални работни заплати.  

17.3.3. Наградите по т.17.3.1. и т.17.3.2 се осигуряват за сметка на резервирания 
бюджетен кредит по т.3. 

 

18. Утвърждава списък с длъжностите и лицата, които имат право на транспортни 

разходи за пътуване от местоживеенето до местоработата и обратно, съгласно 

Приложения  № 11, 11.1, 11.2 и 11.3. 

18.1. Упълномощава кмета на община Разград и второстепенните разпоредители на 
делегиран бюджет при настъпили промени на длъжностите и на лица, със свои 

заповеди да утвърждават промените на първоначално утвърдените списъци по т.18. 

18.2. Право на транспортни разходи имат лицата, при които местоживеенето и 

местоработата се намират в различни населени места и квалификацията и 

специалността отговарят на изискванията на заеманата длъжност, определени в 
длъжностните характеристики.  

 

19. Възлага на кмета на общината: 

19.1. Да определи  и  утвърди бюджетите на второстепенните разпоредители с 
бюджет. 
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19.2. Да разпредели и утвърди средствата по бюджета по пълна бюджетна 
класификация, по тримесечия, по месеци и по второстепенни разпоредители в 
рамките на приетия обем на бюджета по функции и дейности /по Приложение № 2/. 

19.3. Да разпредели получените средства по чл.280, ал.3, т.1 за Закона за 
предучилищно и училищни образование (по стандарт) в дейностите 
“Неспециализирани училища“ и „Детски градини” по училища и детски градини по 

формула, обсъдена с всички директори на училища и детски градини - 

второстепенни разпоредители с бюджет и утвърдена от него със заповед. 

19.4. Приходите от управление на собственост и услуги по Наредби № 2 и № 14 на 
Общински съвет Разград, реализирани от второстепенните разпоредители, работещи 

по системата на делегираните бюджети, да се преотстъпват в приход по бюджетите 
им и се планират и отчитат, както следва: 
- учебни заведения, детски градини на територията на гр.Разград, с.Дянково и 

с.Ясеновец и ЦПЛР – Ученическо общежитие – гр.Разград – като държавна дейност; 
- Регионален исторически музей, Регионална библиотека и Художествена галерия - 
като дофинансиране. 
19.5. Средствата от държавния бюджет, получени по бюджета на общината за 
читалищна дейност се разпределят от комисия, определена със заповед на кмета на 
общината. Средствата за дофинансиране на читалищата се разпределят на проектен 

принцип от комисия, назначена от кмета на Община Разград. 

19.6. Да информира Общинския съвет в случай на отклонение от средния темп на 
нарастване на разходите за местни дейности и да предлага конкретни мерки за 
трайно увеличение на бюджетните приходи или трайно намаляване на бюджетните 
разходи. 

19.7. Да определи третостепенните разпоредители с бюджет, както и конкретните 
права и задължения на второстепенните и третостепенните разпоредители с бюджет.  
19.8. Да ограничава или спира финансирането на дейности и на бюджетни звена при 

нарушаване на бюджетната и финансова дисциплина и Системата за финансово 

управление и контрол. 

19.9. Да променя общинския бюджет с размера на постъпилите и разходвани 

средства от дарения и спонсорства в съответствие с волята на дарителите и 

спонсорите. 
 

20. При спазване на общия размер на бюджета и разделението му на делегирани от 

държавата и общински дейности, предоставя следните правомощия на кмета на 

общината за бюджетната 2020 г.:  
20.1. Да извършва компенсирани промени в частта за делегираните от държавата 
дейности – между утвърдените показатели за разходите в рамките на една дейност, с 
изключение на дейностите на делегиран бюджет при условие, че не се нарушават 
стандартите за делегираните от държавата дейности и няма просрочени задължения 
в съответната делегирана дейност. 
20.2. Да извършва компенсирани промени в частта за местните дейности – между 
утвърдените разходи в рамките на една дейност или от една дейност в друга, без да 
изменя общия размер на разходи. 

20.3. Да разпределя резервирания бюджетен кредит, определен за неотложни и 

непредвидими разходи по т.3.  
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21. Упълномощава кмета на общината: 

21.1. Да предоставя временни безлихвени заеми от временно свободни средства от 
общинския бюджет за авансово финансиране на плащания на проекти, финансирани 

със средства от Европейския съюз, по други международни, национални и други 

програми, включително и на второстепенни разпоредители с бюджет. 
21.1.1. При предоставяне на временни безлихвени заеми от временно свободни 

средства от общинския бюджет да се прилагат изискванията на чл.126 от ЗПФ. 

21.2. Да разработва и възлага подготовката на общински програми и проекти и да 
кандидатства за финансирането им със средства от Европейски структурни и 

инвестиционни фондове и от други донори по международни, национални и други 

програми и от други източници за реализиране на годишните цели на общината и за 
изпълнение на Общинския план за развитие. 

 

22. Разходването на бюджетните средства /без целевите средства/ се осъществява 

при съблюдаване на следните приоритети: 

22.1. Разходите за държавните дейности се извършват до размера на предоставените 
трансфери и се използват по предназначение, като разходите за трудови 

възнаграждения и стипендии са приоритетни. 

22.2. Постъпилите собствени приходи се разходват при следната поредност: за 
трудови плащания; за покриване на просрочените задължения от минали години; за 
разходи, свързани с дейности, за които се събират такси; за хранителни продукти; 

неотложни сезонни разходи /горива, ел.енергия, отопление, вода и неотложни 

текущи ремонти/. 

22.3. Текущото финансиране за делегираните от държавата дейности се извършва в 
рамките на постъпилите държавни трансфери, а за общинските дейности - до 

размера на постъпилите средства за местни дейности. 

 

23. Приема за сведение Протокола от публичното обсъждане на проекта за бюджет, 

съгласно Приложение 15.1. 

 

24. Настоящото решение да се публикува на интернет страницата на Община Разград в 
срок до 10 работни дни след приемането му от Общински съвет.  
 

25. Бюджетът на общината, както и информация за одобрените показатели по чл.94, ал.3 

от Закона за публичните финанси се предоставя на Сметна палата и Министерство на 
финансите в срок от един месец след приемането му. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Общината и на Областния 
управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Това са проекти за решения, следват приложенията по всяко едно от функциите, 
които са на вашето внимание, запознати сте с тях. Те бяха предмет на обсъждане, както 

на публичното обсъждане, така и предмет на обсъждане в комисиите. Завърших, 

господин председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви, господин Бояджиев. Докладната записка е разглеждана във всички 

постоянни комисии: ПК по бюджет, финанси и икономическа политика; ПК по 

управление на общинската собственост и стопанство; ПК по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации; ПК по устройство и развитие на територията, транспорт 
на Общината; ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство; ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване; ПК по образование и наука; ПК по 

култура, културно-историческо наследство и духовни ценности; ПК за младежта, спорта 
и туризма; ПК по международно сътрудничество; ПК по подготовка на общински 

програми, проекти и контрол върху изпълнението им; ПК по общинско сътрудничество и 

взаимодействие с НСОРБ. Най-напред давам думата на председателя на постоянната 
комисия по бюджет, финанси и икономическа политика. Заповядайте, господин Минчев. 
 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Решението на комисията е следното: заседанието, което се проведе на 31 януари, 

резултата е следния – „ЗА“ – 5, „против“ – няма, „въздържали се“ – 2. Заключителната, 
сега ли да я докладвам? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, да информирайте за всички заседания. 
 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Значи заключителната комисия, която се проведе на 4 февруари, резултата е 
следния: „ЗА“ – 3, „против“ – 2, „въздържали се“ - 1. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на ПК по управление на общинската 
собственост и стопанство, господин Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка с: 5 гласа „ЗА“, „против“ – 2, 

без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на ПК по законност. Господин 

Калоян Монев, за информация за становището на комисията.  
 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, проекта за решение беше разгледана от постоянната комисия и 

с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“, комисията подкрепя проекта.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на ПК по устройство и развитие на 
територията, транспорт на общината, господин Джипов. 

 

Г-н Джипо Джипов – Председател на ПК 
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Постоянната комисия подкрепи докладната записка и проекта за решение със: 7 

гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 2.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожа Румяна Балтова, председател на ПК по околна среда, 
селско, горско, водно и ловно стопанство, ще ни информира за становището на 
комисията. Заповядайте. 

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка, „ЗА“ – 5, „против“ – няма, 
„въздържали се“ – 2.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на доктор Левент Апти, да информира за становището 

на ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване. 
 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

С 3 гласа „ЗА“, 1- „против“, и 2-ма „въздържали се“, постоянната комисия не 
подкрепи докладната записка и проекта за решение.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на госпожа Елка Неделчева, за становище на 
постоянната комисия по образование и наука.  

 

Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Докладната записка бе разгледана на заседание на комисията по образование и тя 
бе подкрепена с: 5 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 4.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на госпожа Свилена Дечева – председател на 
постоянната комисия по култура, културно-историческо наследство и духовни ценности. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Комисията подкрепи докладната записка с: 4 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 
„въздържали се“ – 3. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на постоянната комисия за младежта, 
спорта и туризма. Господин Ремзи Осман, заповядайте.  

 

Г-н Ремзи Осман – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка с: 4 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – няма.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Давам думата на общинския съветник Таня Тодорова – председател 

на ПК по международно сътрудничество. 

 

Г-жа Таня Тодорова – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка и проекта за решение с : 4 

гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържали се“ – 1. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на ПК по подготовка на общински 

програми, проекти и контрол върху изпълнението им. Заповядайте, господин Обрешков.  
 

Г-н Огнян Обрешков – Председател на ПК 

ПК по подготовка на общински програми, проекти и контрол върху изпълнението 

им, гласува с: 3 гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържали се“ – няма.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на ПК по общинско сътрудничество и 

взаимодействие с НСОРБ. Заповядайте, госпожо Радославова.  
 

Г-жа Надежда Радославова – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател.  

На проведеното редовно заседание на комисията, на 4 февруари, присъстваха 3-ма 
от 5 члена на комисията и проекта за решение, и докладната записка не бяха подкрепени, 

с: 2 гласа „против“ и 1 – „въздържал се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Уважаеми колеги, сега пристъпваме към обсъждането на докладната записка и 

проекта за решение, като най-напред общинските съветници, които желаят да поставят 
въпроси ще имат такава възможност. Давам думата на общинските съветници, които 

желаят да поставят въпроси към вносителя. Не виждам желаещи, колеги. Заповядайте, 
господин Василев.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. Въпроса ми е към господин кмета. От известно 

време, от няколко месеца всъщност в негови изяви и разбира се и по медиите, той говори 

за някакви, първо ни говори в рамките на 5 млн.лв. липси и т.н., всъщност ние не 
можахме да разберем за какво става въпрос и мисля, че тук е местото в Общинския съвет 
тези неща да бъдат изяснени. Липсват ли някакви пари, от къде са, кой ги е взел и т.н., 

защото така в публичното пространство остават едни много, много големи въпросителни. 

Така че, много ще бъда благодарен ако този въпрос бъде изяснен тук, днес в Общинския 
съвет, нали така като официална трибуна. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, за отговор на въпроса.  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Василев, в момента обсъждаме бюджет 2020 г. Всичко това, което го 

поставяш, ще получиш отговор, но не днеска. Тъй като не касае бюджета. Когато дойде 
време ще го коментираме, тук, пак в тази зала ще бъде.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник – госпожа Георгиева. Господин Василев, за 
уточняващ въпрос ли? 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Валентин Василев не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Георгиева, ще ви дам думата малко по-късно, за да изчерпим темата с 
този въпрос. Заповядайте.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Аз мисля, че отговора на кмета щеше да има изключително пряко отношение към 

това, което днес ще разискваме по бюджета. Аз разбира се ще ви представя, Вие 
наистина може да ми дадете отговор когато искате, това е Ваша работа, но аз ще Ви дам 

две официални справки. И много държа медиите да бъдат много сериозни при 

отразяването. Ето я първата справка, която е, че към 30.10.2015 г. по банкови сметки на 
Община Разград има следните наличности: по бюджетна сметка 2 млн. 633,101 х.лв. Към 

05.11.2019 г. – по бюджетна сметка има 5 млн. 593 х.лв. По мои груби сметки с 3 млн.лв. 
повече. Другите показатели в общи линии са еднакви. По извън бюджетна сметка 
700 094 лв. – 2015 г., 2019 г. – 653 000 лв., по набирателни сметки – 896 000 лв. – 2015 г., 
876 000 лв. – 2019 г. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, сега сме в етапа на поставяне на въпроси. По същество колегата Василев 
направи изказване. Затова ви моля първо да изчистим частта от въпросите и да преминем 

към дискусия.Госпожо Георгиева, за въпрос Ви давам възможност да поставите въпроса 
си.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Ще се съобразя разбира се, сега сме на етап въпроси. 

Уважаеми господин кмет, 
Уважаеми господин председател,  

В приходната част на бюджета – приложение №1 е написан преходния остатък, 
общия и този, който е в местни дейности и от държавни дейности разбира се, така както 

изисква справката. В него виждаме, че преходния остатък в местни дейности, общински 

приходи – така наречените е 4 млн. 888,430 х.лв. Ще ви помоля нали, ако може да 
направите съпоставка с преходния остатък от общинските приходи в миналата година и 

да ни кажете разликата – в положителна посока ли е или в отрицателна. Това ще покаже, 
само да изясня в каква връзка задавам въпроса, ще покаже дали общинската 
администрация – предишното ръководство са си изпълнили задълженията да съберат 
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т.нар. от вас недобори. Впрочем тука ще отворя една скоба, ще Ви помоля да ни изясните 
този термин, който придобива все по-голяма общественост, защото аз лично, пък и много 

от моите познати се чудят какво означава това. Такъв термин в икономиката, поне аз не 
съм чувала. Какво означават тези недобори и къде са намерили отражение в бюджета те? 

Благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Завършихте ли госпожо Георгиева?  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Да, благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Единствено за да улесня дискусията ви моля да коментираме това, което докладва 
кмета в докладната си записка и само ако има пряка връзка да разширяваме темата и с 
други неща, включително и какво се казва в публичното пространство по други поводи. 

Та на въпроса на госпожа Георгиева…чакаме отговор… 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Преходния остатък в общинските приходи.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За преходния остатък. Стана ли ясен въпроса?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Денчо Бояджиев не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, госпожо Иванова. 
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Преходния остатък в предходния бюджет, в абсолютна стойност, в местни 

дейности е 2 млн. 884, 708 х.лв. Да, в абсолютна стойност разликата е… 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Над два милиона.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Над два милиона, два милиона и четиристотин - да. Абсолютно на всички е ясно, 

че това е остатъка от продажбата, която беше извършена през 2019 година.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Благодаря. Чудесно. Това исках да чуя, че това в повече в преходния остатък от 
общинските приходи, в сравнение с миналата година е в резултат на продажбата, т.е. то 

не беше продажба, а беше право на ползване. Така че, няма как да няма недобори, защото 

ви оставяме с два милиона и половина повече приходи. Благодаря.  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Само една молба имам, Поля към тебе. Направи справка и разрез на този остатък, 
за който говори господин Василев – какво представляват тези средства.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Веднага ще кажа.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Има ли трансфери, които целеви не са усвоени и те са преминали като преходни. 

Направи му една разбивка.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Веднага. Веднага мога да кажа за остатъка от 2019 г. Остатъка е общо в размер на 4 

млн. 888,430 х.лв. В това число има целеви средства 1 млн. 336,450 х.лв. Това са средства 
от целева субсидия за капиталови разходи 317 577 лв. Последния трансфер за селата 
Раковски и Дянково – в размер на 300 000 лв. Остатък от дейност чистота – целеви, който 

е приход от последните три дни на 2019 г. - 316 000 лв. Остатък от трансфер за зимно 

поддържане и снегопочистване – 201 900 лв. Трансфер за т.нар. лични асистенти – 39 000 

лв. Трансфер за социалните асистенти – 22 000 лв. Собствени средства на Регионален 

исторически музей – 34 913 лв. Собствени средства на ОП „Ученическо и столово 

хранене“ – 128 782 лв. Чужди средства по сметката на общината – 5 087 лв. Това са 
целевите средства в размер на 1 млн. 336,450 х.лв. Освен това, целевите средства от 
продажбата, да в размер на 2 млн. 242 х.лв. Нецелевия преходен остатък, който остава е 1 

млн. 279 х.лв. Средствата по параграф 40 от продажбата съгласно Закона за публичните 
финанси, това е спазено и в бюджета за 2020 г., съгласно чл.127 се използват единствено 

и само за финансиране на изграждането на основен и текущ ремонт на социалната и 

техническата инфраструктура. Това е също вид целеви остатък, това не е остатък, който 

ние може да ползваме за покриване на текущи дейности – увеличаване на заплати или 

каквито и да са били други. Това са целеви разходи спазвайки Закона за публични 

финанси.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Чухте ли ги добре, господин Василев - какво сте оставили? Целеви разходи, които 

са с конкретни цели, с изключение на двата милиона и двеста хиляди лева от продажбата. 
Това е. Извинявам се, извинявам се – от договора за ползване. Това е господин Василев. 
Нека да го чуят и журналистите, защото ще Ви четат там Вашето писание. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други въпроси колеги, има ли? Господин Василев, въпрос? 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Не, не нямам въпрос. Просто малък коментар ако ми разрешите.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ще Ви дам думата за изказване след това.  
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Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Добре, благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Нека да приключим етапа с въпросите. Давам думата на общинския съветник Елка 
Неделчева, за въпрос.   

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“  

Благодаря Ви, господин председател.  

Тъй като тук виждам, че въпросите малко излязоха извън докладната, но все пак и 

аз в тази връзка искам да попитам, след като чухме колко има преходен остатък – бихте 
ли ни казали какви задължения имаше Община Разград към почистващата фирма „АСА“ 

или както там се нарича, по изпълнени проекти от общината, до този момент какви 

санкции има наложени на общината?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За отговор.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Госпожо Иванова, дайте точния отговор.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Неразплатени разходи за отчисления, които Община Разград дължи на РОСВ към 

31 декември 2019 г. в размер на 893 180 лв. Неразплатени разходи по договора с „ЕФСС“ 

към 31 декември 350 599 лв. Наложени финансови корекции, които вече са с решение на 
Управляващия орган за проект Паркоустрояване на  ж.к „Орел“ 550 000 лв. Към 

днескашна дата за проект „Енергийна ефективност“, на образователните институции и на 
територията на общината в размер на 1 млн. и 600 х.лв. Към днескашна дата уточнявам 

по проект „Енергийна ефективност“, защото предстои отчитане на проекта към 31 март. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ето господин Василев, още една статистика какво сте оставили на сегашното 

управление и до къде сте докарали общината с предишното управление. Понеже нещата 
отиват на политически дебат, нека да го слушат и хората. По това нищо не печелим нито 

ние, нито вие, защото това, което е натрупано, то трябва да се запълни и това ще го 

запълваме със средствата от данъкоплатците, които са в Община Разград. И те трябва да 
го знаят, че ще си бръкнат в джоба за да ги погасяват тези задължения, които останаха на 
този Общински съвет.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Въпроси? Госпожо Георгиева, господин Василев има още въпроси. Давам думата 
на господин Василев.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател.  
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Много удобно зададен въпрос, аз си мисля обаче, че информацията, която беше 
поднесена не е много коректна. Прав сте господин Бояджиев, наистина когато става 
въпрос за община и за задължения, всички ние трябва да ги плащаме. И позволете ми да 
запитам кое е истината сега – това, което ми говори госпожа Иванова или това, което съм 

получил аз като справка? И пак ще повторя, че към 5.11. разходите за чистота дължими 

на ЕФСС са в размер на 212 000 лв., касаещи периода до месец септември 2019 г. и 

непреведени отчисления по чл.60 и 64 от ЗОФ в размер на 630 000 лв. Това е към 5.11.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Точно това е разликата господин Василев, числата едните са към 5 ноември, а 
числата, които току-що казах са към 31 декември.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Да, госпожо Иванова.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Говорим за динамичност – два месеца. 
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Точно така. И само в едно допълнение, пак мисля, че изнесената информация не е 
коректна. Ето я справката за платените финансови корекции на Община Разград.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Нека са после изказванията, въпроси.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Добре.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник Галина Георгиева, за въпрос. Колеги, моля 
ви не правете изказвания, питайте само и след това ще има възможност за дискусия.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Тогава задавам конкретно въпроса за финансовите корекции, които са били 

наложени по новия проект за Енергийна ефективност на образователните институции. 

Влезли ли са в сила тези решения, защо ни се цитират тука като наложени вече, не са ли 

обжалвани от общината. Благодаря.  
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Решенията за финансовите корекции са на Управляващия орган на ОП, излезли са 
официално като решения, с възможност за обжалване и те се обжалват. Последните само 

две, които са за инженеринга и за СМР-то са на обща стойност милион и двеста тридесет 
и четири хиляди лева.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

И не са влезли в сила.  
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Те се обжалват.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

След като се обжалват, нали така? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Добре. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други въпроси има ли, уважаеми колеги? Госпожа Надежда Радославова. Госпожо 

Георгиева, извинявайте не ви видях. Нека да довършим госпожа Галина Георгиева с 
въпросите и след това, който съветник има въпроси да ги изчерпа наведнъж, а не по 

няколко пъти. Заповядайте, госпожо Георгиева.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Благодаря. Става дума за данъчните приходи, съответно и за неданъчните отново в 
приходната част на бюджета, а именно приложение №1. Аз на комисиите поставих 

въпроса, защо са намаляващи приходите от данъци, защо са намаляващи приходите от 
местните такси. До известна степен нещо ми се отговори, но аз така или иначе искам да 
го чуя и тук, защото драстично е увеличена по някакъв начин облога за данъка 
придобиване на имущество от дарения или друг възмезден начин с 300 000 лв. 
Същевременно данъка за недвижимите имоти е намален. И аз в това не виждам никакъв 
смисъл. Първия ми въпрос, на какво се дължи това, че данъка за придобиване на 
имущество е увеличен с 300 000 лв., ако трябва да съм точна, той от, момент само, от 
800 000 лв. в миналата година е предвиден да бъде милион и сто хиляди. Впрочем има 
намаление в останалите данъци, имам предвид превозните средства, това е т.нар 

таксиметров данък нали за тези, които така придоби общественост, там имаме също 

намаление. Имаме намаление и в патентния данък. На какво се дължи това намаление? 

Тези данъци не са пипани като размери, съответно няма никаква логика или пък логиката 
е, че всички стари задължения, които ми беше изтъкнато като довод на комисиите са 
събрани, означава, че ние сме си свършили добре работата впрочем, защото след като 

няма несъбрани това е ситуацията, в която в общината ще идват все по-малко приходи от 
данъци. Неданъчните приходи, да попитам за таксите – детските градини, разбрахме, че 
намаляват децата – това е факт, само че и държавната субсидия – там е увеличена. 
Намаляват децата, но стандарта, който предоставя държавата е увеличен и съответно 

имаме увеличение, и в държавната дейност и в общинската, която пък е свързана с 
издръжката. Детските градини, това пък като се намаляват децата, защо в яслите имаме 
една и съща константа от 90 000 лв. Там таксите се събират, тези деца явно ходят само на 
детска ясла и след това не продължават в детска градина. Аз мисля, че е обратна 
тенденцията. Някои не ходят на ясла, но повечето ходят на градина. Ако трябва да 
цитирам цифри, детските ясли от 90 000 лв. – 90 000 лв. се предвижда и тази година, 
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детските градини от 437 650 лв. миналата година – се предвижда 404 050 лв., с минус 
30 000 лв. Общежитието от 100 000 лв. на 60 000 лв. Да не казваме, че в тази година е 
решено да им се върне приход от 30 000 лв., значи те ще съберат 60 000 лв., 30 000 лв. ще 
им се върне на тях, да си направят ремонта, който безспорно имат необходимост, но това 
не е задължително по закон. Това се прави ако има достатъчно приходи в бюджета и ние 
сме го правили веднъж.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И какъв е въпроса за общежитията? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Въпроса е защо намаляват драстично и таксите и приходите от данъци. Благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За отговор, те са няколко въпроса.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Първо искам да уточня, че в така предложения ви бюджет няма заложени кухи 

обеми в приходите с цел да балансираме общия бюджет и да утвърдим бюджетни 

приходи, които не могат да бъдат реализирани. Направен е подробен анализ за 
последните три години на събираемост, на натурални показатели. Водени са много 

разговори с колегите, които работят в приходна администрация, колегите, които събират 
и други приходи, и сме заложили абсолютно реални приходи. Относно примерно 

таксиметровия превоз, мога веднага отговарям – колегите от местни данъци и такси 

направиха анализ за последните три години, като тенденцията особено в последните две 
е: за 2019 г. са били подадени 138 броя декларации за ползващите таксиметровия превоз, 
плана е бил 60 000 лв., събрали сме 53 258 лв. През 2018 г., предходната година е имало 

подадени 151 брой декларации повече, планът тогава също е бил 60 000 лв., но сме 
достигнали план 54 000 лв. Тенденцията е намаляване на подадените декларации от 
хората, които упражняват този тип професия. Затова смятаме, че е абсолютно реален 

прихода за таксиметровия превоз. Относно таксите в общежитието, от намалелите такси 

в общежитието. Изискахме информация от общежитието за средношколци, които и 

предходната година и по предходната и въобще всяка година те си подават 
информацията за това какви такси ще съберат. През 2019 година при по-големия размер, 

който те са били заложили са имали в предвид първо, че са плащали 130 ученика пълна 
такса, през 2020 година размера на тези ученици намалява на 105, което нали 25 ученика 
по 30 лв., 10 месеца може всеки да сметне. Освен това се увеличава броя на учениците в 
общежитието, които съгласно Наредба №14 имат право да се възползват от намаление 50 

% на таксата. Това са ученици, които имат ТЕЛК, имат един родител и т.н. съгласно 

нашата наредба, също се увеличава размера. Освен това една такава доста причина, която 

те изтъкнаха и Вие госпожо Георгиева сте запознати, при планирането миналата година 
те са имали предвид и са подали едно искане, исканията са пред мене, които те 
предоставиха да бъде ползван от футболен клуб Лудогорец и още един етаж, като те са 
считали, че това ще се случи и са заложили по-голям размер на приходите. Да, правилно 

– незаконосъобразно е, правилно е отговорено от страна на, подписа е на доктор Василев, 
отговорено е, че няма как да се случи на този етап нали в конкретния отговор, няма да 
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чета отговора и от там се получава едно завишаване на планираните такси в 
общежитието, които реално не могат да бъдат събрани. В момента таксите за 2020 

година са планирани на база на записаните ученици към настоящия момент, 105 ученика 
на пълна такса, 18 ученика в момента имат с намалена такса и 80 ученика от детската 
школа на ПФК „Лудогорец“, които заплащат такса в пълен размер за 12 месеца. Относно 

таксите. Детските градини – там таксите са изчислени на база средна посещаемост и на 
достигната събираемост за предходната 2019 година. Да, в яслите събираемостта е на 100 

%, но е факт, че в детските градини, имаме детски градини и по селата, и не е на 100 % 

посещаемостта на детските градини, което означава, че не на 100 % събираме таксите в 
детските градини по селата. Друго? Кой беше другия? Те просто не ходят. Това 
изчисляваме на средна посещаемост. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Завършихте ли с отговора? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Ами нещо ако не съм пропуснала, да ми напомните.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Георгиева, моля Ви само за уточняващ въпрос, после за становища, 
коментари.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Разбира се, аз не си позволявам да правя становища тука. Трансфер от 50 000 лв., 
който върви в годините, ще помоля, който желае разбира се от вносителите, да ни обясни 

за какво става дума. 50 000 лв. трансфер, който върви в годините, той е отбелязан и тука 
в приходната част. Случая там е доста интересен и би било хубаво да се чуе за какво 

става дума. Благодаря.  
 

/Шум в залата./ 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Напротив, аз знам много добре от къде идва, но аз съм на въпроси и бих искала 
нали сега да го чуят всички общински съветници, защото е интересно.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Общинските съветници могат да поставят въпроси и моля да бъде даден отговор на 
тези въпроси. Заповядайте, за отговор.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

За възстановяване на безлихвен заем и непризнати разходи за проект – пътят 
Разград – Дянково, съжалявам, но вече не мога да кажа пълното наименование на 
проекта. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  
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Така, само да доуточним – става дума за финансова корекция, която е наложена 
през 2008 година… 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

За непризнати разходи.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Непризнати разходи, да бъдем коректни наистина. Непризнати разходи, проекта 
този път Дянково-Побит камък по ОП „Регионално развитие“ тогава е бил санкциониран 

с 350 000 лв., тези средства са взети от сметката за чужди средства, поради тази причина 
и впрочем са забравени по някакъв начин и не са плащани, поради тази причина всяка 
година отчета, който се одитира от Сметната палата е с обръщане на внимание на тази 

част. Повтарям в 2008 година се е случило това, проект, който е на стойност от милион и 

деветстотин…  

 

Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“  

Господин председател, това не е въпрос. Ние сме във фаза въпроси. Тук има 
цялостно изказване и то от госпожа Георгиева, не в качеството й на общински съветник, 
едва ли не на вносител на бюджет. В момента сме на база задаване на въпроси. Вие 
правите изказване.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

А Вие защо изпълнявате функциите на председателя на общинския съвет, госпожо 

Неделчева? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Първо, който желае да каже каквото и да е било, моля да поиска думата, госпожо 

Неделчева. И второ, още веднъж моля, госпожо Георгиева ще имате възможност за 
изказване. Сега ако нещо конкретно да попитате – направете го, защото има други 

съветници, които искат да поставят въпроси. След това ще направим дискусия в цялата и 

дълбочина и ширина.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Само да си довърша изречението, защото изведнъж се случи така, че от навсякъде 
нали имаме председатели на общинския съвет, които водят нали процедурата. Така че, да 
кажа, че в този случай нали 50-те хиляди, които имаме да ги връщаме ние, т.е. бяха 
минали 10 години, а не 10, 7 години и така си седяха 350 000 лв. висящи в набирателната 
сметка – липсващи.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Разбрах Ви. След това ще имате възможност за изказване.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Виждам, че сега ще продължи да се връщат средствата.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Други въпроси? Госпожа Надежда Радославова, даде знак, че желае да постави 

въпрос. Заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Благодаря Ви. Аз ще се придържам към написаното в бюджета и ще задавам 

конкретните си въпроси именно на база това, което е отразено в докладната записка от 
вносителя.  И в тази връзка е първият ми въпрос господин Бояджиев, четем още на първа 
страница – приоритети, и след това през мандат 2019-2023 година: Усилията на Община 
Разград ще бъдат насочени към решение на проблема с недовършената сграда на МВР, аз 
такова нещо като финансово изражение в тази докладна записка не видях. Следващото е 
изготвяне на работен проект за благоустрояване и паркоустрояване на северен градски 

парк. Такова нещо също няма отразено финансово в бюджета. Следващото е 
продължаване на дейностите по благоустрояване и паркоустрояване на ж.к.“Орел“ – 

също. Така че, моят въпрос специално тука, още на първата страница е какво ни 

предлагате да приемаме днес – програмата Ви за управление през мандат 2019-2023 

година или бюджет 2020 година? И ако е бюджет 2020 година, ще съм благодарна, мисля 
си, че за всички ще е полезно, да кажете какви са неговите приоритети. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Други въпроси ще имате ли госпожо Радославова? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Да ще имам, но след като получа отговор. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Отговор и ще продължите с въпросите? 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Да.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да и програмата ще я видите. Тя е внесена в Общинския съвет, най-вероятно на 
следващото заседание ще бъде представена.  

Госпожо Радославова, да, това което залагаме в тази бюджетна рамка, то е 
свързано и с паричния ресурс, но ние през тази година ще работим и по другите 
приоритети. Нали знаете, че корекции по бюджета се правят целогодишно. Те първа ще 
бъдат привлечени съответните средства за реализация на тези обекти и за всеки един, 

като му дойде времето ще имате пълна информация, защото ще става с вашия глас. 
Надявам се и с Вашия. Да Ви убедим, че трябва да гласувате за тези приоритети. Това е. 
Там не са описани кога ще ги направим, ние ще започнем да работим тази година. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Въпроса ми беше конкретен, господин Бояджиев, а именно какви са приоритетите 
на бюджет 2020 година?  

Как да разбирам, че Вие не знаете какви са приоритетите? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Напротив, те са написани там. Вие ги четете. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Да, прочетох ги за мандата. А за 2020 г. какви са? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Госпожо Радославова… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Тези приоритети трябва да имат финансов израз.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Госпожо Радославова, нали Ви е ясно, че тези обекти като ги започнем, когато 

приключим с проектиране и т.н., всичко това ще влезе в общинския съвет, включително 

и финансовия ресурс, който ще бъде привлечен. Вие ще трябва да го утвърдите да влезе в 
приходната част и от там нататък ще работиме. Но това е приоритет, по който ние ще 
работим и затова сме го дали.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Проекта е заложен.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Радославова, получихте отговор.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Между другото проекта за Градския парк… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Да, получих отговор… 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Градския парк е заложен. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

…че нещо ще бъде направено, но не се знае кога.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Ама не…. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Проблема си е Ваш, че не можете да разберете кога. Проблема е Ваш.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Не, проблема е Ваш, Вие не може да ми кажете… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Аз нямам проблем.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля поставете следващия въпрос.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Господин председател, бихте ли влезли във функциите си на такъв… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иво Димитров ли Ви притеснява? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да, определено. 

 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля общинския съветник Иво Димитров, да заеме мястото си. Моля колега 
Димитров, освободете мястото на колегата Стефанов. Заповядайте, госпожо Радославова.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Да, продължавам. Пак ще се придържам към бюджета и е важно това, защото е 
проблем, който е от години и тъй като в миналогодишния бюджет беше много активно 

поставен от съветниците от БСП, а не виждам отражение сега, интересувам се, защото 

наистина е важно за хората от Разград, сега след като БСП управлява във Ваше лице, ме 
интересува дали ще се ангажирате с изграждането на система за наблюдение и контрол 
на атмосферния въздух, защото такова нещо не е включено в този бюджет.  

 

Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“  

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Не това е ваш приоритет, затова сега при вашето управление бих искала да знам, 

защото не го виждам отразено в бюджета госпожо Неделчева. 
 

Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“  

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля за тишина в залата. Има поставен въпрос и сега следва да му бъде даден 

отговор. Кой ще отговори на поставения въпрос от общинския съветник Радославова? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Правилно сте видели, че през тази година средства за това няма заложени, но 

желанието на ръководството на Община Разград е да води конкретни разговори, да 
продължи започнатите от предишния мандат разговори за партньорство между бизнеса и 

институциите и още следващия месец ще го видите заложено в управленската програма 
за мандата 2019-2023 година. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Радославова, други въпроси имате ли? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Имам други въпроси, да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Още един въпрос, който наистина изключително бие на очи и прави впечатление, 
това е обема на бюджета, който е над 55 милиона, като за сведение ще кажа, че за 2019 

година е бил 48 милиона. Верно, че 32 милиона са от държавни дейности и над 23 

милиона общински, и е важно да кажем, че са завишени с този бюджет 4 милиона. Не 
сме вдигали данъци и такси, всички знаят, че гласуването мина през края на декември 

месец, така че нямаше промяна.  
 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Няма значение дали сме участвали или не. Общинския съвет… 

 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Именно господин Димитров, намалени са. И затова въпроса ми е точно с това, 
искам да Ви припомня, че общинския съвет – на Вас и на господин Джипов е колективен 

орган. Така че, няма значение кой как е гласувал, въпроса е решението да се вземе с 
нужното мнозинство.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не влизайте в полемика с другите съветници.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Ами ако не ме прекъсват, няма да влизам господин председател.  

 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Не мога да не Ви обръщам внимание, впечатлителен сте.  
 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 
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Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Моля. Така че, видно от посочените в бюджета очаквани данъчни приходи са в 
размер по-малък от предходната година, затова въпроса ми е от какво очаквате да дойдат 
тези четири милиона повече в общински дейности? И между другото ще помоля да ми 

кажат каква е била бюджетната прогноза за 2020 година.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Само за момент, да може да се подготвят данните за отговора. Заповядайте за 
отговор.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Увеличените приходи в сравнение с 2019 година са основно от управление на 
собственост – параграф 24 и най-голям дял в т.ч. има общинско предприятие 
„Разградлес“. Също така са увеличени и собствените приходи на ОП „Ученическо и 

столово хранене и почивно дело“. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

И това стойността му е 4 милиона, госпожо Иванова? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Госпожо Радославова, да ви смятаме стойности и да правим анализ, ще ни е 
необходимо време за такъв подробен анализ. Имате бюджета от 2019 година, явно се 
вижда и при това в този бюджет сме посочили плана за 2019 година. Ясно се вижда от 
къде се увеличават приходите. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря. Следващия въпрос, госпожо Радославова има ли още? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Не разбрах бюджетната прогноза каква е била за 2020. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Изчакваме само за да може да се намери информацията по този въпрос. Ако имате 
нужда от допълнителни справки и подготовка, ще ви дадем тази възможност, ще бъде 
отговорено на този въпрос на госпожа Радославова за бюджетната прогноза, а сега 
продължаваме с други въпроси. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Аз имам други въпроси.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Но явно има нужда от подготовка. Нека Ви се отговори на поставения въпрос… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

И после ще продължа с моите въпроси. 



50 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Още колко въпроси имате? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Ами няколко са. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колко няколко – 10, 50? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Ами десетина да ги кажем.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Десетина въпроса? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре. Доктор Апти, има още 10 въпроса от общинския съветник Надежда 
Радославова и апелирам за търпение, ще Ви дам думата. Госпожо Радославова, 
заповядайте да поставите Вашите въпроси. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Следващият ми въпрос е… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля за конкретика.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Надявам се да не изисква толкова много време за отговор. Забелязваме отразено в 
този бюджет и проекта за решение една много амбициозна инвестиционна програма, за 
което искрено ви поздравявам и пожелавам в края на годината да не се окаже надут 
балон, и затова ми се иска да попитам – дали можете да предоставите на общинските 
съветници график за изпълнението на тази инвестиционна програма? 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Графика е лесно да се направи, но тука има обекти, които те първа ще започнат и 

няма да бъдат само, ще бъдат и преходни. И затова сега с график няма да се ангажирам, 

но вие ще имате подробна информация, то ще трябват и ваши решения, които да 
съпътстват и да подкрепят тези, които предстоят да се изградят. Бъдете спокойна, няма 
да бъдете пренебрегната или заобиколена. Всичко, което се взема по тази инвестиционна 
програма… 

Така е, госпожо Георгиева. Не се усмихвайте. Така е.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
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Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Моля? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Никой не Ви пренебрегва. Пълна информация ще имате. И госпожа Радославова ще 
има пълна информация.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Радославова, не може ли да групирате останалите 9 въпроса, така по 

общо. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Не, не мога да ги групирам. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре. Заповядайте за следващия.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Разбрахме, че всъщност нямате график за изпълнение на инвестиционната 
програма, т.е. не можете да дадете отговор на това кога, размито е във времето кога ще 
бъдат изпълнени тези неща, които са заложени, което между другото… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Идвайте редовно на сесия.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

О, аз съм редовна.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ще имате информация значи.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ако Вие не я давате, ние ще Ви я искаме, защото имаме такова право.  

Следващия ми въпрос конкретен е във връзка с заложените средства в размер на 
88 000 лв. за основен ремонт на покрива на Художествена галерия „Проф. Илия Петров“. 

Бих искала да знам какво налага това? Знаем, че това е едно от нещата, с които Разград 

определено се гордее, прави впечатление, наистина в предишен Ваш мандат е направено, 

за което админирации и поздравления, какво точно се случи с този покрив, че сега са 
необходими 88 000 лв. за неговото поправяне? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Нали го знаете покрива, с какви материали е изграден или не ги знаете? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Трябва Вие да знаете по Ваше време е направен.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз ги знам, но това са материали, които имат до десетина години на практика 
трайност. И всеки един такъв покрив, типичен случай библиотеката, в рамките на 
десетина години непрекъснато трябва да се ремонтират. Това е, няма друго. Ако сте 
ходили при директора на Художествената галерия, той би го обяснил. Предполагам, че 
сте ходили, ако не сте ходили не е добре.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Доктор Апти, за процедура ли? Има още осем въпроса от съветника Радославова.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Само да похваля господин Бояджиев, адмирации за този ремонт наистина щом в 
рамките на повече, близо 10 години се нуждае от ремонт, издържал е нали за разлика от 
някои други фирми, които всяка година са ремонтирали Общинския културен център и 

той си течеше всяка година. Благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

След това за изказвания, пак нарушихме реда и ще трябва да апелирам – бъдете по 

концентрирани във въпросите за да можем да минем към изказванията. Госпожо 

Радославова, давайте с въпросите.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да. Благодаря. Не, че получавам отговори, но поне имам право на въпроси, което е 
похвално. Сега към страница 6 от самата докладна записка, във функция 
„здравеопазване“, между другото искам да отбележа, че изключително схематичен 

бюджет, като думички е запазено… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Оценките после, питайте сега. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

…едно към едно с бюджет 2019 г., само че няма никаква конкретика.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Какво питате? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Тоест трябва да се ровим в приложенията, което между другото не е по силите на 
всеки, а и не е задължително. Беше хубаво да бъдат отразени тези неща и в самата 
докладна записка. Та функция „здравеопазване“ на страница 6, в края, това е последното 
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изречение, завършва: и за профилактични прегледи. Въпроса ми е какви средства са 
отделени за профилактични прегледи и какви точно прегледи ще бъдат? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Има ли готовност за отговор на този въпрос? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

А за предишния – бюджетната прогноза? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Още малко за прогнозата.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре, дайте сега профилактичните прегледи.  

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Профилактичните прегледи са планирани в размер на 5000 лв., като се разходват 
чрез отдел „Здравеопазване“, основно за деца.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Доуточняващ ако ми позволите. В какво направление, госпожо Иванова? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Можете ли да отговорите на такава детайлна информация? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Точно детайлно не мога да отговоря, съобразно потребностите и подадените 
заявления. Имало е случаи, в които сме плащали очни прегледи на деца, които имат 
необходимост, гръбначни изкривявания, според потребностите. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, добре. Госпожо Радославова, това е отговора, ако проявявате интерес 
допълнително ще Ви бъде дадена информация. Имате възможност да поставите 
следващия въпрос и пак моля групирайте ги, ако има възможност.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами няма как да ги групирам, защото те са от различни функции. Как точно 

смятате да ги групирам? 

Следващия ми въпрос, са заложени средства в размер на 10 000 лв., които за 
площадка на домашни любимци. Къде ще бъде тази площадка? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

През тази година предвиждаме да бъде в Градския парк площадката.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

В градския парк, там нали… 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.  

 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Площта на Градския парк, госпожо Георгиева е доста голяма. Как си представяте 
долу горе ориентировъчно.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

В наредбата това е забранено място за разхождане на кучета. В нашата наредба на 
Общинския съвет, няма как да има там площадка за разхождане. Площадката, която вие 
мислите… 

 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Ама моля Ви се, това е законово изискване. Я градския парк не може да има 
площадка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Георгиева, в изказването. Сега госпожа Радославова… 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

В непосредствена близост до Градския парк. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други въпроси? Госпожо Радославова, има и други съветници, моля дайте 
възможност и на други съветници да поставят поне един въпрос.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами както виждам сте се съобразили с това, че интереса към най-важния документ 
за годината, т.е. бюджета на общината ще е огромен, поздравления към Вас за това, че 
сте се съобразили с това, направили сте ранна сесия от 10:30 часа. Аз не мисля, че някой 

от съветниците смята, че това е загубено време, да стане и на нас Общинския съвет и на 
гражданите, и на жителите на общината какво точно се предвижда, какви средства са 
заложени и за какво, защото пак казвам в докладната записка това не е отразено 

конкретно. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
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Благодаря.  
 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля поставете въпроса, не реагирайте на реплики от залата. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Димитров, те не могат да ми кажат къде ще бъде площадката, със 
сигурност не знаят какъв е капацитета и. 

 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами как, така.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, следващия въпрос. 
 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Понеже конкретно ме попитахте какъв ще бъде, аз Ви отговарям – достатъчен.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колега Димитров, ще Ви дам думата. Моля Ви не прекъсвайте питащия. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Вие вносител ли сте, господин Димитров? 

 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Знаех, че сте участвал при изготвянето на този бюджет. Сигурна съм, че сте 
участвал, все пак Вие сте в управлението в момента.  

 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Настоявах нееднократно по сигнали на мои избиратели. Това беше ангажимент, 
който съм поел още по време на кампанията за изборите. Сега изпълнявам своите 
предизборни обещания. Няма как да не настоявам за тази площадка. Още повече Вие 
знаете, че Зеленото движение е част от нашата коалиция. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да. Приключихте ли? Забележка нямаше за това, че не може да се изказваш в 
процедура на въпроси. За тебе няма. На теб всичко ти е позволено.  
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Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами ако искаш да излезем навънка след това и ще ми кажеш каквото имаш да ми 

казваш.  

Мога ли да продължа господин Димитров с въпросите? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, но това, което правите в момента не е добре за опитен общински 

съветник и за единия, и за другия. Заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Абсолютно съм съгласна с Вас. Продължавам със следващия си въпрос. Разбираме 
в тази докладна записка, включени са новото възнаграждение на кмета, което е 3500 лв. 
За сведение само искам да кажа, че е прието възнаграждението на кмета на Русе, което е 
2500 лв., прието е възнаграждението и на кмета на Бургас, което е 1800 лв., явно нашия 
кмет ще свърши два пъти повече работа от най-успешните кметове на България, но 

фиксирана е тука сумата, ясно е, че 3500 лв., искам обаче да попитам – към тази сума ще 
има ли клас и в какъв размер ще бъде. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

В момента не е гласувана тази сума. Като я гласуваме ще Ви дам пълна 
информация.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Не е гласувана, но се знае дали ще има клас и колко ще бъде класа Ви, господин 

Бояджиев. Независимо от сумата.  
 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ще станат. Да разбирам, че не можете да ми отговорите колко клас имате, така ли? 

И никой от общинска администрация не може? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Какво колко? 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Какъв клас имате, който ще Ви бъде начислен над заплатата? Над 

възнаграждението, което ще гласува Общинския съвет.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Специалистите ще го изчислят и ще Ви го кажат, на базата на това, което имам 

като опит и на наредбата.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

А Вие досега заплата не сте ли вземал?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Какво да вземам? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Заплата не сте ли вземал като кмет досега?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

По сериозно моля ви. Поставяйте въпроса, отговорете.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами сигурно е начисляван някакъв клас и може да се каже, предполагам, че е така.  
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Класът е съгласно наредбата, госпожо Радославова. Изчислява се на база 
наредбата. Не мислите ли, че това са лични данни и ако желае господин Бояджиев ще Ви 

каже класа си, ако не желае няма да Ви го каже.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Добрев, какви лични данни ми говорите за човек, който е на публична 
длъжност? Какво значи лични данни?  

 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Ама Вие не знаете ли, че има Закон за личните данни? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Къде съм се крила, по заглавия на вестник.  
 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами ето сега да разберем каква е заплатата на този председател на Общинския 
съвет. И това е следващия ми въпрос господин Димитров, каква ще бъде Вашата заплата, 
защото разходите за Общинския съвет са вдигнати с почти 100 000 лв.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Това към вносителя ли е? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Съгласно приетия правилник – 90 % от заплатата на кмета.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

И колко е това – 90 % от заплатата на кмета? 

 

Г-н Иво Димитров –„Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Димитров, в момента сме в състояние да задаваме въпросите, които…. 

 

/Шум в залата./ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ще дам думата на друг съветник, моля Ви. Приключвайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Надявам се, че ще получа отговор.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Отговори Ви се. Вие влизате в полемика с вашите колеги.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Конкретно не можете да кажете какви суми получавате, Вие примерно казано като 

председател вече трети месец. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

90 %, отговорих Ви. Вие аритметика учили ли сте?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Не, не съм учила. Аз съм завършила музикално училище.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не сте учили. След това ще Ви изнеса един урок за дробите и процентите.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами аз тука искам да Ви кажа, че във функция 1 „Общи държавни служби“… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Въпроси. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами понеже аз задавам въпроси, не получавам отговори.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Отговорихме Ви. Не Ви харесва, но това е отговора. 
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Сумата, която е заложена за трудови възнаграждения – 53 940 лв., които когато се 
разделят на 12 месеца, защото това е заплатата на председателя на Общинския съвет, 
сумата която се получава е 4 495 лв. И понеже тези хора, които бяха опозиция в 
предишния мандат, сега са управляващи и с техните гласове ще бъде приет този бюджет, 
бих искала да знам действително това ли е сумата, която получавате като 

възнаграждение, като председател, защото аз получавах 2300 лв. и това беше огромен 

проблем за всички.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Следващия въпрос.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

За сега нямам други въпроси.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на доктор Левент Апти, за поставяне на въпроси.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви, господин председател. 

Въпросите ми също включват определени справки и ако общинска администрация 
има възможност да направи справка и докато преминем на етап дебати да получим 

информация за това нещо. До голяма степен въпросите ми са сходни… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля за тишина в залата. Дал съм думата на доктор Левент Апти. Моля да не се 
шуми в залата. Заповядайте, доктор Апти. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви. 

Въпросите ми са сходни, но предполагам мотивите ми са различни на задаване на 
тези въпроси. Първия ми въпрос е, колко е бил процента на събираемостта на данъци 

върху недвижимите имоти през 2019 година и колко се очаква през 2020 година. Това е 
подобен въпрос. Предполагам докато правят справката и за 2019 година ще се направи 

такава. По същия начин само, че с друга цел питам наистина за процента в класа – 

прослужено време, което се начислява към основното трудово възнаграждение, както на 
общинския кмет, така и на председателя на Общинския съвет, не за нещо друго и ако е 
възможно в писмен вид да се запознаем общинските съветници с т.нар. вътрешни 

правила за работна заплата в Община Разград. Сега за тази наредба, за която говори 

господин заместник кмета много добре сме запознати, но тази наредба дава една рамка, 
едни параметри от там нататък вече с поднормативни актове се доуточняват нещата. 
Възможно ли е в тази справка общинска администрация да ни изготви в писмен вид, че 
общински съветници има, които не са запознати, включвам и себе си с т.нар. вътрешни 

правила. Това ми е втория въпрос. Защото идеята ми е ако ще има процент, за което 

нямаме нищо напротив, нека тогава засегне всички кметове по кметства, а не примерно 

определени. Така че, аз предполагам, че ще се запознаем с тези правила. Другото, което 
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искам като справка да получим – заложено е данък върху превозните средства в размер 

на 2 млн. и 200 х.лв. за 2020 година, бих искал да направим една такава справка – колко 

процента от тази сума ще бъдат внесени от жителите на селата в Община Разград и колко 

процента от тази сума ще бъдат внесени от жителите на самия град. Благодаря Ви.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Доктор Апти, това сега не може да бъде направено, защото трябва да се вземе 
подложка какви автомобили, колко автомобила, населените места, тука ние не можем да 
извадим такава справка между съотношението села – град. В момента не можем, не че не 
може да се вземе, в момента не може.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И има ли възможност да се запознаят съветниците и комисията по вътрешните 
правила на организация на работна заплата.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Никакъв проблем, на комисии ние викахме специалиста, който отговоря, който 

всъщност с това се занимава.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Дайте да ги видим в писмен вид. А Вие искате и в писмен вид. Цолова, тази 

наредба може ли да се вземе от долу от администрацията? Да се предостави на доктор 

Апти.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Сега ли молите да Ви бъде предоставена? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Поне докато започнем етап дебати, както казах.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Размножете я долу в няколко екземпляра и ги донесете.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

На групи. По един на група.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

То това е публичен нормативен акт.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Относно другите въпроси, аз мислех между другото един по един да ги задам 

въпросите, защото така анблок зададени малко губят тежестта си, но да напомня по 

втория въпрос, защото от третия започна господин кмета, вече трети месец сте на работа 
като ръководител на общинска администрация, наистина този процент за прослуженото 

време начисляван ли е? Или колко процента е? При всички положения има начислен 



61 

 

процент, но въпроса е дали за 10 години време, за което сте изпълнявали функцията си на 
общински кмет ли или за по-голям период от време? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ако конкретно това те интересува за мене, то няма никаква тайна, аз имам 

официално 40 години трудов стаж, по този процент ми е, той не е бил 40, той е към 

настоящия момент, но с годините и когато съм бил кмет със съответен процент са го 

индексирали, това го прави ТРЗ, не го правя аз, на базата и на наредбата. Бях и депутат, 
като депутат е същата работа, поне що става въпрос за заплати и т.н. Госпожо 

Радославова, аз като депутат получавах много по-голяма заплата, отколкото получавам 

като кмет. Като станете и народен представител ще видите колко се получава и там.  

  

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

От Вашата уста в божиите уши, както се казва.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Дай боже.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Имате предвид, господин Бояджиев, един процент на прослужена година и 40 

години стаж, така ли да го разбирам като процент? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

То не е така въпроса. Значи ако аз имам 40 години, един процент на година, това са 
40 процента. Ма то не е измислено от мене, то е заложено в нормативните актове.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Това е ясно. Не, задавам въпроса, защото последните месеци кметовете по кметства 
бяха лишени от този клас.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ама кметовете на кметства, тя ще Ви прочете сега наредбата и Вие ще я видите. 
Това не е измишльотина на общинската администрация.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Не, не защото наредбата тъй както е написана, много е ясно вече зависи от 
работодателя какво ще прецени в тези вътрешни правила. Това не е наредба, която 

господин кмета е наложил, то е вътрешна заповед, вътрешни правила. По същия начин 

ли седи въпроса с председателя на Общинския съвет?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Всичките, то е единен нормативен документ.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
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Не, не мисълта ми е кмета и председателя на Общинския съвет са на едно място, 

кметове на кметства са на друго място, по друг начин, има една неравнопоставеност и аз 
затова повдигам този въпрос.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Доктор Апти, ей сега ще донесат наредбата, внимателно я прочети и след това вече 
пак може да се коментира.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Разбрах. По първия въпрос, за процент на събираемост, предполагам, че правят 
справка за 2019 година и за 2020 година. Не говорим за абсолютни числа, примерно 87 % 

събираемост, заложили сме 93 %, като проценти, относителна процент.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Значи това е относителен процент, защото аз, чест им прави на колегите и аз ще им 

го кажа на колегите, които преди това са работили, че през миналия мандат са вземали 

много сериозни мерки относно принудителната събираемост. И бях много изненадан, и 

бях много приятно изненадан, да, вярно е, потвърждавам го, че стари задължения, които 

няколко години са били просрочени са решени. Самата формула да се използват съдия 
изпълнители се оказа доста удачна и сигурно ще продължим да я ползваме и през този 

период. Затова и голяма част от парите, които са били просрочени като задължения вече 
са в бюджета и те влизат в приходната част на нашите дейности в настоящия бюджет. 
Това е много хубава форма. Не мога да го отрека, това е факт и се надявам така да 
продължим и за в бъдеще. Има вече една нагласа и в юристите. Ние сме богата община, с 
мене и с Добрев ставаме, а и господин Димитров, да не го изтървем и него 23 юристи има 
разградска община, ако не знаете да ви кажа. Софийската община няма толкова юристи.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, продължаваме.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Справките ще ги получим, обещахте господин Бояджиев.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ще има ли възможност тези справки. Момент само да видим доктор Апти дали е 
приключил с въпросите. Други въпроси имате ли? 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

За сега не, благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожо Радославова, пак ли въпроси искате да поставите?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да, господин Димитров, няма ограничение за това колко въпроса ще задам.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не, аз просто искам да бъдете коректна към другите съветници, не сте само Вие 
съветник… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Изключително съм коректна, но това са неща, които… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, кратко и стегнато. Доктор Валентин Василев и той искаше също, не 
може да се вреди от Вас. Заповядайте.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

За него ще отстъпя ред. Имам един въпрос, който между другото да ви кажа 
наистина боде очи, това е във връзка с издръжката на редица от да ги наречем звена или 

структури и ще ви дам само един пример, който е произволен, да кажем от функция 
„Образование“, ЦПЛР „Център за работа с деца“, където издръжката през 2019 година е 
била в размер на 23 878 лв., а през тази година е заложена с 30 000 лв. отгоре – 55 250 лв. 
Примерно казано, това се наблюдава също и при ЦУНТ-а, при УСШ интересно няма 
такова нещо, въпроса ми е какво налага такова драстично увеличение на издръжката, 
повече бази ли са предоставени на това звено, поради каква причина се случва това? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

В Центъра за работа с деца издръжката е увеличена поради възникнала 
необходимост от текущ ремонт на база 2. Това е залата, в която репетират „Феникс“, в 
жълтия блок срещу битака. Ще се подменя дограма, измазване, врати. Това са текущи 

ремонти на сградния фонд по искане и защитени от ръководството на Центъра за работа 
с деца. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Това не са ли капиталови разходи.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Уточнихме – текущи ремонти, измазване на сгради. Съгласно указанията на 
Министерството на финансите, когато подменяме само един прозорец или една врата не 
е капиталов разход. Защото стойността е под прага на единичната стойност, освен това е 
под прага, който е приет  със счетоводната политика на общината и към настоящия 
момент е 500 лв. прага съществено за капиталов разход. В ЦУНТа отново има заложени 

текущи ремонти във връзка с отоплението на сградата и ремонтните дейности, които 

вървят в другия, в част от сградния фонд на ЦУНТ-а за проект за социална 
инфраструктура, отново наистина не мога да кажа точното наименование.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Тоест, това е начин да избягате от обществени поръчки, така ли да го разбирам? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 
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Защо да избягаме, те ще влязат в план графика като текущи ремонти, както 

абсолютно всички текущи ремонти, които са заложени тази година. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, получихме отговор.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да, благодаря за което.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожа Галина Георгиева и след това господин Василев.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ама не съм приключила с въпросите, моля Ви се имам предложение за това ми е 
важно да задам следващите си въпроси.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гореща молба имам от името на всички съветници, приключете най-после със 
задаването на въпроси. Заповядайте.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Въпросите ми, следващите, които вече ще групирам, защото това е възможно… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Е нали вече бяхте приключили с ония 10 въпроса, колко имате още да поставяте?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ама Вие ги броите ли? Още не съм приключила.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, да караме делово.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря. Въпросите ми касаят приложение 2.7.2, разшифровката на разходите за 
дейност „Други дейности“ по култура. Въпроса ми е – първия в т.2.12.2 „Други“ – какво 

се включва. В 2.13.2 „Европейски дни на наследството и други“, „други“ – какво се 
включва и в 2.14 „Реставрация на движимо културно наследство“ – какво точно е това 
движимо културно наследство, какво се има предвид? Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

На тези конкретни въпроси има ли готовност сега или допълнително ще се 
отговори на общинския съветник? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Ще отговорим.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте. 
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Така наречените „Други“, това е тип резерв и разшифровката е изготвена от 
бившия директор на Дирекция „Култура“, така че е приета на 100 % както е представено 

от хората, които се занимават и отговарят за културните дейности в общината. Относно 

движимо културно имущество, става дума за реставрация на картини, които се 
съхраняват и икони в Историческия музей гр.Разград.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

И не само това. И аз бих Ви задал един риторичен въпрос на Вас госпожо 

Радославова, къде е цялото оборудване, което имаше изградения доброволен екип за 
възстановки за историческия фестивал? Къде му са одеждите? Няма нищо.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Не мога да Ви отговоря на този въпрос.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Е как не може да отговорите?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Как така да ги няма? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ами няма ги. И никой не може да ми каже. Нито бившия директор на Дирекция 
„Култура“, а там имаше цяла…Хубан тука ли е? Колко човека бяхте Хубане групата? 

 

Г-н Хубан Соколов – Директор на Дирекция „Правно нормативно обслужване“ 

Военната или гражданската част? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Военната. И двете части, защото и в двете части няма нищо. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Цял римски легион.  

 

Г-н Хубан Соколов – Директор на Дирекция „Правно нормативно обслужване“ 

Около 15 човека – военна част. Само легионерите говорим, имаше и гладиаторска 
група съответно, която е отделно.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

И ги няма. Раздавани са ангро.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 
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Ами ние не сме ги ползвали господин Бояджиев, значи трябва да ги търсите там 

където сте ги оставили.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Сигурно ще имате много хубав вид ако се облечете като една римлянка.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Аз винаги имам хубав вид.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Като римлянка сигурно още по-хубава ще бъдете. Но просто ги няма. Всичко това 
нещо трябва да го възстановяваме и то струва левчета. Не струва стотинки.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на общинския съветник… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Само не получих отговор, извинявам се господин Димитров, не получих отговор на 
позиция 2.13.2 „Европейски дни на наследството“ и „Други“. Какво се има предвид? 

Въпреки, че ме разсейва колегата Иво Димитров, следя много внимателно какво ми 

отговарят.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Единственото спасение е Мариан Иванов да се върне и седне на мястото. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Стефан Стефанов е тука, моля Ви се. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

А, да извинявайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

И „Други“, позиция 2.13.2, какво се има предвид в и „Други“? Искам да кажа, 
абсолютно не питам самоцелно, имам нещо в предвид затова изключително са ми важни 

отговорите на тези въпроси, когато си направя предложението в следващите процедури 

ще разберете, че не съм многословна. Благодаря.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Не можем да отговорим, какво е имала предвид конкретно колежката, която вече я 
няма. „Други“ не знам какво е имала предвид, наистина самата думичка „Други“.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, разбрах.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожа Галина Георгиева, да не се наложи за енти път пак да поставяте въпроси. 

Моля Ви, ако имате въпроси изчерпете ги.  
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Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Ами защото тя се развива дискусията някак на посоки. Ако бяхме тръгнали 

функция по функция щеше да се… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

От много години е установен порядъка.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Димитров, искам да Ви напомня, че в предишния мандат Вие бяхте 
човека, който апелирахте да остават общинските съветници, да развиват въпросите си. 

Така че, приемете това не като дискусия, а като развиване на въпросите, които 

поставяме. Защото има съветници, които са първи мандат, има хора, които ни гледат по 

телевизията Кис 13, които ни слушат по общинското радио, и които не са вникнали в 
детайли, не са прочели всичките тези приложения, които са ни предоставени към тази 

докладна записка. В докладната записка нищо не е конкретно отразено, така че не ни 

отнемайте правото, което Вие самия изисквахте 4 години да развиваме като общински 

съветници въпросите си. Благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

В този патос правете разликата – доразвиване и доразливание, и оливане. Госпожо 

Георгиева, продължавайте.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Конкретно на въпроса, функция 1 „Общи държавни служби“, забелязвам, че в 
резултат на моя въпрос на комисиите е претърпяла промяна общата численост и от 179,5, 

говоря за приложение 2.1. От 179,5 е станало 180 общо за функцията и съответно за 
общинска администрация и кметства от 178,5 бройка, численост говоря станали 179. 

Сега тука ще ми позволите да кажа едно изречение извън въпроса и след това ще го 

задам. Коя всъщност е истинската цифра за общата численост? Защото получих някакви 

отговори на комисията, а и изведнъж от материала, който имаше на комисия, който 

получаваме на сесия има разлика. Разлика, която господин вносител не я обявихте в 
началото, че имате някаква корекция по докладната, но е факт. И това не е добра 
практика. Това означава, че, нито е прието предложение на комисиите в резултат на 
някакво изказване, но цифрите са променени и аз не мога да разбера в тази ситуация сега, 
кой материал трябва да гледам нали като миродавен, защото има разминаване от една 
бройка в общата численост. Това ми е въпроса, каква сега е в крайна сметка общата 
численост, на какво се дължи това разминаване и това практика ли ще бъде да се 
променят цифрите между комисии и сесията, без да ни бъде съобщено това? Благодаря.  

 

Г-н Иво Димитров –  „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Нели Добрева.  
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Г-жа Нели Добрева – Секретар на Община Разград  

Госпожи и господа общински съветници, 

Бройката не е цяла, а половинка. Нормативната уредба казва, че половинките 
бройки трябва да се мотивират. Анализът показва, че общинска администрация и 

администрацията в кметствата не се нуждаят от половинки бройки, а се нуждаят от хора, 
които да работят качествено в рамките на работно време, което да съответства на 
потребностите. Това е половината бройка.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Може ли доуточняващ въпрос?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Половинката бройка е станала цяла? В общи, функция 1 „Общи държавни служби“, 

общо за функцията в проекта, който ни беше раздаден  на комисиите е 179,5. Това, което 

виждам в момента е 180, т.1.1.“Общинска администрация и кметства“ това, което е в 
комисиите е 178,5, тука е станало 179. Това, че няма нужда от половинки не се ли знаеше 
преди да ни бъде представен проекта на комисии? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Въпроса е малко риторичен. Получихте отговор.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

И само още един.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Продължете, да със следващия въпрос, но Ви моля и Вие да бъдете по стегната, 
много въпроси и не наведнъж поставени.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Общото увеличение в бюджета, което е общинска дейност на трите центъра ЦПЛР, 

Център за работа с деца, УШС в размер на 241 000 лв., това са средствата, които в тази 

година повече ще се предвидят и съответно изхарчат нали за тези три центъра. Аз бих 

искала да получа отговор на въпроса какво налага такава драстична промяна в 
общинската дейност свързана с трите центъра? Повтарям, увеличението е с 241 000 лв. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“  

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Не говоря за общинската дейност, а не за държавната.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Стоян Ненчев не говори на микрофон.  
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Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Това ми е въпроса за сега.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За отговор. Явно ще бъде необходимо малко справка. Ако няма готовност 
допълнително.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Отговаряме.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Намалена е държавната дейност спрямо 2019 година и на трите центъра, за които 

става дума. Увеличена е минималната работна заплата, увеличени са заплатите съгласно 

колективен трудов договор във функция „Образование“ драстично нагоре с близо 18 %. 

Стандарта не покрива това увеличение, изцяло в държавната дейност, никога не го е 
покривало, така че и тази година отново се забелязва същата тенденция и не е покрит със 
стандарт увеличението на заплатите. Освен това предходно казахме и за двата ремонта в 
двата центъра, това са допълнителните разходи, плюс капиталовите разходи в ЦУНТ 

допълнително - още 7 000 лв., които виждате тази година, 14 извинявам се. Ами да, общо 

това прави.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Така, аз не знаех, че с общински приходи може да се дава за заплати в центровете, 
аз мислех, че стандарта и държавната дейност са предвидени за това.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Всяка година сме дофинансирали с общински приходи заплатите в тези центрове.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

С 241 000 лв. се дофинансират заплатите в трите центъра.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Георгиева, получихте отговор. След това ще имате възможност 
изказвания. Друг въпрос имате ли? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Само още един.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ако нямате, господин Василев чака.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  
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Още един въпрос, последен.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

/Шум в залата./ 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Общинско предприятие „Ученическо и столово хранене“ драстично увеличение на 
бюджета във всяко едно отношение. Увеличението на бюджета е 282 000 лв. Бюджета, 
говорим за разходите - трудовите. Увеличени са два пъти разходите – трудовите, 471 410 

лв…. 

 

/Шум в залата./ 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Понеже той е изцяло общинска дейност няма какво да разделям. Увеличението на 
бюджета на общинското предприятие е с общо 282 000 лв. 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Да, увеличение има.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Ако може само да си задам въпросите. Увеличението се вижда в трудовите 
разходи, което е драстично, има увеличение в персонала със седем бройки, това може би 

налага увеличение в трудовите разходи, със сигурност, но отделно от това са предвидени 

– ремонт на покрива на сграда 41 300 лв., котлин 11 350 лв., лек автомобил 10 000 лв., 
придобиване на инвентар 21 280 лв., като цяло нали това ОП прави впечатление с това 
драстично увеличаване на бюджета за разлика от друго например, цитирам хващам едно 

„Ремонтстрой“, където е с намален бюджет. Въпроса ми е какво налага, значи ако ги 

сметна това са над милион повече за капиталови разходи разбира се и за възнаграждения 
в общинското предприятие „Ученическо и столово хранене“. Какво ще прави това 
предприятие, очевидно нали то ще развива някаква много по-голяма търговска дейност, 
каква ще бъде тя? Да ни бъде отговорено, ако може. Благодаря.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Тази година със собствени приходи Община Разград финансира ОП „Ученическо и 

столово хранене“ само с 52 650 лв. Изцяло в приходната и в разходната част планираните 
средства са на база предложението направено от общинското предприятие, което 

означава, че колкото си съберат, толкова и ще разходват. За разлика от предходни години 

ние дофинансирахме с местни приходи заплатите на общинското предприятие, за тази 

година това не се налага по техни разчети и от наша страна се осигуряват само с 52 650 

лв. за капиталови разходи. Другата част от капиталовите разговори са от техни собствени 

средства. Ние осигуряваме ремонт на покрива на т.нар. „Зайо Байо“, на стола за 
ученическо общежитие и за купуване на котел. Тези докладни са постъпили от 
предходния директор още в началото на 2019 година, беше направена проверка от отдел 
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инвестиционни дейности, наложително е да се извърши този ремонт и да се подмени 

котела и това са единствените средства, които ние заделяме, пак уточнявам от наши 

приходи. Всичко друго е на база техните предложения, приходите, които те ще съберат и 

ще разходват през 2020 година.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Целева субсидия, котли 11 350 лв., ремонт на покрив – 41 300 лв., това е целева 
субсидия повтарям, това не са техни приходи, лек автомобил – хайде той…. 

 

Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“  

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Придобиване на инвентар – също.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Въпроси. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Говориме за целева… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ама Вие влизате в полемика, задайте въпроса и след това ще има възможност.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Каква търговска дейност ще извършва ОП-то в повече за да ги донесе тези 

приходи? Да го задам така въпроса си тогава.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, има въпрос – каква търговска дейност щяло да извършва ОП-то в повече за да 
реализирало приходи. Сега можете ли да отговорите на този въпрос? Колко сватби и 

колко погребения? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Не можем да отговорим колко сватби и колко погребения ще направи. Пак казвам 

ако си съберат парите ще ги разходват, ако не ги съберат това ще бъде един план, който 

ще бъде заложен, но те няма да могат да ги харчат.  
Не е кух. Това е техен план. Всяко едно общинско предприятие само си разработва 

плана.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Георгиева, ако нямате други въпроси. Господин Василев, заповядайте, но 

Ви моля и Вие повече да не поставяте въпроси, че много стана.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
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Аз имам няколко доуточняващи въпроса от нещата, които коментираха. Първия ми 

въпрос е за Градския парк. Не ми стана ясно сумата, която е. Имате ли проект? Тази сума 
за какво е? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

 

В капиталовата програма, извинявам се, че прекъсвам господин Василев – 30 000 

лв. заложени за проектиране на централен Градски парк. 
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря. Въпроса ми е има ли проект, тези средства за промяна на проекта ли са 
или са за изцяло нов проект? И като допълнение към това, какви са вашите виждания за 
Градския парк? Какво се случва там? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз ще отговоря на първата част от въпроса, както най-вероятно Вие сте запознати 

има проект, още изготвен през 2014 г. по ОП „техническа помощ“ и парите са 
предвидени за преработка на проекта. 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, господин заместник кмет. Госпожо Неделчева, може да не се 
обаждате винаги когато не знаете за какво става въпрос. Благодаря. Следващия ми 

въпрос, навсякъде доста от звената искат компютри. Сега госпожа Добрева е тук, преди 

да си заминем ние оставихме между 17-20 преносими лаптопа, които бяхме придобили 

миналата година. Моето предложение е тези лаптопи да бъдат раздадени по звената и 

можете да си направите една груба сметка колко пари биха спестили те от бюджета. 
Защото след малко като даваме предложения за тази и онази улица, нали вие пак ще 
кажете от къде пари, ето казвам ви едното перо. Има 17 ли колко лаптопа, госпожо 

Добрева поправете ме ако бъркам, които са с доста добри характеристики. 

 

Г-жа Нели Добрева – Секретар на Община Разград 

Ще отговоря, като приключите.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Да, добре. Това ми е другия въпрос.  
 

Г-жа Нели Добрева – Секретар на Община Разград 

Всичките лаптопи, които са дарение, 3 са в кабинетите на кметовете, 10 са по 

служители в общинска администрация, 2 има подарени по Ваши инициативи на деца 
съвместно с полиция, 3 има налични неизползвани. Колегата от информационно 

обслужване, може да каже другите, при него е описа и списъка. Налични има само три. 

На кого да се дарят при положение, че могат да се използват от общинска администрация 
при възникнала потребност? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други въпроси желае ли някой да постави? 
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Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Следващия ми въпрос е по отношение на спортната зала. Там виждаме, че за 
вертикална панировка има предвидени двеста и колко хиляди. Какво включва 
благоустрояването около спортната зала? Сега ясно е, че спортната зала няма как да я 
подкарате, нали това е ясно на всички, но тъй като те са отделни неща наистина 
територията около това, наистина админирации за това нещо, ако наистина може да се 
оправи паркинга, достъпа към залата, осветлението на зелената част, не знам какво сте 
предвидили, да ни внесете малко яснота.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

На първо място следва да вмъкна, че това е наследено от нас проект, като 109 000 

лв. от сумата сте я предвидили вие през 2019 година, но…Не ме прекъсвайте госпожо 

Георгиева, аз не Ви прекъсвах. Та понеже средствата са от целева субсидия за 
капиталови разходи ние през тази година предвиждаме да извършим благоустрояване 
пространството около Спортната зала „Абритус“. На този етап сме разработили идейно 

проектиране, мислим проекта да бъде възложен чрез инженеринг, имаме предвидено 

ремонт на улично осветление, имаме предвидено частично озеленяване, имаме 
предвидени на поставяне на клоцове, оформяне на пространството на пространството 

около Спортната зала, градинска мебелировка, както и съответно урегулиране на 
подстъпа до самата Спортна зала и съответно настилките-тротоарните, които са около 

нея. Но все пак това нали е един идеен проект, има задание за проектиране и ще видим 

хората, които спечелят обществената поръчка, какво проектно предложение ще 
доразвият.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

А, да. Само малко допълнение Спортната зала естествено е, че те ще доразвият 
нещо, но все пак вие като ръководство на общината трябва да им зададете поне 
минималните изисквания. Тези неща, които вие бихте желали.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз Ви го преразказах това.  
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

И Общинския съвет господин Димитров, да. Следващия ми въпрос, за 
кастрационния център. Виждаме, че там сумата за издръжка е почти удвоена, какво 

включва, ще работи ли кастрационния център, какво става там? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да, така е. Завишена е, предвиждаме да заработи кастрационния център. Колегите в 
момента правят справка точно на какво е предвидено и ще Ви отговорим.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 
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Допълнителен въпрос за кастрационния център, понеже те са в как да кажа 
функционално свързано с кучкарника, доколкото разбрах предвиждате допълнителни 

средства за изграждане на още една клетка. Искам само да ви, съвсем добронамерено 

разбира се, да ви подскажа и да ви напомня, че държането на кучета в кучкарника е 
противозаконно. И събирането на един такъв огромен брой кучета, сега мисля, че в 
момента има над 200 кучета там, изграждането на още една клетка, още 100, 200 кучета, 
най-малкото, което е това би създало и някаква опасност за избухване на някакво заразно 

заболяване между кучетата. Отварям една скоба, в момента върви заразна кашлица в 
кучетата, в Разград.  

Следващия ми въпрос е, не видях никъде за детската градина в с.Гецово, какво 

става там? Как се дооборудва детската градина, какво става, как вървят? Може би към 

госпожа Орешкова ми е въпроса.  
 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград  

Аз ще отговоря на въпроса за детската градина в с.Гецово. В края на месец 

декември се оказа, че без зададен проект, без абсолютно никакво задание са отделени 

10 000 лв. за котел, който би следвало да обслужва половината част от детската градина. 
И фирмата, която сте избрали да изпълни тази заявка поиска още 10 000 лв., т.е. 20 000 

лв. за да изпълни цялата детска градина. Към момента сме осигурили начин как детската 
градина да се отоплява за този отоплителен сезон. Децата са разделени на две групи, 

нещо което не се беше случвало в края на месец декември и беше предизвикало 

родителите на децата, които се обучаваха в една група – 42 деца в една група, нали 

можете да си дадете сметка в различна възрастов диапазон от 3 до 6 години, защото 

нямаха осигурено отопление за този отоплителен сезон. Сега вече това е подсигурено и 

децата се отопляват достатъчно добре. 
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Може би като уточняващ въпрос, госпожо Орешкова, аз мисля, че във Вашето 

изказване най-малкото, което е не бяхте коректна. Абсолютно вярно е това, че ние 
осигурихме средства за, освен, че ремонтирахме втората част нали на детската градина, в 
новата зала, която стана по наше време и беше готова за експлоатация още преди 

няколко месеца. Другото, което е ние осигурихме пари за котел, голям котел, който да 
отопля цялата детска градина. Не знам кой Ви е казал, че котела е бил предвиден само за 
половината детска градина.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре, да не водим полемика.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Да, да. Аз считам за абсолютно неправилно да спрете реализацията  и отоплението 

на детската градина с котел, в отделно помещение и да предвиждате печки на твърдо 

гориво, които са в помещенията където играят и спят децата. Благодаря.  
 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград  

Искам да отговоря.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Как с една печка се топлят две групи? 

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград  

Доуточняващия въпрос на господин Василев. Има ли проектиране за поставяне на 
котела, на твърдо гориво? Има ли място за поставяне на котела? Трябваше ли да бъде 
бутната стена без предварително проектиране, има ли комин, който да изведе вредните 
газове или там остатъците от това отопление? Питам. Проектирано ли е цялата сграда на 
детската градина за тези 10 000 лв., след закупуването на котела да бъде отоплена. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре, да приключим с печките на тази детска градина и ако има други въпроси… 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Димитров, само да отговоря нали. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

После в изказването ще отговорите. 
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Ще забравя. 
 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други въпроси има ли? Али Кязимов, заповядайте.  
 

Г-н Али Кязимов – ПП „ДПС“ 

Благодаря, господин председател. 

Аз искам да попитам във функция 7, т.9, значи 7.9 какъв размер приходи са 
постъпили в общинския бюджет от дейността на Капанския ансамбъл? Благодаря.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

В момента не можем да отговорим за 2019 г. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Денчо Бояджиев не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, ясен е отговора. Сега в момента не може, но ще бъде предоставена 
допълнителна информация.  

 

Г-н Али Кязимов – ПП „ДПС“ 

Благодаря. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Заповядайте, господин Наско Анастасов, но Ви моля да не бъдете като вашите 
колеги от вашата група. Поставяйте кратки и ясни въпроси. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Въпросите ми са изключително в компетенцията на господин кмета във връзка с 
кръговите кръстовища. Предполагам ще се сетите, че в предишния Ви мандат на 
управление в комисията по транспорт сме обсъждали неврологичните места до 

автогарата и до БИЛЛА с представители на пътна полиция. По тяхно предложение беше 
предоставена информация за кръгово кръстовище до автогарата и такова на БИЛЛА и 

тогавашния главен архитект господин Сергев, изрази едно становище, че там много 

трудно ще бъде реализирано кръгово кръстовище на автогарата, понеже има много 

подземни комуникации, има допълнителни работи по отнемане на Ската, който е там за 
да се получи истинско кръгово кръстовище. По същия начин изрази становище и за 
БИЛЛА, там, че трябва да се влезе много близо в блока, който е в прилежащата градинка, 
така че моя въпрос е, първия – какво налага изграждането на кръстовище, кръгово 

кръстовище на улиците Странджа и Грънчарска, понеже едно от изискванията на това 
кръгово кръстовище е да поеме големия трафик и да урегулира големия трафик от 
автомобили и другото предназначение е да намали скоростта на предвижданите 
автомобили. Само на 200-250 метра на Странджа и на Априлско въстание има светофар, 

така че такава скорост не може да се развие. Другото, което е там със светофара, според 

моите виждания нормално се регулира движението, няма тапи или пикови моменти. Така 
че, въпроса ми е кое налага. Втория ми въпрос е, изграждането на тези кръстовища 
предвидени в бюджета, за до автогарата, кръгово кръстовище 70 000 лв., проектиране и 

изграждане и 120 000 лв. до БИЛЛА, също проектиране и изграждане, това ще бъдат 
нормални кръгови кръстовища, с изпълнение по наредбата за кръстовищата с вътрешен 

диаметър, с външен диаметър, с ленти за предвижване по изходите от това кръгово 

кръстовище и другото, което е предполагам, че ще бъде изпълнено с по няколко саксии 

или бетонни плочи за имитация на кръгово кръстовище. Благодаря.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Вие направихте цяло изказване господин Анастасов. Да, ще има три кръстовища. 
Сега познавам господин Сергев, но сега в момента отговаря за Пороище. Нали така, 
господин Сергев? Може и там да направим кръгово по центъра. Това в кръга на шегата 
разбира се. Вижте какво, този въпрос не е от вчера, този въпрос и в предходни мандати е 
обсъждан, сега стигнахме до реализация. Идеята беше когато се направи кръговото 

кръстовище, то не беше и планирано в проекта по булевард България, по наша 
инициатива за да можем да видим с времето хората приемат ли такава форма на 
регулиране на пътната даденост в Разград, която е. едно е сигурно, че улиците на Разград 

са по принцип тесни. Даже и кръстовищата, които в момента сега ще оформим въпреки, 

че са на едни от най-широките улици, няма да бъдат големи кръстовища, такива каквито 

сте виждали сигурно по филми, по екрани и като сте ходили евентуално…Но те ще 
създадат при всички случаи много по-големи удобства. Те вече са в идейна фаза готови 

за ваша информация. Нашата идея е още в края на месец март да бъдат готови и в 
работна и да почнем да ги строим. И до началото на лятото тези мероприятия да бъдат 
приключени. Като голямото кръстовище, това което е до БИЛЛА. Сега не знам Сергев 
пак ще го цитирам дали е бил съгласен или не е бил съгласен, но там има драстяща 
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потребност. Ще се оберат някои от ъглите, които са на останалите три, тя всъщност 
едната е продължение в двете посоки и Дунав в двете посоки и ще се оформи 

минималния размер, защото е от до, той е препоръчителен, то не е закован за всяко едно 

кръстовище. Проведоха се разговори с заинтересованите страни, включително и с МВР. 

Вчера пак имахме среща с ръководството на МВР, пак го коментирахме този въпрос. 
Допълнително една скоба само отварям, допълнително ще се сложат сега осветителни 

тела, знаете тази катастрофа, която стана на Дунав, защото вчера я видях на видео и не е 
хубаво човек да види такава гледка как една съвсем нормално пресичаща жена, една 
кола, която не идва директно, а на завой направо я помете и я направи на нещо страшно. 

За толкова години на мен ми се напълниха очите, като го видях това нещо и не дай Боже 
да ги има тези неща в бъдеще. Затова кръстовищата ще бъдат съгласувани с всички 

институции, без изключение и ще ги изградим.   

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Наско Анастасов не говори на микрофон.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Моля? Моля? Не Ви разбрах.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

С вътрешен диаметър или ще бъдат поставени саксии, или там някакви… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Саксии, саксии. Аз не съм виждал къде навънка да се слагат. Това, за което 

говорите, това са подвижни на практика структури, с които можеш да правиш различни 

конфигурации. Те са наложени, те са стандартни. Такова беше открито, ако случайно си 

ходил към Търговище, доразходи се до Търговище и ще видиш. С такава времянка. Но 

тая времянка дори да се сложи тя ще бъде временна, докато се регулира, докато свикнат 
пътуващите в тази посока. Тези, които ги правят, те са стабилни, те са си със 
застопоряване, с изграждане и т.н. Може би ще има и една времянка, но това в рамките 
на годината ще го видите.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Ще бъдат ли преместени комуникациите, които са до автогарата? Там има много.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Кои комуникации? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Светофара ли?  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Има подземни комуникации, там има поне три шахти точно по средата, където 

разделителната лента. Това е.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Именно от тази гледна точка там кръстовището ще бъде тип времянка. То ще бъде 
с такива преносими неща, които във всеки един момент, ако се наложи могат да бъдат 
преместени, да бъде извършена съответно някаква интервенция, копане и т.н. и т.н. 

Нормално е ако има няколко шахти, няма как да я затворим и след това да направим още 
по-голям проблем. Ние друго такова кръстовище с толкова много подземни комуникации 

нямаме в Разград. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Това имаше предвид архитект Сергев, като каза, че не е възможно и сега има 
изграден светофар. Не може ли да се узакони този светофар и да тръгне потока, да се 
регулира със светофар, защото едно от предложенията на представителя на пътна 
полиция беше, щом не може с кръгово кръстовище, със светофар, който да е 
синхронизиран с другия светофар. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ами сега, пътна полиция го харесват този вариант – кръговото кръстовище и вчера 
ни поставиха заинтересовано така становище да запазим светофарното. Ние 
светофарното ще го спрем като механизъм, но ще го използваме на друго кръстовище, 
което е. Няма да изхвърлим уредбите и техниката, която е към него.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, разговора излезе малко извън предмета. Концентрираме дискусията. 
Господин Мариан Иванов, за въпрос. Заповядайте.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател.  

Аз имам един въпрос към приложенията за капиталовите разходи и става въпрос по 

точно за основния ремонт на ул.Руен и основен ремонт на ул.Жеравна. Виждам, че те 
обектите са преходни и ще се изпълняват и тази година. Въпросът ми е за ул.Руен, тя е 
една малка уличка, по в страни остава, всички минаваме нали по Жеравна, виждаме, че 
заприлича на една красива улица с нови бордюри, нови тротоари. Въпросът ми е за 
ул.Руен за 2020 година се предвиждат някакви дейности за 14 728 лв. какво включват 
тези дейности? Благодаря.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Това е остатък от целева субсидия от 2019 година, обекта е преходен и продължава 
2020 година. Това е разликата, която трябва да се доизразходва през 2020 година.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Специално за ул.Руен ли ще бъдат вложени тези средства? Тъй като и едното е 
основен ремонт на ул.Руен и на ул.Жеравна също е основен ремонт. Тъй като на 
ул.Жеравна виждаме подменени бордюри, тротоари, асфалтова настилка, шахти и т.н., но 

на ул.Руен такива дейности няма.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 
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И двата обекта са си отделни обекти, и двата обекта са преходни от миналата 
година и се разходват целево, така както са били заложени в бюджет 2019 г. 
Продължаваме за 2020 година със същите цели. Няма вземано решение на Общинския 
съвет и промяна в обектите от целева субсидия от 2019 година. Длъжни сме по закон да 
спазваме тези обекти, които е приел Общинския съвет при приемането на бюджет 2019 

година.  
 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Другия ми въпрос е… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Имате още един въпрос? 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Още един, да. В приложение 2.7.1, аз на комисии направих едно предложение, 
видях, че тука не е отразено. Въпроса ми е как са разпределени средствата в 
колективните спортове – баскетбол, волейбол и футбол? Защо едните получават 7000 лв., 
другите 5000 лв. Но не е отразено. Комисията взе решение, явно вносителя не го 

е…Очаквам отговор.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Конкретно предложението как са разпределени средствата за баскетбола? 

Баскетболен клуб „Лудогорец“ има 7000 лв., баскетболен клуб „Вълци-Разград“ има 5000 

лв. 
 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Комисията прие решение… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Тези средства не ги разпределяме ние. Има комисия, която работи по утвърдени 

правила. Тази комисия в тези утвърдени правила, са записани условията – спечелени 

медали и т.н., и т.н., няма какво да ги развивам сега. 
 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Ами господин Бояджиев… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Моля? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ще го извикаме господин Бойчев, госпожо Радославова. 
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

На комисията по младежта и спорта, прие решение двата клуба да получат… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Добрева, обади се по телефона да дойде Валери Бойчев.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иванов, следващия Ви въпрос, ако няма такива… 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Това ми беше въпроса. Защо след като комисията прие решение двата отбора да 
получат по 6000 лв., не е отразено в докладната записка?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ще изчакате малко, да. Ще получите отговор. Има ли други съветници, които 

желаят… 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Само да кажа, че аз си чакам отговора на мой въпрос от началото на въпросите.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре, но нека сега да видим дали има и някой друг съветник, който иска да 
постави въпроси. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Аз имам още един.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля Ви, Вие тотално злоупотребявате с това. Има ли други съветници, освен 

съветниците Радославова и Георгиева, които желаят да поставят въпроси? Ще дам 

възможност и на тях да се доберат до микрофона. Госпожо Радославова, имам в предвид 

и Вашето желание. Да проверим само има ли други съветници. Няма за сега. Госпожо 

Радослвова, пак за пореден път апелирам към Вас, не злоупотребявайте с правото да 
поставяте въпроси и да развивате дискусии. Бъдете отговорна. Ако имате въпрос – 

кратко и ясно, заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  
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Ами аз не участвам в тези комисии към, които задавам въпроси сега. По комисии, 

по ресори са гледат бюджетите, може би ще се научите в мандата. Въпроса ми, който 

имам е във връзка със социалния патронаж, имам спомен, че миналата година беше 
закупен нов автомобил и гледам, че сега отново са заложени 16 000 лв., мисля си, че 
такъв беше размера за закупуването на автомобил. Какво налага това? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Автомобила, който е закупен през изминалата година, само дето не е приспособен 

за разнос на храна.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

А за возене. 
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

А за возене. А през тази година се предвижда да се закупи автомобил, който ще се 
използва за разнос на храна, с оглед разширяване дейността на Домашен социален 

патронаж.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, добре.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

А джипа, който ще се купува 4*4 за „Разградлес“, той за какво ще бъде?  

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

За осъществяване на дейността на предприятието, което както знаете е свързано с 
неравни терени, пресечени местности, които предвиждат автомобил 4*4. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

И в общината има купувани автомобили, които са 4*4, никой не ги използва, но са 
използвани за други цели в предходния мандат. Казват колегите, аз не знам. Пак горите 
ама за други цели.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

В залата е нашия колега Валери Бойчев – експерт по спорта. Господин Бойчев, 
успяхте ли да узнаете какъв въпрос е поставен за разликата в сумите и предложението на 
комисията по спорт, за корекция на сумите, които са предвидени за отделните клубове? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Въпроса беше, как са разпределени, на какъв принцип парите за колективните, 
нали така? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-н Валери Бойчев – Главен експерт спорт в Община Разград 
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За разлика от индивидуалните спортове там не е въведена точкова система, защото 

е по трудно за спортно-техническите показатели да се уточнят. Но в Наредба №25 на 
Общинския съвет, мисля, че чл.41 са дадени едни критерии за разпределение на 
средствата за колективните спортове, а именно се ръководиме от брой групи в 
съответната възраст, ранга на първенството и участие на брой отбори в съответното 

първенство. И при този направен анализ между двата спортни клуба „Лудогорец“ и 

„Вълци - Разград“ се вижда, при мен се заявките, те могат ако имат желание хората, 
които се интересуват, че спортният клуб „Лудогорец“ има повече групи и на по-високо 

ниво все още участват с юноши и девойки старша възраст в първенството, докато 

„Вълци“ те първа набират скорост, наистина имат повече подготвителни групи, но те не 
участват в първенства и  турнирите на Българската федерация по баскетбол, и за това е 
тази разлика. Догодина, да изчакаме, ще направим една нова наредба, с точни критерии и 

ще видиме как се развиват двата клуба. Затова комисията сложи с 2000 лв. повече, 
имайки предвид, че имат и повече разходи за участия в състезания.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Колеги, като че ли е време да се ориентираме към приключване 
на поставянето на въпроси. Госпожо Георгиева, желаете да зададете въпрос? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Да, въпрос.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

То е по отношение на маломерните и слети паралелки, средствата нормално са 
увеличени от 20 000 лв. на 27 000 лв., могат ли да се използват за ДМС? Благодаря.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Категорично, не.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Не питам Вас, защото това в въпроса, който госпожа Орешкова зададе на предния 
бюджет, когато го приемахме - възможно ли е да се използват за ДМС тези средства.  

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград  

Госпожо Георгиева, разпределението на средствата по ДМС за училищата 
Стражец, Киченица и Осенец, мисля си, че много добре знаете от къде се разходват и те 
са в доста по-голям размер от необходимото, дали са от дофинансирането е отделен 

въпрос. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

И Вие какво ще направите, като има разпределено ДМС… 

 

/Шум в залата./ 
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Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград  

Не е свързано с бюджета, ще поживеем, ще видим какво ще направим.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“  

Добре, ще Ви го задам този въпрос, като направите формулата.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Аз за процедура, ако ми позволите.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

От името на групата на ПП „ГЕРБ“ искам 15 минути почивка.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

15 минути почивка по искане на група. 
 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, моля да заемете местата си. След почивката продължаваме с 
втората част на обсъждането на докладната записка за бюджета и изказвания, мнения и 

съображения. За изказване, заповядайте госпожо Радославова.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

За процедура, господин председател  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Явно се разсеяхте, аз все още чакам отговор на мой въпрос и, ако е забравен 

въпроса, ще го кажа пак. Исках да разбера каква е бюджетната прогноза за 2020 година.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Иванова, можете ли да дадете отговор на общинския съветник Надежда 
Радославова? 

 

Г-жа Даниела Николова – Главен експерт „Бюджет“ в Община Разград  

Да. Значи в началото на 2019 година при приемане на бюджета за 2019 година 
Общинския съвет гласува и прогноза за 2020 – 2021 година. Данните, които са в 
прогнозата за 2020 година се различат от бюджета, който сега ви предлагаме за 2020 

година по няколко причини. Първото е, че според указанието на Министерството на 
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финансите, тази прогноза се прави само в частта за местни дейности без да се вземат 
предвид приходите и разходите за дофинансиране на държавните дейности, съответно 

трансферите, които са от централния бюджет, говоря за изравнителна субсидия и за 
средства за капиталови разходи се залагат на база 2019 година. За тази година в 
държавния бюджет те са увеличени с близо 300 000 лв. В бюджетната прогноза за 2020 

година, която одобрихте миналата година с бюджета за 2019 година не е предвиден 

преходен остатък, тъй като той не може да се планира и това за разликите между 
прогнозата, която е била в началото на 2019 г…. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Сумата не чух, не я казахте.  
 

Г-жа Даниела Николова – Главен експерт „Бюджет“ в Община Разград  

15 млн. 605 х.лв. е била прогнозата, но обясних  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

За общинските дейности.  

 

Г-жа Даниела Николова – Главен експерт „Бюджет“ в Община Разград  

Само за общинските дейности. Но и обясних защо е по-ниско от колкото сега.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря.  
Уважаеми съветници, моля да пристъпим към дискусия и вече, който желае да 

направи изказване, да даде знак за това. Има ли желаещи? Доктор Левент Апти, 

заповядайте.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Само по процедура, господин председател. Справката, която поисках, получих я, 
благодаря, за което. Само трябваше да се направят допълнителни справки за 
събираемостта на данъците от 2019 г. и това, което е заложено за 2020 г. – също е много 

важно. Ако получа отговор на този въпрос, спокойно можем да преминем към етап 

дебати. Благодаря Ви. 

 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

 Така, въпроса е събираемост - съпоставка.  
 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

През 2019 година, уточнявам само, че отчета, крайния срок за представяне на 
отчета за 2019 година е 22 февруари, все още все пак нямаме окончателно уравнение с 
Министерството на финансите. От имуществени данъци – събираемостта за 2019 г. е 108 

%. Доктор Апти, по данъци, поотделно, в абсолютни стойности или как да Ви казвам 

информацията?  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
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Като процент искам, но не процент върху заложеното, а като цяло, като по такава 
стойност, как да се изразя математически не знам.  

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Заложено примерно, заложени за 2019 г. Данък върху доходите на физическите 
лица – 140 000 лв. план, отчет 129 250 лв., като процент събираемост 92 %; Окончателен 

годишен патентен данък и Данък върху таксиметровите превози на пътници – заложени 

140 000 лв., събрани до края на 2019 г. 129 250 лв. – 92 %; Имуществени данъци, Данък 
върху недвижими имоти – 1 млн. 450 х.лв., план-отчет 1 млн. 420 х.лв. – 98 %; Данък 
върху превозните средства, планирани за 2019 г. 2 млн. и 500 х.лв., събрани 2 млн. 721 

х.лв. – 108 % събираемост; Данък върху придобиване на имущество по дарение и 

възмезден начин – при план 800 995,137 лв., отчет 124 % събираемост. 
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви, госпожо Иванова. Не исках да Ви прекъсвам, разбрах. Над 90 % се 
движи. 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Абсолютно.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

За 2020 г. какъв процент сме заложили събираемост? 

 

Г-жа Полина Иванова – Директор на Дирекция „Финансови дейности и МДТ“ 

Надяваме се на 100 % да ги съберем. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Това малко несериозно обаче звучи чисто юридично.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Това е отговора. Доктор Апти, както в медицината, така и навсякъде трябва да се 
гони голямата цел. И така 100-те % са добра цел. Има ли нещо, което още не е 
доуточнено от етапа въпроси-отговори? И ако няма да преминем най-после към 

дискусия. Желаещи за изказване има ли? Някой трябва да започне пръв. Госпожа Елка 
Неделчева, заповядайте.  

 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

Благодаря. Понеже в тази част на обсъждане на докладната записка, освен мнения, 
становища, правим и предложения, аз искам да започна първо с предложение. И правя 
следното предложение – от капиталови разходи в приложение 2.3., т.3.5., т.е. капиталови 

разходи за ЦУНТ, да бъде прехвърлена сума, т.е. да бъдат взети от там 2000 лв. и да 
бъдат прехвърлени в същото приложение, т.3.6. отново в перо капиталови разходи, т.е. в 
Центъра за работа с деца. И ще Ви кажа какъв е мотива ми за това предложение, тъй като 

вече коментирахме и отзад в капиталовите разходи отделно, между другото тази промяна 
трябва да бъде отразена и в приложението с капиталовите разходи, записано 7 000 лв. за 
закупуване на компютри в ЦУНТ. Разбрахме, че там има проблеми с компютрите, 
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междувременно обаче получих информация, че и в Центъра за работа с деца спешно и 

неотложно се нуждаят от един нов компютър, тъй като тези, с които разполагат в 
момента не могат да работят с по-висока операционна система, счетоводните програми 

вече са адаптирани за операционна система, най-малкото Windows 16. Така че, това е 
мотива ми да направя това предложение и съм го подготвила и в писмен вид, ще Ви го 

представя.  
Извън предложението, което направих, бих искала да споделя, моето мнение и 

становище по отношение на този важен документ, който гледаме в момента. Първия 
бюджет от мандата на новия кмет и новото ръководство на общината. На изборите 
миналата година уважаеми колеги от ГЕРБ, колкото и да не ви се харесва, гражданите 
категорично и ясно заявиха, недоволството си от вашето управление на общината. И в 
същото време натовариха сегашното с много надежди и очаквания за подобряване на 
условията за живот на нашата община. Както навсякъде, нормално е и тук хората от 
Община Разград, да искат ремонтирани улици и пътища, чисти и поддържани зелени 

площи и детски площадки, развита образователна мрежа, богат духовен живот. Всичко 

това се пречупва през параметрите на общинския бюджет. Ако трябва да дадем най-общо 

определение на първия бюджет от този мандат, може би най-точно ще бъде да го наречем 

„бюджет на наследството“. Едно тежко наследство с недостиг от милиони левове. И 

колеги, ще дам пример. Много внимателно слушах по време на въпросите и отговорите и 

си правих тука, записвах си едни груби сметки. Това, което стана ясно от предишната 
част на разглеждане на докладната, по груби сметки, които, тъй като не съм записвала 
десетиците, неизплатените разходи и санкциите, които общината има до този етап, са 3 

млн. и 400 х.лв., казвам без да съм смятала десетиците. При тези оставени 5 млн.лв., 
стана ясно, че остатъка, който не е целеви средства е 1 млн. 287 х.лв. Така че, направете 
си проста аритметика при 1 млн. 287 х.лв. нецелеви и в същото време за разплащане 3 

млн. и 400 х.лв. и ако можете продължавайте да твърдите, че наследството не е тежко. 

Тука стана ясно, че една част от това тежко наследство е резултат точно некачествено и 

безхаберно управление на европейски пари, които дай Боже общината с обжалването да 
успее да намали техния размер, защото всичко това е за сметка на всеки един от тас, 
който живее в тази община. Като човек управляващ един нищожен бюджет в сравнение с 
общинския си давам сметка какви усилия, колко нерви и какъв креативизъм са вложени в 
изготвянето за проекта на този бюджет. Въпреки, отново подчертавам тежкото 

наследство пред нас е един бюджет с относителна стабилност. Казвам относителна, 
защото колеги не дай се Боже да избухне още някоя бомба заложена в наследство от 
управлението на ГЕРБ по отношение приемането окончателното на част от обектите, 
които се изпълняваха в предходното управление по европейски проекти. Налице е в 
бюджета стремеж към балансираност и устойчивост, и устойчив растеж. Ръстът в 
бюджета е 7 млн. 110 х.лв., като 3 млн. 604 х.лв. са повече средствата за държавните 
дейности, тях не ги коментирам, този ръст е в резултат на увеличените стандарти в 
държавните дейности, трябва да покрият увеличението на заплатите на хората работещи 

в тези сектори. 3 млн. 506 х.лв. е ръста в общинските дейности и прави впечатление, че 
за разлика от предходни години ръстът в общинските дейности е резултат от неданъчни 

приходи, напротив там има съвсем лек спад, защото както си спомняме от предходната 
сесия по предложение на кмета на общината направихме промяна в Наредба №18, с 
което се намали данъка върху МПС до законовия минимум и по този начин 

възстановихме една справедливост за хората от Разград. Радостно е, че над милион и 
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половина местни приходи са предвидени от управление на общинска собственост, като 

близо 900 х.лв. са очакваните приходи в повече от дейността на ОП „Разградлес“, което 

идва да покаже, че има резултат от ограничаването на влизането на частните фирми в 
общинските гори. От план-сметките на още няколко общински предприятия, също е 
видно, че се очакват повече приходи от продажба на услуги, стоки и продукция. Като 

цяло приходната част показва способността на кмета и ръководството на общината да се 
управляват, събират и привличат средства в, и за общината. Толкова за приходната част. 
Разходната част, освен, че осигурява нормалното функциониране на всички общински 

дейности за да могат гражданите да получат услугите, на които имат право от работата 
на общинската администрация и общинските звена. Въпреки резултатите от предишното 

управление бюджета чертае визия за развитието на града и общината. Изключително 

положително е това, че при съставянето на разходната част са взети в предвид една 
голяма част от исканията и предложенията на гражданите в рамките естествено на 
възможностите. Казвам го това, защото присъствах и на общественото обсъждане на 
бюджета, което между другото мина при голям обществен интерес, залата на бистро, 

както го наричаме „Зайо Байо“ се оказа доста тясна за всички желаещи. Може би 

следващата година трябва да се помисли за друго място, в което да бъде това обществено 

обсъждане и в същото време да бъде достъпно за хората, и както и беше направено и в 
достъпно за хората време. Предвидени са средства за ремонт на образователни, културни 

институти от собствени приходи, увеличени са средствата за стимулиране на 
талантливите деца, за читалищата отново са заделени допълнително 10 000 лв., които ще 
се разпределят на проектен принцип. За първи път от няколко години са предвидени пари 

за изготвяне на проекти. Между другото тука ще вмъкна госпожо Радославова, тъй като 

още един от първите Ви въпроси беше къде са приоритетите на сегашния бюджет, ами 

погледнете – Продължаване на дейности по благоустрояване и паркоустрояване на 
ж.к.“Орел“, има го в приложението за капиталови разходи, приключване, както и на 
другите проекти. Подобряване на техническата и социалната инфраструктура, само част 
от нещата казах, ще посоча и други неща в бюджета, които са в подкрепа и на този 

приоритет. Подобряване на материално-техническата база на културни институти, вижте 
отново приложението за капиталовите разходи, където са заложени както текущи 

ремонти, така и закупуване на техника. И както казах, радвам се, че след 4 години в 
бюджета виждаме отново заделени пари и за проектиране. Едното касае ул.“Дунав“ в 
частта от ул.“Паркова“, до ул.“Св. Климент“ и заработен проект за благоустрояване на 
градския парк, на който предстои да отбележим една значима годишнина. Програмата за 
капиталовите разходи е амбициозна, мисля че това беше определението, което го даде й 

госпожа Радославова и в същото време по мое мнение е изпълнима. За капиталови 

разходи и текущи ремонти са предвидени над 2 млн.лв. без средствата от европейски 

проекти. В капиталовата програма са заложени ключови обекти, като изграждането на 
три важни кръстовища, които значително ще облекчат трафика. След като 4 години 

уважаеми господин Василев, ни давахте празни обещания за ремонт на една от най-

натоварените улици в Разград, ул.“Странджа“, сега този проблем предстои да бъде 
решен, наред с проблемите на редица други улици, като само някои от тях ще спомена – 

„Перистър“, „Преслав“ и освен тях още много други улици, който е внимателно 

разгледал програмата за капиталови разходи ги е видял. Но защо споменах точно тези 

улици? Защото колегите съветници от предишния мандат си спомнят колко 

безрезултатно дискусии сме водили точно за тези улици и те си останаха в същото 
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състояние. Предвидени са основни ремонти на някои важни и в същото време 
изключително амортизирани междуселищни общински пътища. Тука визирам пътя от 
Раковски към Киченица, минавала съм често по този път, той е наистина в много тежко 

състояние, както и пътя Островче-Манастирско мисля, че беше. В комисиите получихме 
уверението, Сейдол, не съм точна в момента не съм отворила точно на приложението в 
това, което е отбелязана този обект. Ами Вие го имате пред себе си и ако толкова не 
можете да разчетете това, което вие дадено, толкова по зле за вас. В комисиите 
получихме уверението на кмета, аз лично присъствах на едната такава комисия, че тази 

година ще бъде приключена и сагата със Спортна зала „Абритус“. Преди малко 

говорихме за вертикална панировка и благоустрояване на пространството около залата и 

се търси решение и за вътрешното и приключване, за да може най-после да станем 

отново домакини и на важни, и на национални, и на международни турнири, каквито 

имахме преди години в Разград.  

Уважаеми колеги, позволих си да цитирам само някои от по значимите инвестиции 

в благоустрояването на Разград, защото те са с изключително голямо обществено 

значение. Те ще оформят облика на града ни за десетилетия напред, което идва да 
покаже, че този бюджет е изготвен с визия за бъдещето. Макар и натоварен с тежести от 
безхаберното и липсата на управленски опит ръководства през предишните четири 

години, бюджета за 2020 година внушава оптимизъм, че четири годишния застой на 
Община Разград ще бъде преодолян. И аз съм убедена, че колегите, които стоят вдясно 

от мен бъдат честни и внимателно са прочели всички цифрички в бюджета ще подкрепят 
този проект, но не съм наивник и ми е ясно, че политически това няма как да го направят, 
напротив, очаквам след малко в техните изказвания – отричане на явни истини и 

насаждане в хората, които в момента следят сесията, на съответно на неистини. 

Благодаря. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Неделчева. Малко просрочихте времето, но апелирам и 

другите изказващи се да се съобразят. 
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

Господин председател, ако ми бяхте дали знак, щях да се позова на чл.64 от нашия 
правилник, където имаме право като група да поискаме удължаване. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, сега първо трябва да попитам, има ли желаещи за реплика. Госпожа Надежда 
Радославова, първа.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Благодаря Ви.  

Наистина искам да изкажа огромните си възхищения към госпожа Неделчева за 
домашното, което си е написала, т.е. това изказване, тя и затова неможа да цитира 
приложението, защото просто трябваше да си го прочете, явно и липсва импровизация, 
личи си, че българик. Но госпожо Неделчева, в своето изказване, тъй като сега нямам 

толкова време, аз ще засегна неистините, които Вие току-що вдигнихте, нещо, което 

правихте и предишните четири години и съжалявайте много, но няма как да се съглася, 
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че Разград е в окаяно състояние заради четирите години управление на ГЕРБ. Защото 

преди това, нали Вие ясно кой я е управлявал? Благодаря.  
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

Дуплика, може ли? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да видим дали има желаещи за друга реплика.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

26. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Няма. Госпожо Неделчева, имате възможност.  
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

Госпожо Радославова, за разлика от Вас, която стояхте 4 години в тази бяла сграда, 
аз ходя сред хората. И 4 години, хайде първата година Ви дадоха толеранс хората, 
очакваха нали ново управление, докато се ориентирате, така недоволството, което се 
случваше из града беше по-малко. Извинявайте, но ако сте се разхождали и сте чули 

какво говорят хората, особено в последната година от мандата Ви, щяха да Ви се 
зачервят ушите и на Вас и на предишния кмет. Защото ще си спестя думите, които чувах 

от хората като определение за това, какво върши, по-скоро какво не върши кмета на 
общината и ръководената от него администрация. Може би ще отречете това, което беше 
няколко зими поред, немърливото и, нямам в момента точната дума да дам като 

определение почистване през зимата на снега. От Орел хората се чудеха по коя от 
артериите, която свързва Орел с централната градска част да слязат. И аз лично съм била 
свидетел, един ден съм се мъчила от три различни улици да сляза, което не ми се получи, 

защото там където бяха успели по ул.Странджа и по Жеравна, да стигнат коли, беше 
такова стълпотворение коли, че които вече ни напред, ни назад можеха да тръгнат. 
Същото беше оттатък по улица Перистър и околовръстния път за Орел. Да изброявам ли 

мръсотията, която цареше 4 години по детски площадки, объркани кошчета, смачкани 

хартии се разнасяха из целия град, да не говорим за скитащите кучета, които не се 
утроиха, а за учетвориха в Разград. И ред още Ваши видими резултати.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други желаещи? Заповядайте, доктор Валентин Василев.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Кратко е нали? 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Ами слушах тука госпожа Елка Неделчева.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Свърши процедурата с репликите и дупликите.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Да, да. Ще ми позволите и аз едно изказване да направя нали. Изключвам 

политическата част на изказването на госпожа Неделчева, сега обърнатите кошчета, 
мръсните детски площадки, препълнените кошове, ги е имало и по времето на Венелин 

Узунов, и по времето на Бояджиев, и по времето на Василев, сега пак ще ги има по 

времето на Бояджиев. От това няма как да избягаме, защото тук става вече въпрос за 
самосъзнанието на нашите съграждани, дали те имат културата да си изхвърлят 
отпадъците където трябва. Това са факти нали и никой не може да ги отрече.  

Ясно е, че госпожа Неделчева не е запозната как се прави бюджет и то особено 

частта капиталовите разходи, защото госпожо Неделчева обръщам се към Вас, колегите 
го знаят капиталовите разходи, част от тях се взимат под внимание и предложенията на 
гражданите.  

 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Не, не, не сте го казали.  

 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Казахте, че не се изпълняват, а това не е вярно. Така, и да минем към празните 
обещания, веднага за най-големия булевард „Странджа“. Сега виждам, че новото 

ръководство предлага реконструкцията на три кръгови кръстовища, в което няма нищо 

лошо. Обаче, правя едно уточнение. Едното кръстовище е на „Априлско въстание“ и на 
„Странджа“, второто кръстовище е до БИЛЛА. Тук не знам защо съвсем усложливо се 
премълчава за готовия проект, който има община разград на стойност две цяло и три 

милиона лева, ако не се лъжа за пълна реконструкция на ул.“Странджа“, от „ГАТКО“ до 

горското. За това нещо се мълчи и никой не коментира. Сега, предлагат ни се някакви 

кръстовища с пластмасови неща, ма да може ли да се местят, ма да можели…, само 

времето ще покаже колко е рентабилна тази история. За мене обаче е факт, че нещата 
започват в началото още на мандата да се играят на парче. Не цялостно решаване на 
проблема с най-голямата улица „Странджа“, ами на парче. Какво ще реши според вас 
участъка между „Априлско въстание“ и БИЛЛА, като го ремонтирате с 200 х.лв., покрай 

ОМВ? 

 

/Шум в залата./ 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Господин председател… 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля не прекъсвайте изказващия се.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Освен това госпожа Неделчева, усложливо премълча, че по времето на нашия 
мандат само в града бяха асфалтирани над 30 улици, междублокови пространства и т.н. 

за над 2 млн.лв. Отделно 1 млн.600 х.лв. по селата. И кметовете са тук, те също могат да 
го потвърдят. Нека да говорим наистина реалните факти, да не изпадаме така. 
Политиката си е политика, утре като излезем нали кмета ще трябва да изпълнява всичко 

това, което по бюджет и колегите му.  
Благодаря господин Бояджиев, за похвалата – за събираемостта. Надявам се 

наистина да продължите в този дух, само да допълня, че в рамките на четирите години 

успяхме да съберем близо 800 х.лв. от т.нар. несъбираеми. Дано, пожелавам Ви го и Вие 
да съберете още повече във Вашия мандат. По време на целия дебат дочух доста 
неубедителни отговори, даже на някои места просто нямаше и такива.  

И господин Бояджиев, може би като една препоръка и ще завърша. Знам, че сте 
много натоварен и знам, че при Вас постоянно има хора и постоянно има срещи. Не знам 

какво правят обаче Вашите заместници. Аз не мога да се съглася, не знам дали са толкова 
заети и ако са заети може би трябва да им разпределите малко работата. Например 

заместник кмета Орешкова, шест пъти, шест пъти отказва да приеме ресорен директор в 
поверената и институция. Надявам се, че това, аз съм убеден, че това не е Ваша 
политика, защото Вие не сте такъв, но е хубаво наистина да разговаряте и с тях, защото 

така да обгрижва достатъчно подчинените си. Благодаря.  
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

Реплика, господин Димитров, тъй като в изказването на господин Василев беше 
визирано, че усложливо съм замълчала….  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Имате възможност, заповядайте. 
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

…за изготвения проект от 2 млн.лв. за „Странджа“. Аз във Ваша услуга замълчах, 

господин Василев. Защото ако отворите протоколите от предишните три обсъждания на 
бюджет по време на Вашето управление, на втората и третата година, Вие продължихте 
да ни казвате – изготвен е проект за 2 млн.лв., за над 2 млн.лв., за цялостна 
реконструкция на „Странджа“, търсим финансиране. Вчера си направих труда, погледнах 

и протокола от миналата година, когато сме приемали бюджета и за пореден път Ви 

питах тия 2 млн.лв., за които търсите отнякъде да ги вземете, кога ще ги доживеем 

защото мандата свършва. И той наистина свърши и Вие така и не ги открихте от къде да 
ги вземете тези 2 млн.лв. Така че , съвсем усложливо аз замълчах за тези 2 млн.лв., но 

Вие пожелахте да си отворя устата.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Добрин Добрев.  
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Моята реплика щеше да бъде в същия дух, че това, че имаш проект за над 2 млн.лв. 
за реконструкция на цялата ул. „Странджа“ и това, че си провел обществена поръчка под 

условие, а парите ги няма налични в сметката на общината да започне ремонта, не 
означава, че не трябва да се започне от някъде да се действа и да се ремонтира макар и на 
етапи. Даже и във Вашия проект е заложен на три части „Странджа“, така че аз не 
виждам абсолютно нищо лошо в това, че сме тръгнали да разрешаваме проблема с една 
такава язва, каквато е булевард „Странджа“.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.  

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

От Вас е наследен, госпожо Радославова. 
 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми дами, замълчете моля ви и да въдворим порядък в нашата работа. 
Заповядайте господин Василев, за дуплика.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. 

Господин Бояджиев, честно да Ви кажа аз не си спомням ние, нашето управление 
да сме се оправдавали и да сме се оплаквали от Вашето управление. 
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Елка Неделчева –  „БСП за България“  

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Може ли само да се доизкажа? В този Общински съвет няма да учете нещо от нас, 
което не подлежи на реални неща и реални факти. Така че, моля ви по принцип да 
разговаряте с групата нали, защото някои хора нали малко лекичко се излагат с 
изказванията си.  По отношение на, само нещо да добавя и завършвам наистина, по 

отношение на залата много се надявам , ама изключително много се надявам, залата да 
стане и да тръгне, нали най-после, но имам много дълбоки съмнения, обаче, че това ще 
се случи. И надявам се поне в края на вашия мандат наистина да тръгне, за да не остане 
тази зала като един символ на безхаберието, без да уточнявам на кого, как, коя година, 
Разград има нужда от хубава зала, в която да тренират децата ни и отборите. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други желаещи съветници? 
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Доктор Левент Апти, заповядайте. 
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви. Господин Председател. 

Аз вземам думата да направя две предложения на основание чл.65 от нашия 
Правилник и предложенията ми са следните: Към Приложение № 8, точка 1 да се добави, 

задължава кмета да промени вътрешните правила за работната заплата в Община 
Разград, така че към основните трудови възнаграждения на кметовете по кметства да се 
включат 1% на година прослужено време върху цялостния им стаж и вследствие да се 
осигурят от общинския бюджет. И второто предложение, което имам е към Приложение 
№ 8, колона 6, а именно текущи ремонти и поддръжка на улици, самите числа там да 
бъдат заличени и да се чете: Дянково 20 000 лв., Раковски 20 000 лв., Стражец 15 000 лв., 
Мортагоново 20 000 лв., Киченица 15 000 лв., Липник 15 000 лв. и Благоево 10 000 лв. 
Представям го и в писмен вид. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Други съветници имат ли желание? Давам думата на общински съветник Пейчо 

Георгиев. Заповядайте.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Благодаря, господин Димитров. 
Слушайки изказванията до този момент си спомням още в началото едно 

предложение на доктор Валентин Василев, когато приемахме нашия Правилник, той 

беше предложил да има член и да не се говорят глупости. Колеги, ни тогава малко 

несериозно се отнесохме към това предложение на господин Василев, като си мислехме, 
поне аз така си мислех, че той се шегува. Аз уважавам хората с чувство за хумор, обаче 
като слушам дебатите сега, разбирам, че е бил прав, той знаел е неща, които ние не 
знаем. За бюджет известно е, бюджетът на една община е концентриран израз на 
политиката, която ще се провежда в тази община. И в този смисъл бюджетите не са 
финансови документи, те са политически документи, израз на властовите отношения в 
обществото. Бюджет 2020 на общината е един от многото възможни бюджети, 

разглеждайки обаче единайсетте приоритета, които са поставени в основата на 
дейностите през целия мандат, ние от групата на „Демократична България – 

Обединение“ твърдим, че това е възможно най-оптимистичния и най-оптимален бюджет. 
Аз няма да повтарям приоритетите, господин Бояджиев в представянето на бюджета ги 

каза. Бюджет 2020 в голяма степен се вмества в представите ни за началото на тези 

дейности, както за реализация на 68-те стъпки за превръщане на Община Разград в добро 

място за живеене за децата и родителите ни. По тази причина, ние от „Демократична 
България – Обединение“ ще подкрепим бюджет 2020, бюджет амбициозен, разумен и 

балансиран, балансиран, защото във всеки бюджет категорично трябва приходната част 
да съответства на разходната част. Да, винаги може да се иска още нещо, особено в 
разходната част, там могат да се правят много полезни за гражданите предложения за 
щастлив и спокоен живот и разбира се има една малка дреболия, средствата са 
ограничени и това не спада нито към добрите новини, нито към малките радости. 

Странно действие е оказано на всеки бюджет, на всяко предложение в разходната му 
част, дайте на най-балансирания бюджет предложение в разходната му част и няма да 
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има и следа от равновесието му. Тези неща трябва да се казват, защото за бюджет, в 
чиито джоб тежат повече от 55 000 000 лв., няма да се преструваме, няма нужда и да се 
нервираме. Ако все пак това се случи, нищо не успокоява нервите по-добре от един 

добре балансиран бюджет, не е нещо, което общинската администрация се е постарала да 
ни предложи, осъзнавам, че не е било лесно. Аз ще именувам този бюджет „Бюджета на 
надеждата“.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Не го именувам на Вас, госпожо Радославова. И като казах, че има нужда от такъв 
член в правилника, имах предвид вашите изказвания.  

Сега първобитните веднага се обадиха, защо пък „бюджета на надеждата“? 

Надежда, надежда за какво? Надежда, че този общински съвет ще осигури нови 

стандарти на отчетност при изпълнението на взетите решения, ще осигури пълна 
прозрачност в управлението на публичните ресурси и ще наложи категоричен контрол 
върху действията на администрацията. Надежда, че активните граждани, които не могат 
да бъдат купени, които истински искат промяната, ще бъдат включени в процеса на 
вземана на решенията, включително и за реални навременни  обществени обсъждания на 
бюджета и градското планиране. Надежда за промяна на модела за управление, Разград 

има нужда от споделена с гражданите визия за общото ни живеене тук, визия с 
конкретни размери и цели, така че всеки да може да допринася и да знае, каква е 
посоката на града ни. Надежда, че няма да има порочни практики на занижен контрол, на 
грешни решения, вземани на тъмно, натичани след проблемите на действие на парче. 
Сигурни сме, че това са надеждите на нашите съграждани, в този смисъл нашата 
подкрепа за бюджет 2020 е безусловна. Ние искаме и ще работим за реализация на тези 

надежди. Колективната мъдрост на Разградския избирател, ни е изпратила в този 

Общински съвет, като ни казала две важни неща, които ние сме разчели така:  
1. Разград показа, че не желае да връчва всички управленски лостове с абсолютно 

мнозинство в ръцете на нито една партия. 
2. За първи път Разград има шанса за експертно управление, съпоставки за това са 

пъстрият общински съвет, в който никой от политическа сила няма мнозинство, както и 

заявката и действията на новоизбрания кмет Денчо Бояджиев за ново начало и по-

широко участие в управлението. Ние се вслушваме в това, опитваме се да подхождаме 
прагматично, да бъдем на нужната висота и затова сме част от управлението. Затова още 
веднъж казвам, ще подкрепим бюджет 2020 за един по-добър Разград. Да дадем шанс за 
реализация на надеждата.  

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Георгиев. 
Има ли други съветници, които желаят да изразят становище? 

Госпожо Радославова, заповядайте, давам Ви думата. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  
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Благодаря Ви, господин Председател.  

За разлика от преждеговорящите, аз не съм си написала думичките и Слава Богу, 
защото наистина съм изненадана от това, което ни се наложи да чуем току що. Акцента в 
едното изказване беше по отношение на тежкото наследство, а другото, че прозрачно ще 
бъде следващото 4 годишно управление. Аз обаче ще се придържам към същината на 
докладната записка, която в своята основна част е цифри и цифрите красноречиво 

говорят в много различна посока, от това, което слушаме, да,  
политическото говорене е нужно, да, то е част от инструментите на въздействие 

върху избирателите, да, всеки бюджет е точно това, ясен израз на политиката, която ще 
бъде следвана в предстоящата година. Тежкото наследство, аз и затова задавах тези 

въпроси, те не бяха никак случайни, именно поради тази причина, тежкото наследство е 
бюджетна прогноза за 2020 година, направена от, в кавички предишната администрация, 
която в общински дейности е в 15 000 000 лв., тежкото наследство е зададен обем на този 

бюджет 55 000 000 лв., от които 23 000 000 лв. за общински дейности с преходен остатък 
4 888 000 лв., близо 5 000 000 лв. Ако това е тежко наследство, здраве му кажи. Какво 

чухме от зададените въпроси и получените отговори? Ами почти нищо не чухме. Защо? 

Защото в бюджета, така както ни е представен в докладната записка в проекта за 
решение, е бюджет преписан изцяло от бюджета 2019 година.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Значи трябва да го подкрепите, така ли да го разбирам? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Изцяло едно към едно. И  сега ще кажа защо няма да го подкрепим, госпожо 

Неделчева. Защото от изреченията там са извадени конкретните цифри, точно поради 

една причина, непрозрачност. Точно поради една причина, защото цифрите говорят и те 
говорят категорично, ясно и затова беше толкова трудно да се отговори на всички 

зададени въпроси и затова трябваше да чакам два часа, за да ми се отговори на 
елементарен въпрос, каква е била бюджетната прогноза за 2020 и какъв е бюджета, който 

днес ни се представя и който, поради някаква причина, някакви хора ще приемат. Този 

бюджет, уважаеми дами и господа общински съветници, е кух бюджет. Този бюджет е 
един надут балон. Да, наистина отговаря на очакванията на хората, да, всички искаме 
Разград да е прекрасно място за живеене, селата в него да бъдат с добра инфраструктура 
и хората да са щастливи, културни, възпитани, които да не плюят семки по детските 
площадки. Искаме го, но не може да стане с магическа пръчка. Не случайно попитах 

господин Бояджиев, може ли да предостави график за изпълнение на инвестиционната си 

програма. Кога ще бъдат направени тези неща, да, всички очакваме това да се случи, да, 
всички имаме надеждата да бъде по-добре и разбира се, че го пожелаваме на всеки 

независимо кой, избран да управлява. Но ако не можеш да кажеш кога ще направиш едно 

нещо, това означава само едно, че хвърляш прах в очите на хората. Има неща, които не 
можем да ги кажем, има неща, които даже сме ги заложили и не знаем къде ще се 
намират, да, елементарно е, площадка за кучета, но не знаем къде ще се намира тая 
площадка, но тя присъства в бюджета. Не дай си Боже, в предишния мандат да 
отговорим по този начин на нечий въпрос, просто след това сме подложени на публично 

линчуване. Ви сега си мислите, че всичко ви е позволено, да, първи бюджет е, да, първа 
година е, да, нека да видим в края на този мандат, какво ще говорят за вас по улиците на 
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Разград. И накрая искам да подчертая нещо, което е много важно и изключително 

съществено, защото в един момент наистина се получава така, с твоите камъни по твоята 
глава. Искам да изведа един акцент, който обаче никак не е кух и нещо, което 

категорично разбрахме днес в тази зала, нещо, което непрекъснато искаше да се разбере 
в предишния мандат и затова нека да го изчистим още от тази сесия, от обсъждането на 
първия бюджет, защото все още не се знае дали ще бъде приет. Знаем нещо категорично 

в този бюджет, че всичко е напомпано изкуствено, че всичко е завишено в пъти, но има 
две конкретни цифри, заплатата на кмета на Община Разград разбрахме, че е 3 500 лв., 
разбрахме, че има 40 години стаж, разбрахме, че това означава още 40% над тия 3 500 

лв., което прави още 1 400 лв. или сумирано 4 900 лв. Разбрахме от трудовите 
възнаграждения в общите дейности в Общински съвет, че заплатата на Председателя на 
Общинския съвет, гласувано от Общински съвет – Разград в рамките на 90%, ще бъде 
приблизително 4 500 лв. Да, това Слава Богу, ясно се разбра и няма нужда да го задаваме 
като въпрос, от там насетне обаче искам да се замислим върху нещо, което важно и което 

е съществено и пак е свързано с цифри, аз цитирах заплатата на кмета…  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Пейчо Георгиев не говори на микрофон. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Добре. Благодаря за поправката, ще се съобразя с нея. Заплатата на кмета на Бургас 
е 1 800 лв., заплатата на кмета на Русе е 2 500 лв., тука мога да кажа…  

Уважаеми колеги общински съветници, ако искате да кажете заплатата на кмета на 
Гълъбово, може да я кажете, имате я тази възможност, която ви се дава в Правилника на 
Общинския съвет за изказвания, направете го.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Е ти за 5 мандата като общински съветник, не разбра как да се изкажеш.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Радославова, продължавайте, не са вплитайте в разправии.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Много ясен е смисъла.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Продължавайте. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  
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Смисъла е същият, какъвто беше задаването на този въпрос по отношение на 
предишния мандат. И нека този път наистина да се чуе, какви са тия възнаграждения, 
нека да се знае колко са.  

 

/Шум в залата/. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Радвам се, че мислите, че са справедливи, но този път са ясни колко са. И накрая 
ще завърша…  

Господин Председател, както винаги, непрекъснато оставяте някой да се обажда от 
някъде, да се ползва тая прекрасна практика…  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Ами, ако ти говореше, аз щях да слушам тебе. Ти като нямаш какво да кажеш, 

какво съм виновна аз.  
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Защото съм разпознаваема, съветник Иво Димитров, за разлика от други. И накрая 
искам да завърша с едно…  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Времето Ви изтече.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Извинявам се, господин Председател, но наистина определени съветници изваждат 
най-лошото в мене. Съжалявам, но не мога да го контролирам. Искам да завърша с едно 

предложение, което касае тази докладна записка, направила съм го по начина, по който 

се изисква, предложението ми гласи следното: По докладна записка с Вх.№ 38, да се 
увеличат от 10 000 лв. на 20 000 лв. средствата за проектна дейност на читалищата, като 

тази сума се вземе от Приложение № 2.7.2, позиции 2.12.2 – 4 000 лв., 2.13.2 – 2 000 лв., 
2.14 – 4 000 лв. Това е една практика, която беше въведена в предишния мандат, искам да 
припомня на колегите, които бяха общински съветници, надявам се, че го знаят, че 
наистина доведе до изключително добри неща в читалищата на територията на 
общината, нещо, което е полезно, нужно и така както надграждаме средствата за 
талантливите деца, по същия начин е хубаво да надграждаме и средствата за проектни 

дейности на читалищата. Внасям го в писмен вид.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря.  
Има ли други колеги? За реплика ли?  
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Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, давам Ви думата за реплика.  
 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Значи ще репликирам и цитирам две неща, които каза госпожа Радославова. 
Цифрите говорят…   

Господин Пейчо Георгиев, ползвам цитат, затова употребявам цифрите, а не 
числата.  

“Цифрите говорят категорично и ясно“.  

Госпожо Радославова, както преди малко ми стана ясно, че господин Василев 
въобще не е слушал какво се говори в залата, но явно и Вие не слушате и пак ще повторя, 
числата, които преди малко казах, колко имаме преходен остатък нецелеви – 1 287 000 и 

в същото време, колко недостигат в общинския бюджет за ваши глупости, които сте 
правили по време на мандата – 3 400 000 лв., това е по отношение на говоренето по 

числата. Другото, което казахте, че този бюджет е кух, надут балон. Ама вие сама си 

противоречите, малко преди това изчакахте доста време, което е похвално, че имате това 
търпение, да Ви кажат каква е бюджетната прогноза 2020 година, изготвена от 
предишното управление и  числото, което беше споменато, отговаря на това, което е 
бюджета, който ни се предлага сега. И тука Ви питам: Кой и кога е планирал кух бюджет 
и надут балон? Който е правил бюджетната прогноза или който е запълнил тоя кух 

балон, надут балон, с реални инвестиционни намерения, които ще бъдат покрити с 
реални приходи? А що се отнася до основния Ви мотив, заплатите тука на Председателя 
на Общинския съвет и на кмета, ако не ме лъжи паметта, аз мисля, че не ме лъже, защото 

правихме справка миналата година и тогава заплатата на тогавашния кмет, който се 
казваше Валентин Василев, беше по-висока от заплатата на кмета на Бургас и от 
заплатата на кмета на Русе.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Ама не три пъти. Дуплика? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Радославова…  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Дуплика? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

… в момента да видим дали има втора реплика, изчакайте малко. 

Има ли желаещи за втора реплика? Няма. Сега Ви давам думата за дуплика. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Благодаря.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Извинявайте, има.  Давам думата на господин Георгиев за реплика. 
 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Госпожо Радославова, извинявайте, че се обадих, когато се изказвате, наистина 
разликата от цифра и число е голяма, числата са съставени от цифри и може би чисто 

професионално имам някакви деформации и ме дразни това. Бихте ли “българик“, какво 

значи това? Дайте дефиниция на “българик“. Българисти съм чувал, но българик, ако 

мога да получа отговор, човек се учи докато е жив.  
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Нещо като цифратор.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Димитров, много Ви моля, забравям си мисълта, аз съм възрастен човек, 
аз съм втория най-възрастен тука, както е известно. А между другото, аз като бях водещ 

на Общинския съвет, къде ми е снимката отвън? Нещо съм игнориран, дискриминиран 

съм. Да, приключих.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Не знае с какво да ги запълни просто?  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Не, мога да кажа, мога да ги кажа.  
Госпожо Радославова, изказването Ви беше фундаментално, толкова важни 

въпроси засегнахте, че потънах в скръб. Тоя бюджет кух бил, дайте един напълнен 

бюджет. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Сега имате възможност за дуплика.  
Заповядайте, госпожо Радославова. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Много Ви благодаря, господин Димитров.   
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не повече от 3 минути.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Знам какъв е правилника. Първо искам да разоблича една лъжа, т.е. каква беше 
цифрата – 1 600 000 лв.?  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Числото.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Добре, числото. Извинявайте наистина това, двама директори на училища, как не 
направихте един път забележка на господин Бояджиев, че казва училища, читалища, 
което е също толкова грешно, като цифра и число. Това е една професионална 
деформация, колеги, да ви кажа. Благодаря, за което. Аз също знам определени неща, но 

не смятам, че това е същината на дейността ни в тази зала, да демонстрираме 
професионалните си умения. И аз ако ви попитам сибабор мажор с колко диеза е, няма да 
можете да ми кажете. Така, ако обичате.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Едва ли? Това е друго.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Радославова, 2 минути ви изтекоха, без нищо да кажете.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Не са ми изтекли минутите. Още повече очаквам от Вас да възтворите ред в залата.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не обръщайте внимание. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Парите, още веднъж искам да кажа, защото това не знам поради каква причина се 
замита под килима, още веднъж искам да кажа, само от сделката с „Шел“ в бюджета има 
2 300 000 лв., така че тоя милион, който непрекъснато го размахвате, само от тази сделка 
са 2 300 000 лв.  

 

/Шум в залата/. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Прекратете свадата между вас.  
Госпожо Неделчева, моля Ви!  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

И другото нещо, ако обичате да довърша, другото нещо е..  
Много искам, госпожо Неделчева, да ми демонстрирате, как ще напълните балон с 

нещо различно от въздух. Благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Друг желаещ съветник за изказване има ли, уважаеми колеги? Втори път питам 

има ли друг желаещ съветник за изказване? Не виждам желаещи за изказване и затова ще 
обявя приключване на дискусията.  

Заповядайте, господин Бояджиев.  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря, господин Председател. 

Вече 5-6 часа сме тука в тая зала и трябва да ви кажа, че определено трябва да се 
извиним на хората, които стоят пред телевизионните екрани и които ни слушат по 

местното радио. Това, което демонстрираме днеска е пълен срам, ако това не го 

оценявате, тежко му и горко. Хората ни гледат, всичко туй довечера ще го видите във 
фейсбук, някои го записват и го пускат във фейсбук, целия Разград ще ни гледа, цялата 
Разградска община ще ни гледа. Какво демонстрираме всъщност с една изключителна 
важна процедура, приемането на общинския бюджет? Кух бил, балон бил, не знам си 

какво и т.н. Смятате ли, че ще бъдете разбрани или ще бъдем разбрани, защото и аз 
човека, който предлага този бюджет? Хората нищо не разбраха, сигурен съм. Простотии 

много чуха, с извинение и за ляво и за дясно, но простотии много се чуха, някои се 
направиха на много умни, много разбиращи, тука ме съжалиха, че съм имал четирима 
заместника, които не знаят какво правят. Ама какво правеха другите двама заместника 
през предходното управление?  

Съжалявам, госпожо Георгиева, честно, винаги съм изявявал съжаление на фона на 
това, което беше хвърлено на вашата глава. Вие бяхте изкупителна жертва, честно Ви го 

казвам. Колеги сме, уважавал съм Ви винаги. Ви бяхте изкупителна жертва. Ами какво 

да кажем за другия, втория, който беше отрицателен пример тука, да не казвам какво в 
общинската администрация. И защо му беше позволено на тоя заместник-кмет, в 
кавички, да си върти личните далавери, там има далавери, ако някой беше ми казал, че в 
държавните дейности могат да се крадат пари, нямаше да повярвам. И това в момента, 
ето госпожа Орешкова е тука, наблюдаваме в социалната сфера, нещо страшно е. 
Страшно. Ще приключат и там нещата. И в същото време да говорим как сме 
управлявали, колко хубаво е било, какви хубави неща са се случвали през тези 4 години. 

Ами хората туй не ги интересува, хората ги интересува от къде сега ще бръкнат от джоба 
да плащат 3 000 000 лв. задължения, реални задължения, даже господин Василев реално 

призна, че трябва да ги вадим от джоба си, ама не от нашите джобове от нашите заплати, 

ама и от джобовете на хората, които живеят на ръба на оцеляването и които хич не ги 

интересува тия приказки, които тук се изприказват. Хич не ги интересува, тях ги 

интересува как ще живеят, интересува ги това, че града както беше в сравнително в 
много добро състояние, в момента е развалина.  

Затова тая седмица, викаме изпълнителите на централна градска зона, подписваме 
споразумения до края на май да оправят абсолютно всичко, както трябва да бъде, защото 

4 години елементарна поддръжка нямаше централната градска зона. Да продължавам ли 

и по другите неща, които бяха направени? Даже елементарна поддръжка, Картинната 
галерия, не съм го проектирал аз, проектирал го е проектант, слагал е материали, които 

би трябвало да отговарят. Още тогава предупредиха, че е 10 годишен е срока на тези 

материали. Трябваше ли да се чака последния момент и сега да правим тия екстри на 
операции за да спасим покриви и да спасим тия ценни платна, които са вътре в 
Картинната галерия? Говорите ми тука за плановост, за това, за онова… Къде е вашето 

плановост бе, уважаеми? Какво планирахте 4 години за да докарате тоя град в това 
дередже? Тръгне народа наказателен вот да ви направи, защото народа ви направи 

наказателен вот, уважаема госпожо, ако не сте го разбрали, срещнете се и питайте 
хората.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не ме господинквайте.  
Какъв беше? Платен, може би, като вашите вотове. Какъвто беше вашето преди 4 

години?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Щом го потвърждавате, аз съм ви благодарен. Това, което ви предлагаме е един 

реален бюджет, бюджет без кухи, без не знам си какви, празни и тем подобни балони и 

т.н. Един реален на това, което ще влезе в общинската хазна. И с този бюджет, освен 

това, всичко, което сме заложили и ще го изпълним, бъдете сигурни. Ни трябва да 
плащаме още 2 000 000 лв. и кусур грешни пари, защото гражданите на Разград трябва да 
знаят, че ако тия 2 000 000 лв. и половина няма да ги върнем обратно в държавата под 

формата на санкция, с тези 2 000 000 лв. и половина, уважаеми съграждани, щяха да 
бъдат направени 99 допълнителни чудеса в тоя град. Няма значение кое управление го 

прави, дали предишното или сегашното, това са ваши пари и тези пари щяха да отидат за 
такива решения. Сега, защото някой криво разбирал или не разбирал какво прави, ще си 

бъркаме в джобовете и ще си плащаме. За това не говорите. Ама Вие и 20 неща можете 
да ми кажете, ама за това не говорите, а хората наистина се чудят как ще ги плащат тия 
работи. Защото то ще бъде на практика за сметка на някои техни реални подобрения, 
дадености, условия, решени проблеми и т.н. Те няма да го получат и това е трагедията. 
Гласувайте както искате, правото на глас е ваше. Не мислете, че тука сме изпратени от 
хора, които мислят, които живеят с надежда и затова са гласували за нас, независимо 

дали сме управляващи или опозиция. Свърши времето, когато една Политическа партия 
можеше сама да решава проблемите, от тук нататък всичко ще бъде коалиционно 

управление, всяко едно следващо правителство ще бъде и досега е имало такива 
коалиционни управления. Така че нищо ново не се получава и няма да се роди, просто 

старото, което го има, то вече ще се надгражда. И без значение в следващите 4 години, 

ние ще работим за да може да откликнем на желанията на гражданите. Аз няма да се 
спирам на всякакви други истории, които се разприказваха. Да, заплатата ми, разбирам, 

че сега става 3 500 лв. от Нова година, аз толкова получавах, госпожо Радославова, 
защото вие най-много сте притеснени за заплатата ми, тя беше 3 500 лв., като бях и в 
Народното събрание и нищо друго не получавах повече, освен класа прослужено време. 
Аз съм го прослужил, за съжаление, аз съм по-голям от болшинството от вас и затова 
имам толкова 40 години трудов стаж и  то си е в тая сфера основно. Това е истината. Аз 
тука съм изживявал и други истории по повод на възнаграждения на кмет, 2007 година 
бях наказан от ДПС, от вас и от Социални демократи имаше тогава, измислени, я си 

спомнете, от тези съветници от ДПС никой не е бил тогава и от вас никой не е бил, но ме 
наказаха, а Василев беше там, да, а и Иво Димитров, двама, ето двамата юнаци са тука в 
залата и бях наказан да получавам заплата от 1 100 лв., заплатата на кмета на Самуил 
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беше 1 500 лв., а кмета на града получаваше 1 100 лв. Да съм се оплакал? Господин 

Василев, да сте ме чули да се оплача? Не. Получавах си ги. На другата година, 
предложението за увеличаване на заплатата ми, беше направено от доктор Карагьозева. 
Тя беше основният тогава говорител, като говореше в 2007, ако си спомняте, 
демокрацията сега идва в Разград и т.н. Тъй че нито ще ме обидите, нито ще ме 
превъзнесете по отношение на възнаграждението, аз съм адвокат, работил съм си, утре 
като не съм кмет, пак ще стана адвокат. И който и да тука, ще получава такава заплата и 

е нормално да получава, понеже сочите заплатата на кмета на Бургас, не го сочи на друго 

място като пример не си струва, той не се радва на тая заплата. Нищо не ползвам, казвам 

това, което е самия факт. И заключение, повече няма да взема думата, завършвам с това, 
нека да приключим с тия празни и излишни приказки, нека да си поемем отговорността, 
защото за всички нас това е отговорност и нека наистина да заровим томахавките тука в 
тази зала, тъй ли или иначе колкото и да се дърлим още, както казваше моята баба, ще ги 

върнем ли 2 000 000 – 3 000 000 лв., няма да ги върнем. Ами да се хващаме и да видим 

как наистина можем да дърпаме колата с надеждите на хората, които са в нашата 
община. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Бояджиев. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

За реплика.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За реплика. Заповядайте. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Благодаря Ви. 

Господин Бояджиев, изключително съм Ви благодарна за това, което казахте, 
защото наистина пропуснахме нещо съществено да изговорим. Срещу тия 2 000 000 лв. и 

половина, които упражнявате навсякъде с повод и без повод, забравяте да кажете нещо 

много важно, а именно тези 2 000 000 лв. и половина нямаше да ги има, ако не бяха 
влезли едни 16 000 000 лв., с които се направиха неща, които никога нямаше да бъдат 
направени, ако не ги беше имало и нещо, което е много важно да се почертае, 
задължително има такива финансови корекции при всеки един проект. Само ще Ви дам 

пример от вашето предишно управление, че този път, който е за Дянково, стана по-рано 

корекцията на въпрос, 380 000 лв. отпред, който е на стойност 8 000 лв. Нали Ви е ясно в 
какъв процент е тая корекция? Никой обаче не размахваше тези корекции, корекции 

имаше и на проекта за центъра, също не ги размахвахме, обаче Ви стъпихте на власт 
точно с това. Искам да подчертая много дебело още веднъж, да, има 2 000 000 лв. и 

половина, дали са толкова, ще разберем, времето ще покаже, но тези 2 000 000 лв. и 

половина ги има, защото 16 000 000 лв. са били вкарани в този град на култови места, 
важни, най-големия квартал в града и седем детски градини и две училища. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Госпожо Радославова, предизвиквате ме да Ви отговоря. 



104 

 

Тия 16 000 000 лв. знаете ли как дойдоха в Разград, а са 19 000 000 лв., знаете ли 

как дойдоха?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

За говоря за двата проекта Орел, без център и …  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Толкова жалко, че цял мандат не можахте да разберете каква ви е инвестиционната 
програма по региони и в растеж, госпожо Радославова. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Извинявайте много, но Ви за три месеца… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Това, което Ви говорите, няма никакво значение. Как дойдоха тия почти 20 000 000 

лв., знаете ли? Знаете ли как бяха защитени? Хабер си нямате още, хабер си нямате, 
сериозно. Това беше защитено през 2015 година през месец август пред Министерството 

на регионалното развитие и ни бяхме една от тези малко общини, които успяха да 
защитят, всичко беше въпрос на проект. Ей такъв голям чек трябва да има в общината, 
евентуално, ако го пазят в счетоводството, подписан от тогавашния Министър, госпожа 
Павлова. Търговище имаха 16 000 000 лв., Силистра имаха 17 000 000 лв., да не говоря за 
Ловеч, за Габрово, които имаха още по-малки суми, ние защитихме без няколко стотин 

20 000 000 лв. и десет проекта, които след това ви трябваше да ги реализирате. Ви 

трябваше да ги реализирате. Колкото за прословутия път за Дянково, знаете ли защо 

стана така? Пак не го знаете. Знаете ли колко беше стойността на този обект, проекта 
колко беше знаете ли? Пак не го знаете. Стойността на този проект беше 6 000 000 лв., 
5 800 000 лв. и няколко. А знаете ли колко беше от работен, от нашето предприятие, 
защото подкрепихме местния бизнес, което пое ангажимента да го направи за 1 800 000 

лв., факир да беше Изворов, нямаше как да го направи качествено за 1 800 000 лв., но той 

игра 1 800 000 лв., ако това беше позиция на човек, който живее в Разград, чиито бизнес 
е в Разград и който държи на хората, които че го ползват тоя път, сигурно нямаше да го 

направи така. Играха двете предприятия, Разградските, той и „Път консулт“ и  в резултат 
на успешната игра, загубихме 3 000 000 лв. и половина. И трябваше да плащаме санкции, 

защото няма как, когато трябва да сложиш настилка от 5-6 см, ти да сложиш 2 см и това 
да бъде перфектно, няма как да стане. Това е истината за пътя Дянково, виждам, че го 

развявате като бяло знаме, това е истината за Дянковския път. Разградския бизнес така 
помага на хората в Разград, в случай на хората, които са в Дянково, които пътуват към 

Побит камък, включително към направлението нагоре към Завет. Това е истината, да я 
знаете, друг няма да има, който да Ви я каже.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други желаещи има ли да продължат дискусията?  

Доктор Василев, за изказване?  Ви направихте вече.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Реплика на кмета, ако е възможно.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, макар че това, което направи господин Бояджиев беше реплика на изказването 

на госпожа Радославова. Добре, заповядайте.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Аз ще бъда много кратък. Не съм съгласен с твърдението, че трябва да се 
извиняваме на хората, хората напротив си спомнят в предишните години, когато е бил 
бюджета, правили сме заседание по 8-9 часа. Нашите съграждани имат правото и 

възможността чрез преките предавания да видят всички страни, леви, десни, център и 

т.н., с техните изказвания и въпроси, нашите съграждани са достатъчно интелигентни 

хора за да могат да оцеят истината и лъжата, кой какво говори. Категорично не съм 

съгласен, че града е бил развалина и т.н, същите фирми, за които говори кмета господин 

Бояджиев, са изпълнители на централна градска част и нека, господин Бояджиев, 
проверете колко писма са писани до тези фирми да си извършат лепенето на плочките, да 
си залепят обелените неща и да видите с какви извинения от труда на, че консорциума 
бил развален, че тая фирма упражнявала това, а не било негова работа, другото не било 

работа, та третата, та петата… Не искам да влизам въобще в подробности. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Василев, извинявай, ще те прекъсна. С една среща само миналата седмица на 
същия консорциум, заповядай, като минеш ще ти покажа писмата, писмено до 31-ви май, 

окончателно приключване на възстановяването на тези истории. 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Идеално, адмирации. Освен това, пак говорим за някакви 3 000 000 лв. и т.н., сега 
искам да Ви кажа, че единствената истина в момента е, че Община Разград е платила 
финансови корекции и реално платила финансови корекции в размер на, ей сега ще кажа 
точната сума, смятах ги грубо, 1 074 232 лв. по различни проекти. Единия е този, за 
който говори госпожа Надежда Радославова, другият е централната градска част и още 
няколко проекта, които в годините са били платени тихомълком, без обществеността на 
Разград да бъде информирана. Искам да внеса и една яснота, защото тази инвестиционна 
програма, тези неща ние тука много лесно ги размятаме на едро и т.н., няма смисъл. И 

предишното управление е направило нещо и ние сме направили нещо за да може да я 
докараме до този момент, само че една малка подробност, незнам коя година 2014 или 

2015, кой, какво е защитавал, инвестиционната програма, процеса по подготовката, 
изключва изменения план за градско възстановяване и развитие с огледа да се добавят 
допълнителни проекти към изменение, което е одобрено, забележете, от Общински съвет 
– Разград през месец ноември 2015 година. След моя Заповед от месец декември 2015 

година е сформирана работна група от 23-ма човека, която включва представители на 
общинската администрация, на Общинския съвет, организации, чиито обекти са 
включени в интегрирания план, ангажиране с дейността, МВР, Областна администрация, 
бизнес и т.н. На база от резултатите, от тези срещи и работата на групите, бяха изготвени 

приоритетни списъци с обекти на интервенция и за подаденото проектно-предложение е 
сключено споразумение за реализация на 18.05.2016 година. Благодаря. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така да се ориентираме към финала на работа на тази точка от дневния ред. В 

резултат на дискусията… 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Едно предложение имам аз.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Иванов.  
 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Извинявайте, господин председател. Аз имам предложение, тъй като не го видях 

отразено в докладната записка, направих предложение комисията за младеж и спорта – 

двата клуба „Лудогорец“ и „Вълци Разград“ да получат по 6 000 лв., затова сега го правя 
на сесия.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ако Вие правите това предложение, трябва да го представите в писмен вид.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Ще Ви го представя, ето.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Очаквам го. Има ли някой друг съветник да изрази някакво становище и да направи 

предложение? Няма.  
И сега Ви информирам уважаеми колеги, че са направени предложения от 

общинските съветници Елка Неделчева, доктор Левент Апти – 2 броя, госпожа Надежда 
Радославова и господин Мариан Иванов. За да улесня работата на съветниците, аз моля 
госпожа Радославова да прецизира своето предложение, защото тука чета: да се увеличат 
от 10 на 20 х.лв. средствата за проектна дейност на читалищата като средствата се 
вземат, и сочи тук от параграф 7.2., а от кой параграф да бъдат добавени тези 10 х.лв., 
можете ли? За да улесните съветниците.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами там където за 10-те хиляди за читалищата. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ама трябва да се каже – приложение номер еди кой си.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами надявам се общинска администрация да ми помогне.  
Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ама как ще гласуват съветниците.  
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 
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Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

От къде трябва да се вземат?  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Аз пиша от къде да се вземат, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не е ясно. Вие пишете да се вземат и къде да се дадат, за да се запишат в коя 
функция, кое предложение, кой ред, кой параграф. Така както добре сте написали от къде 
да се вземат, посочете и къде да се сложат, и да се включат.   

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Посочила съм къде.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ами съветниците няма да имат яснота, какво точно трябва да гласуват.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Е много е ясно какво ще гласуват. Ако това не могат да разберат съветниците за 
какво са ги избрали. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре.  
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Елка Неделчева –„БСП за България“ 

Ами може би същия отговор трябваше да даваме до миналата година и на госпожа 
Галина Георгиева, когато като правехме някакво предложение, и така и трябва да бъде 
винаги искаше от нас да посочим от къде да ги вземем парите. Нали така беше? 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожо Неделчева, аз съм посочила от къде да се вземат парите. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Но не сочите къде точно…Моля…Колеги, сега съветниците ще се произнесат по 

предложенията така както са направени. Аз имах желанието само да улесня съветниците 
в това да получат точна информация – от къде се вземат пари и от къде се слагат.  

И така, сега ще пристъпим към гласуване на предложението…Моля колеги за 
внимание, след това няма да ви бъде ясно какво гласувате. Моля. Предложението на 
общинския съветник Елка Александрова Неделчева, което гласи: От капиталови разходи 
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в приложение 2.3., т.3.5, сумата от 2000 лв., да бъде прехвърлена в т.3.6., на същото 

приложение в перо капиталови разходи. Ясно е какво е предложението, обявявам режим 

на гласуване. Моля гласувайте.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев  +  

15 Мирослав Цанев Маринов Не участва   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   

20. Огнян Досев Обрешков Не участва   

21. Пейчо Добрев Георгиев  +  

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ Не участва   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

 

Общинският съвет след поименно гласуване, с 13 гласа „ЗА“, „против“ – 3, 

„въздържали се“ – няма, не приема направеното предложение от общински 

съветник Елка Неделчева.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, момент. Сега подлагам на гласуване предложенията, които е направил 
общинския съветник доктор Левент Апти. Те са две. В първото приложение е записано 

следното, чета: Към приложение №8.1 да се добави: Задължава кмета да промени 

вътрешните правила за работната заплата в Община Разград така, че: към основните 
трудови възнаграждения на кметовете по кметства да се включат процент на година 
прослужено време върху цялостния им стаж. Средствата да се осигурят от общинския 
бюджет. Това е предложението, уважаеми съветници. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

А, да, да. Още веднъж ще го прочета. Ами лекар го пише, така пишете и рецепти 

докторе. Извинявам се това беше в кръга на шегата. Повтарям. Към приложение №8.1 да 
се добави: Задължава кмета да промени вътрешните правила за работната заплата в 
Община Разград така, че: към основните трудови възнаграждения на кметовете по 

кметства да се включат 1 % на година прослужено време върху цялостния им стаж. 

Средствата да се осигурят от общинския бюджет. Сега гласуваме. В режим на гласуване 
сме колеги.  

Уважаеми съветници и на всички желаещи да се изкажат, още веднъж ще ви 

напомня правилника, когато някой прави предложение, тогава времето и момента е да 
реагирате, а не сега като съм обявил процедура на гласуване да вдигат ръка и да 
изразяват становища. По изключение ще го допусна, като се надявам занапред ще 
спазваме стриктно правилника. И сега ще направим нещо като дискусия отново на това 
предложение на доктор Апти. Заповядайте. Колегата Иво Димитров, кратко и стегнато 

моля.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ама ние сме в режим на гласуване.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така е. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ами защо ги позволявате тези неща? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колега Димитров, виждате сериозния отпор. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Да, виждам.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не сме в съответствие на правилника. 
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Нека спазим тогава правилника, защото е безкрайно ясно, че това не може да бъде 
част от гласуване по бюджета.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Съветниците ще преценят. И така, понеже сме в режим на гласуване няма повече 
никакви разисквания да правим. Обявявам режим на гласуване за това предложение на 
доктор Левент Апти. Моля гласувайте.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов  +  

8. Елка Александрова Неделчева  +  

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев  +  

15 Мирослав Цанев Маринов  +  

16. Надежда Иванова Анастасова  +  

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков  +  

21. Пейчо Добрев Георгиев  +  

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман   + 

25. Румяна Антонова Балтова  +  

26. Руско Кулев Дянков   + 

27. Свилена Дечева Дечева   + 

28. Станислава Веселинова Русева  +  

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   
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32. Таня Петрова Тодорова  +  

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

 

Г-жа Свилена Дечева – Дежурен секретар 

Гласували общо 32 общински съветника,  „ЗА“ - 17, „против“ – 11, „въздържали 

се“ – 4. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Със 17 гласа „ЗА“ , 11 „против“ и 4- „въздържали се“, предложението се приема.  
  

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз не съм участник в гласуването, но Вие ми поставяте задължение.  
Уважаеми съветници, от сега Ви предупреждавам, че това решение ще бъде 

атакувано от Административния съд, защото няма как Общинския съвет с решение да 
задължава кмета за нещо, което има правна регламентация. С чиста съвест го казвам. 

Имам опита да свалям решения на Общинския съвет, може би това ще бъде първото в 
настояще. Ще бъде атакувано.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Има ли желаещ общински съветник…Няма отрицателен вот, само има възможност 
за оспорване и искане на второ гласуване. Елка Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

При така направеното разяснение, първо, че аз бях против това предложение, но 

няма значение, не обяснявам отрицателен вот, но и при така направеното разяснение, 
според мен е безумно да отстояваме току-що миналото гласуване за нещо, което ще 
стигне до Административен съд и правя предложение за прегласуване. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, направено е предложение за повторно гласуване.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин председател, това не е правно основание да подложите отново на 
гласуване това решение. Нека да стигне до Административния съд и нека 
Административния съд се произнесе.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Аз имам предвид предложението на Елка Неделчева – Председател на групата 
съветници от БСП за България и основанието й е, чл.87 от нашия правилник. За това, 
съвсем кратко време ще отнеме. Обявявам процедура за повторно гласуване по 

предложението на доктор Левент Апти. Само още веднъж.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Общинския съветник не може да оспорва решение на Общинския съвет.  
 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, преди да гласувате се налага да ви чета законите – чл.87, когато 

протичането на гласуването и резултатът от него бъдат оспорени, председателят може да 
разпореди то да бъде повторено. Резултата при повторно гласуване е окончателен.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Никой не оспорва резултата, оспорва се решението.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Резултата на гласуването е решението. В процедура на гласуване сме.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не може, господин Василев. Ще извършим ново гласуване по предложението на 
доктор Левент Апти.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Концентрирайте се, обявявам режим на гласуване.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин председател, госпожа Неделчева се опита да прави внушение особено на 
колегите общински съветници, които не са от вчера. Решението като се отиде в 
Административния съд той ще си вземе решението. Госпожа Неделчева от къде знае 
какво ще бъде решението – „ЗА“ или „против“ 

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
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се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев Не участва   

3. Ахмед Басриев Ахмедов   + 

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова   + 

7. Джипо Николов Джипов  +  

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев  +  

15 Мирослав Цанев Маринов  +  

16. Надежда Иванова Анастасова  +  

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков  +  

21. Пейчо Добрев Георгиев  +  

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман   + 

25. Румяна Антонова Балтова  +  

26. Руско Кулев Дянков Не участва   

27. Свилена Дечева Дечева   + 

28. Станислава Веселинова Русева  +  

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова  +  

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет след поименно гласуване, с 15 гласа „ЗА“, „против“ – 10, 

„въздържали се“ – 5, не приема направеното предложение от общински съветник 

Левент Апти.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Продължаваме по нататък, по следващото предложение на доктор Апти. То касае 
приложение 8 и гласи: В колона 6 Текущи ремонти и поддръжка на: Дянково – 20 000 

лв.; Раковски – 20 000 лв.; Стражец – 15 000 лв.; Мортагоново – 20 000 лв.; Киченица – 

15 000 лв.; Липник – 15 000 лв. и Благоево – 10 000 лв. Ясно ли е колеги? Ясно е, и 

обявявам процедура на гласуване по това предложение на доктор Левент Апти. Моля 
гласувайте.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
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Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Не участва   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева  +  

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев Не участва   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев  +  

15 Мирослав Цанев Маринов  +  

16. Надежда Иванова Анастасова  +  

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков  +  

21. Пейчо Добрев Георгиев  +  

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова   + 

26. Руско Кулев Дянков Не участва   

27. Свилена Дечева Дечева   + 

28. Станислава Веселинова Русева   + 

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова   + 

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет след поименно гласуване, с 16 гласа „ЗА“, „против“ – 7, 

„въздържали се“ – 5, не приема направеното предложение от общински съветник 

Левент Апти.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към гласуване на предложението на общинския съветник Надежда 
Радославова, което е следното: Да се увеличат средствата на 20 000 лв. в т.7.4., колона 6 

средствата за проектна дейност на читалищата, като средствата се вземат от приложение 
№2.7.2, както следва – от позиция 2.12.2 – 4000 лв.; позиция 2.13.2 – 2000 лв. и позиция 
2.14 – 4000 лв. Режим на гласуване, моля съветниците да гласуват по това предложение.  
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев Не участва   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева  +  

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев Не участва   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев  +  

15 Мирослав Цанев Маринов  +  

16. Надежда Иванова Анастасова  +  

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков  +  

21. Пейчо Добрев Георгиев  +  

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман   + 

25. Румяна Антонова Балтова  +  

26. Руско Кулев Дянков   + 

27. Свилена Дечева Дечева  +  

28. Станислава Веселинова Русева  +  

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова  +  

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет след поименно гласуване, с 15 гласа „ЗА“, „против“ – 11, 

„въздържали се“ – 3, не приема направеното предложение от общински съветник 

Надежда Радославова.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към последното предложение на Общинския съветник Мариан 

Иванов, което е следното: В приложение 2.7.1., т.1. БК „Лудогорец“ сумата да стане 6000 

лв., и в т.2. Спортен клуб по баскетбол „Вълци-Разград“ сумата да бъде 6000 лв. 
Обявявам режим на гласуване. Моля съветниците да гласуват по това предложение.  
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Не участва   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева   + 

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Не участва   

15 Мирослав Цанев Маринов Не участва   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман  +  

25. Румяна Антонова Балтова Не участва   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева  +  

28. Станислава Веселинова Русева   + 

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев   + 

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова   + 

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет след поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА“, „против“ – 3, 

„въздържали се“ – 4, приема направеното предложение от общински съветник 

Мариан Иванов.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Сега можете да искате думата само за процедура. Заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Анастасова – „БСП за България“ 

Само искам да кажа нещо, че то беше гласувано на комисия, просто не е отразено 

най-вероятно.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги това не е процедура, моля. Така, след като се произнесохме с гласуване по 

направените отделни предложения, от които приехме предложението на общинския 
съветник Мариан Иванов, сега следва да се произнесем цялостно по проекта за решение 
относно приемането на бюджета, с това прието предложение на съветника Иванов. 
Обявявам режим на гласуване по проекта за решение относно приемане на бюджета. 
Моля гласувайте уважаеми съветници.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов  +  

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов  +  

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти  +  

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов  +  

19. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим  +  

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28. Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ  +  

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов  +  
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Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 31 
 

В съответствие с изискванията на чл.94 от Закона за публичните финанси Общинският 

съвет разглежда и приема проекта за бюджет за съответната година. 

Проектобюджетът е изготвен съобразно процедурата, регламентирана с чл.84 от Закона за 

публичните финанси, чл.19, чл.21 и чл.22 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за 

съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет.  

Публикувана е покана за публично обсъждане във брой 4 от 10.01.2020 г. на вестник „Екип 

7” и на интернет страницата на Община Разград. Изготвен е Протокол от публичното обсъждане, 
проведено на 20.01.2020 г.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.52, ал.1 и чл.21, ал.1, т.5 и т.6, във връзка с  
чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.94, ал.2 и ал.3 и 

чл.39 от Закона за публичните финанси, във връзка с разпоредбите на Закона за държавния 

бюджет на Република България за 2020 г., ПМС № 381 от 30.12.2019 г. за изпълнението на 

държавния бюджет, чл.4, ал.1 и чл.23-чл.27 от Раздел VI „Приемане на бюджета на общината“  от  

Наредба № 15 за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 
дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – 7, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 
 

1. Приема плана по бюджета за 2020 г. както следва: 

1.1. По прихода                   55 382 673 лв. 

/разпределени по видове приходоизточници /държавни трансфери  

и собствени приходи/ съгласно Приложение № 1/, в т.ч.: 

1.1.1. Приходи за делегирани държавни дейности                           32 247 306 лв. 

1.1.1.1. Обща субсидия                              30 155 261 лв. 

1.1.1.2. Собствени приходи на звената на делегиран бюджет 

във функция „Образование“                      647 765 лв. 

1.1.1.3. Преходен остатък от 2019 г.        1 560 241 лв. 

1.1.1.4. Временно съхранени средства                     -115 961 лв.                                     

1.1.2. Приходи за местни дейности     23 135 367 лв.    

в т.ч.:             

1.1.2.1. Данъчни приходи                      4 905 200 лв.                                                                 

1.1.2.2. Неданъчни приходи        12 175 398 лв.     

1.1.2.3. Обща изравнителна субсидия         2 104 600 лв.                                                                                        

1.1.2.4. Зимно поддържане и снегопочистване на общински пътища 199 300 лв.                                                                               

1.1.2.5. Целева субсидия за капиталови разходи                      996 300 лв.  

1.1.2.6. Предоставени трансфери                                                            -50 000 лв.                             

1.1.2.7. Възстановен заеми от SG „ЕКСПРЕСБАНК“        -700 000 лв. 

1.1.2.8. Възстановени временни безлихвени заеми           500 000 лв.                                                         

1.1.2.9. Друго финансиране /отчисления за РИОСВ/      -1 878 622 лв. 

1.1.2.10. Чужди средства                                                                                   -5 086 лв.          

1.1.2.11. Преходен остатък от 2019 г.           4 888 430 лв.                    

 1.1.3. Приема разпределението на преходния остатък        6 448 671 лв. 

/разпределен за ДД и ОД съгласно Приложения № 1.1/              

1.2. По разхода             55 382 673 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи 

съгласно Приложения № 2, вкл. от № 2.1. до № 2.9,  

и разшифровките към тях с № 2.6.1., 2.6.2, 2.7.1. и  2.7.2/ , в т.ч.: 

1.2.1. Разходи за делегирани държавни дейности         32 247 306 лв.  
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т.ч. преходен  остатък от 2019 г. – 1 560 241 лв. и 

собствени приходи на звената – 647 765 лв./ 

1.2.2. Разходи за дофинансиране на държавни дейности           1 516 519 лв. 

1.2.3. Разходи за общински дейности            21 618 848 лв. 

                                              

2. Приема Разчет за финансиране на капиталовите разходи през 2020 г. по източници на финансиране, 
съгласно Приложение № 5. 

2.1. Одобрява разпределение на целевата субсидия за капиталови разходи в размер на 996 300 лв., съгласно 

Приложение № 5. 

2.2. Приема Разшифровка на разходите, финансирани от приходи по § 40 „Постъпления от продажба на 

общински нефинансови активи“ за 2020 г., съгласно Приложение № 6. 

 

3. Определя резервиран бюджетен кредит по функция 09 „Разходи некласифицирани в други функции“ в 

размер  на 250 000 лв.            

 

4. Определя второстепенни разпоредители с бюджет за 2020 г., съгласно Приложение № 3. 

 

5. Приема план-сметките и числеността на общинските предприятия - ОП ”Ученическо столово хранене и 

почивно дело”, ОП „Разградлес”, ОП „Паркстрой”, ОП ”Бизнес зона „Перистър”, ОП „Обреден дом” и ОП 

„Ремонтстрой” и ОП „Общински пазари Разград“  за 2020 г. /Приложения от № 4.1 до № 4.7/. 

 

6. Общинска администрация, кметства и Общински съвет: 

6.1. Приема обема на бюджета по кметства, съгласно Приложение № 8. 

6.2. Определя основна месечна заплата на кмета на Община Разград и основни месечни трудови 

възнаграждения на кметовете на кметства, съгласно Приложение № 8.1. 

6.3. Определя възнаграждение на председателя на Общински съвет Разград в размер на 90 /деветдесет/ % 

от възнаграждението на кмета на общината. 

6.4. Определя допълнително възнаграждение на кмета на Община Разград, кметовете на кметства и 

председателя на Общински съвет Разград в съответсвие с Вътрешните правила за работната заплата на 

Община Разград, 

6.5. При извършване на други плащания на общинската администрация, от реализирани икономии на 

средства или други, на председателя на общинския съвет, на кмета на общината и кметовете на кметства 

да бъдат изплащани възнаграждения, съответстващи на реда на плащанията в общинската 

администрация. 

 

7. Приема първоначалния бюджет на общината по агрегирани бюджетни показатели съгласно 

Приложение №10. 

 

8. Определя максимален размер на дълга за 2020 г., както следва:                                                  

8.1. Максимален размер на новия общински дълг за 2020 г.              1 881 127 лв.  

 

8.2. Максимален размер на дълга в края на годината   4 681 127 лв.    

8.3. Приема за сведение годишен разчет за 2020 г. за поет общински дълг, съгласно Приложение № 7.                   

 

9. Определя численост и месечен размер на средствата за възнаграждения на работещите в бюджетните 
звена съгласно  Приложение № 9. 

 

10. Одобрява индикативен годишен разчет за сметките за средства от Европейския съюз съгласно, 

съгласно Приложение № 12. 

 

11. Одобрява актуализирана бюджетна прогноза за местните дейности с показатели за 2020 г. и прогнозни 

показатели за периода 2021 -2022 г., съгласно Приложение №13. 

 

12. Определя максимален размер на новите задължения за разходи, които могат да бъдат натрупани през 
2020 г. в размер на 23 551 501  лв.   

 

13. Определя максимален размер на ангажименти за разходи, които могат да бъдат поети през 2020 г. в 

размер на 33 086 896 лв.   
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14. Одобрява размера на просрочените задължения от 2019 г., които ще бъдат разплатени  от бюджета за 

2020 г. в размер  на  3 715 лв., съгласно Приложение № 14. 

 

15. Одобрява размера на просрочените вземания, които се предвижда да бъдат събрани през 2020 г. в 

размер на 150 000 лв. 

 

16. Приема разчета за някои целеви разходи:  

16.1. За представителни разходи           13 400 лв.    

в т.ч.:         

16.1.1. за кмета на Община Разград       10 400 лв. 

16.1.2. за председателя на Общински съвет Разград      3 000 лв.                                                 

16.2. За отпускане на помощи за лечение                 50 000 лв. 

16.2.1.  За еднократна помощ за лечение     до 500 лв. 

/Отпускането на средствата става със заповед на кмета на общината за всеки конкретен случай 

поотделно, по утвърдени критерии и преценка, срещу представени медицински документи/. 

16.2.2. За подпомагане на двойки, семейства и лица  

с репродуктивни проблеми       до 2 500 лв.   

/Отпускането става съгласно Правилник за подпомагане на двойки,семейства и лица с репродуктивни 

проблеми, приет от Общинския съвет/   

16.3. За помощи за погребение на починали граждани                                                   10 000 лв. 

16.3.1. За служебно погребение на починали жители на общината – без близки и роднини, бездомни, 

безпризорни, настанени в заведения за социални услуги без доходи, се заплаща по 400 лв. за християнско 

погребение и 386 лв. за мюсюлманско погребение. В помощта се включват разходите за издаване на 

смъртен акт, некролог, ковчег, превоз на покойника, надгробен знак, изкопаване и заравяне на гроб. 

16.3.2. Еднократна помощ за погребение на лица, получавали социални помощи от Дирекция за социално 

подпомагане - гр. Разград по реда на Закона за социално подпомагане по 400 лв. за християнско погребение 
и 386 лв. за мюсюлманско погребение. 
 

17. Приема следните лимити за разходи: 

17.1. Средства за социално-битово и културно обслужване на персонала в бюджетните звена се определя в 

размер на 3 на сто от утвърдените средства за основните заплати на назначените по трудови 

правоотношения.  

17.2. Второстепенните разпоредители с бюджет, включително и тези на делегиран бюджет, определят със 
заповед размера на средствата за работно облекло в рамките на бюджета си, съгласно Наредбата за 

безплатното работно и униформено облекло. 

17.3. Определя разходи при връчване на следните отличия и награди: 

� Почетен гражданин на град Разград; 

� Почетен знак „За принос към местното самоуправление”; 

� Награда  “Никола Икономов”; 

� Награда “Акад.Анание Явашов”; 

� Награда “Отличник на випуска”; 

� Награда „Студент на годината”; 

� Награда ”Златен пегас”; 

� Награда за поетично творчество; 

� Награда за хорово изкуство „Кибела”; 

� Награда за детско танцово изкуство; 

� Награда за “Европейски принос в развитието на младежките общности в Община Разград”; 

� Почетен знак за принос към икономиката на Община Разград;  

� Почетен знак за принос към развитието на социалните  услуги  в Община Разград. 

 

17.3.1. Индивидуална парична награда в размер на една минимална работна заплата. 

17.3.2. Колективна парична награда в размер на три минимални работни заплати.  

17.3.3. Наградите по т.17.3.1. и т.17.3.2 се осигуряват за сметка на резервирания бюджетен кредит по т.3. 

 

18. Утвърждава списък с длъжностите и лицата, които имат право на транспортни разходи за пътуване от 
местоживеенето до местоработата и обратно, съгласно Приложения  № 11, 11.1, 11.2 и 11.3. 

18.1. Упълномощава кмета на община Разград и второстепенните разпоредители на делегиран бюджет при 

настъпили промени на длъжностите и на лица, със свои заповеди да утвърждават промените на 

първоначално утвърдените списъци по т.18. 
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18.2. Право на транспортни разходи имат лицата, при които местоживеенето и местоработата се намират в 

различни населени места и квалификацията и специалността отговарят на изискванията на заеманата 

длъжност, определени в длъжностните характеристики.  

 

19. Възлага на кмета на общината: 

19.1. Да определи  и  утвърди бюджетите на второстепенните разпоредители с бюджет. 

19.2. Да разпредели и утвърди средствата по бюджета по пълна бюджетна класификация, по тримесечия, 

по месеци и по второстепенни разпоредители в рамките на приетия обем на бюджета по функции и 

дейности /по Приложение № 2/. 

19.3. Да разпредели получените средства по чл.280, ал.3, т.1 за Закона за предучилищно и училищни 

образование (по стандарт) в дейностите “Неспециализирани училища“ и „Детски градини” по училища и 

детски градини по формула, обсъдена с всички директори на училища и детски градини - второстепенни 

разпоредители с бюджет и утвърдена от него със заповед. 

19.4. Приходите от управление на собственост и услуги по Наредби № 2 и № 14 на Общински съвет 
Разград, реализирани от второстепенните разпоредители, работещи по системата на делегираните 
бюджети, да се преотстъпват в приход по бюджетите им и се планират и отчитат, както следва: 

- учебни заведения, детски градини на територията на гр.Разград, с.Дянково и с.Ясеновец и ЦПЛР – 

Ученическо общежитие – гр.Разград – като държавна дейност; 
- Регионален исторически музей, Регионална библиотека и Художествена галерия - като дофинансиране. 
19.5. Средствата от държавния бюджет, получени по бюджета на общината за читалищна дейност се 
разпределят от комисия, определена със заповед на кмета на общината. Средствата за дофинансиране на 

читалищата се разпределят на проектен принцип от комисия, назначена от кмета на Община Разград. 

19.6. Да информира Общинския съвет в случай на отклонение от средния темп на нарастване на разходите 
за местни дейности и да предлага конкретни мерки за трайно увеличение на бюджетните приходи или 

трайно намаляване на бюджетните разходи. 

19.7. Да определи третостепенните разпоредители с бюджет, както и конкретните права и задължения на 

второстепенните и третостепенните разпоредители с бюджет.  

19.8. Да ограничава или спира финансирането на дейности и на бюджетни звена при нарушаване на 

бюджетната и финансова дисциплина и Системата за финансово управление и контрол. 

19.9. Да променя общинския бюджет с размера на постъпилите и разходвани средства от дарения и 

спонсорства в съответствие с волята на дарителите и спонсорите. 
 

20. При спазване на общия размер на бюджета и разделението му на делегирани от държавата и общински 

дейности, предоставя следните правомощия на кмета на общината за бюджетната 2020 г.:  
20.1. Да извършва компенсирани промени в частта за делегираните от държавата дейности – между 

утвърдените показатели за разходите в рамките на една дейност, с изключение на дейностите на делегиран 

бюджет при условие, че не се нарушават стандартите за делегираните от държавата дейности и няма 

просрочени задължения в съответната делегирана дейност. 

20.2. Да извършва компенсирани промени в частта за местните дейности – между утвърдените разходи в 

рамките на една дейност или от една дейност в друга, без да изменя общия размер на разходи. 

20.3. Да разпределя резервирания бюджетен кредит, определен за неотложни и непредвидими разходи по 

т.3.  

 

21. Упълномощава кмета на общината: 

21.1. Да предоставя временни безлихвени заеми от временно свободни средства от общинския бюджет за 

авансово финансиране на плащания на проекти, финансирани със средства от Европейския съюз, по други 

международни, национални и други програми, включително и на второстепенни разпоредители с бюджет. 

21.1.1. При предоставяне на временни безлихвени заеми от временно свободни средства от общинския 

бюджет да се прилагат изискванията на чл.126 от ЗПФ. 

21.2. Да разработва и възлага подготовката на общински програми и проекти и да кандидатства за 

финансирането им със средства от Европейски структурни и инвестиционни фондове и от други донори по 

международни, национални и други програми и от други източници за реализиране на годишните цели на 

общината и за изпълнение на Общинския план за развитие. 
 

22. Разходването на бюджетните средства /без целевите средства/ се осъществява при съблюдаване на 

следните приоритети: 

22.1. Разходите за държавните дейности се извършват до размера на предоставените трансфери и се 
използват по предназначение, като разходите за трудови възнаграждения и стипендии са приоритетни. 
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22.2. Постъпилите собствени приходи се разходват при следната поредност: за трудови плащания; за 

покриване на просрочените задължения от минали години; за разходи, свързани с дейности, за които се 
събират такси; за хранителни продукти; неотложни сезонни разходи /горива, ел.енергия, отопление, вода и 

неотложни текущи ремонти/. 

22.3. Текущото финансиране за делегираните от държавата дейности се извършва в рамките на 

постъпилите държавни трансфери, а за общинските дейности - до размера на постъпилите средства за 

местни дейности. 

 

23. Приема за сведение Протокола от публичното обсъждане на проекта за бюджет, съгласно Приложение 

15.1. 

 

24. Настоящото решение да се публикува на интернет страницата на Община Разград в срок до 10 работни 

дни след приемането му от Общински съвет.  
 

25. Бюджетът на общината, както и информация за одобрените показатели по чл.94, ал.3 от Закона за 

публичните финанси се предоставя на Сметна палата и Министерство на финансите в срок от един месец 

след приемането му. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Общината и на Областния управител на 
Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред Административен съд Разград. 

 

  

/Приложения от №1 до 15.2 са неразделна част от Решение №31 и са приложени към 

протокола в отделен файл./ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, доктор Апти. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

По процедура, господин председател. От името на групата съветници от 
Движението за права и свободи, ще искаме 10 минути почивка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

По искане на група обявявам почивка 15 минути.  

 

 

ПОЧИВКА  

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с Вх.№ 42.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Наредба за изменение на Наредба № 16 на Общински съвет Разград 

за управление, ползване и разпореждане със земите от общинския поземлен фонд. 

Господин Бояджиев, като вносител, освен това което сте изложили в докладната 
записка, имате ли нещо друго да добавите?  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам, господин Председател. Поддържам това, което е написано в текста на 
самата докладна записка. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка е разгледана в няколко постоянни комисии и най-напред ще 
дам думата на председателя на постоянната комисия по бюджет, финанси и 

икономическа политика господин Минчев да информира за становища на комисията. 
Заповядайте, господин Минчев. 

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Становището на комисията е следното: Гласували „ЗА“ – 7, „против“ – няма, 
„въздържали се“ – няма.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Давам думата на госпожа Балтова, председател на постоянната комисията по 

околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство, да информира какво е 
становището на комисията.  

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и 

без „въздържали се“. Благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля господин Иво Димитров да ни информира за становището на постоянната 
комисия по управление на общинската собственост и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Единодушно подкрепена, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Давам думата на господин Калоян Монев, председател на постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите 
и връзка с неправителствени организации, да докладва за становище на комисията.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията също подкрепя проекта за решение, с 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без 
„въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  
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Колеги, има ли въпроси към вносителя по тази докладна записка, която е рутинна и 

свързана с изискване на закона за актуализиране на базата на годишна инфлация? Не 
виждам желаещи да поставят въпроси. Преминаваме към гласуване. Обявявам режим на 
гласуване и моля съветниците да гласуват по проекта за решение.  

 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

 

 

 

                                               Р Е Ш Е Н И Е 

                                                       № 32  

 

С Решение № 414 по Протокол № 28 от 30.07.2013 г. на Общински съвет – 

Разград е приета Наредба № 16 на Общински съвет Разград за управление, ползване 
и разпореждане със земите от общинския поземлен фонд, която през годините е  
изменяна и допълвана. 

Съгласно разпоредбата на чл.5, ал.6 от Наредба №16 на Общински съвет 

Разград за управление, ползване и разпореждане със земите от общинския поземлен 

фонд, цената на всички договори за наем или аренда, освен тези за едногодишно 

ползване се актуализира ежегодно с годишната инфлация за стопанската година, 

отчетена за предходната година, след решение на Общински съвет Разград. 

Аналогичен е текстът и на чл.19, ал.4 от Наредбата, отнасящ се до актуализиране на 

договорите за наем или аренда за предоставените под наем или аренда пасища, 

мери и ливади, с годишната инфлация за стопанската година.  

 Отчетената от Националния статистически институт годишна инфлация 

за предходната стопанска година  /септември 2019г. спрямо септември 2018 г./ е 
2,3%. 

На заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост е прието решение да се увеличи с 2,3% размера на арендното и 

наемното плащане по сключени договори с Община Разград, без тези за 

едногодишно ползване и сключените през 2019 година. 

Предвид гореизложеното възниква необходимостта от изменение на Наредба 

№16 на Общински съвет Разград за управление, ползване и разпореждане със 
земите от общинския поземлен фонд. 

 

1. Основни цели, които се поставят: 

С приемането на изменението в посочената Наредба на Общински съвет 

Разград се цели същата да се приведе в съответствие с изискването за 

актуализиране на наемните и арендни цени на отделните имоти от общинския 

поземлен фонд, въведено с отделна разпоредба. 

 

2. Финансови и други средства, необходими за прилагане на 

 новата уредба – не са необходими. 
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3. Очаквани резултати от прилагането: 

Повишаване на приходите от наеми и аренди от имоти от общинския 

поземлен фонд, по сключени наемни и арендни договори. 

 

4. Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 
Предлаганият проект за изменение на Наредба № 16 на Общински съвет 

Разград за управление, ползване и разпореждане със земите от общинския поземлен 

фонд е разработен в съответствие с разпоредбите на Европейското законодателство 

– Европейската харта за местно самоуправление, както и с директиви на 

Европейската общност, свързани с тази материя, предвид съотвествието на основни 

нормативни актове /Административнопроцесуалния кодекс, Закона за общинската 

собственост, Закона за собствеността и ползването на земеделските земи и др./ с нея. 

 

Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл.26, ал.3 и ал.4 от 

Закона за нормативните актове е публикуван на интернет страницата на Община 

Разград на 18.12.2019 г.  
Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл.8 от Закона за нормативните актове и 

Указ № 883 от 24.04.1974 година за прилагане на Закона за нормативните актове и 

чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 и чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет Разград, с 26 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

Приема изменение на Наредба №16 на Общински съвет Разград за 

управление, ползване и разпореждане със земите от общинския поземлен фонд, 

както следва: 

§1. Отменя Приложение №1 на Наредба №16 на Общински съвет Разград за 

управление, ползване и разпореждане със земите от общинския поземлен фонд. 

§2. Приема ново Приложение №1 на Наредба №16 на Общински съвет Разград 

за управление, ползване и разпореждане със земите от общинския поземлен фонд, 

приложено към настоящото решение. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

 Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 
Приложение № 1 

по чл. 5, ал. 4 от Наредба № 16 на ОбС Разград 

/изм. с Решение № 388 по Протокол № 28 от 27.07.2017 г. на ОбС; отменено с Решение № 651 от 

Протокол № 49 от 21.12.2018 г. на ОбС Разград/ 
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Приложение № 1 

по чл. 5, ал. 4 от Наредба № 16 на ОбС Разград 

/ново – прието с Решение № 651 от Протокол № 49 от 21.12.2018 г. на ОбС; отменено с Решение № 

725 от Протокол № 56 от 30.05.2019 г. на ОбС Разград/ 

 

Приложение №1 

по чл.5, ал.4 от Наредба № 16 на ОбС Разград 

/ново - прието с Решение № 725 от Протокол № 56 от 30.05.2019 г. на ОбС Разград отменено с 

Решение № 32 от Протокол № 5 от 11.02.2020г. на ОбС Разград/ 

 

Приложение №1 

по чл.5, ал.4 от 

Наредба №16 на ОбС Разград 

/ново-прието с Решение № 32 от Протокол № 5 от 11.02.2020г.  на ОбС Разград/ 

 

За имоти от ОПФ – начална годишна цена 

 

 

Начин на 

трайно 

ползване 

Мярка Категория от  І - Х Срок за отдаване под 

наем или аренда в години 

наем аренда 

Ниви 

 

лв./дка 40,92 3 5 

Трайни насаждения 

 

 

лв./дка 40,92 10 съгл. чл.5 от 

Наредбата за 

базисните 
цени на 

трайните 
насъждения 

Новообразувани 

имоти по плановете 
за земите по § 4. от 

ЗСПЗЗ 

лв./дка 40,92 3 5 

Гори и храсти в зем. земи, 

разсадник и незастроени 

имоти в регулация за 

замеделски нужди 

лв./дка 40,92 3 5 

 

 

 

 

С Т А Т И Я  5 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с Вх.№ 43.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Продължаване срока на настаняване и наемното правоотношение с 
наемател на жилищен имот – частна общинска собственост. 

 

Господин Бояджиев, като вносител, имате ли нещо да добавите?  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам, господин Председател. Поддържам докладната записка в текста, в който е 
представено. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладната записка е разгледана последователно в постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, моля господин Иво Димитров да ни информира 
за становището.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Единодушно подкрепена, със 7 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Балтова, моля да информирате за становището на комисията по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване, а извинявайте, доктор Левент Апти. В 

момента той отсъства. Къде е протоколната книга на комисията? Госпожица Едибе, да 
помогнете. Вх.№ 43, заместник-председателя на комисията госпожа Станислава Русева 
моля да информира.  

 

Г-жа Станислава Русева – Зам.-председател на ПК 

Решението на комисията е, с 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

И комисията по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации господин Калоян 

Монев.  
 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията също подкрепя проекта за решение, с 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без 
„въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Въпроси? Няма. Мнения и съображения? Няма желаещи. Преминаваме към 

гласуване, уважаеми колеги. Моля гласувайте проекта за решение по Вх.№ 43.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   
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2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

 

                                                 Р Е Ш Е Н И Е 

                                                         № 33 

 

   Със Заповед № 1595 от 11.12.2013 г. на Кмета на Община Разград в жилищен 

имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. Разград, ж.к. „Орел”, бл. 20, 

вх. В, ет. 8, ап. 23 са настанени Адем Юмер Адем и членовете на семейството му, за 

който на 16.12.2013 г. е сключен Договор за отдаване под наем на жилищен имот – 

частна общинска собственост за срок от 3 /три/ години, считано до 16.12.2016 г. С 

последваща заповед на Кмета на Община Разград от 2016 г., срокът на наемното 

правоотношение е продължен с 3 /три/ години - до 16.12.2019 г., за което е сключен 

Анекс към договора за наем. Към тази дата е изтекъл срока за настаняване в 
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рамките на шестте години, поради което от наемателя е подадено Заявление с вх. № 

94-00-1556 от 19.11.2019 г. за продължаване на наемното правоотношение. 
             Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, настаняване под 

наем и продажба на общински жилища е разгледала подаденото заявление и 

приложените към него документи и след извършена проверка е установила, че 
лицето и членовете на семейството му отговарят на условията за настаняване в 

общинско жилище и към момента на подаване на заявлението, както и към 

настоящия момент нямат неразплатени задължения по сключения договор за наем. 

Същата е взела решение за продължаване срока на наемното правоотношение с 
подалия заявлението наемател. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 46, ал. 4 от 

Закона за общинската собственост и чл. 18, ал. 3 от Наредба № 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища, Общинският съвет, след 

поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

Р Е Ш И: 

 

             1. Продължава с 4 /четири/ години срока на настаняване и наемното 

правоотношение на Адем Юмер Адем /четиричленно семейство/ - наемател на 

общинско жилище в гр.Разград, ж.к. „Орел”, бл. 20, вх. В, ет. 8, ап. 23 /двустаен 

апартамент/  до 16.12.2023 година.  

            2.  Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед за продължаване 
срока на настаняване в общинското жилище на наемателя по точка 1 и сключи 

анекс към договора за наем за продължаване на наемното правоотношение. 
           

          Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
 

         Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  6 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с Вх.№ 44.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Определяне на представители на Общински съвет Разград за 

членове на Общинския съвет за намаляване на риска от бедствия в община 

Разград.  

Господин Бояджиев, като вносител, имате ли нещо друго да добавите?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам, господин Председател. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка е разгледана в постоянната комисия по устройство и 

развитие на територията, транспорт на Общината, моля председателя господин Джипов 
да информира за становище.  

 

Г-н Джипо Джипов – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка и проекта за решение, 
гласували „ЗА“ – 10, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Госпожо Балтова, моля да информирате за становището на комисията по околна 
среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и 

без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Уважаеми колеги,  

След заседанието на комисиите беше изказано становище конкретизацията на 
персоналния състав да бъде направена сега в пленарна зала и очаквам предложения за 
посочване на конкретни представители на Общинския съвет – Разград в този общински 

съвет.  
Колегата Нюсрет Салим, заповядайте.  
 

Г-жа Нюсрет Салим – ПП „ДПС“ 

За протокола Нюсрет Салим от Политическа партия „Движение за права и 

свободи“, предлагам от името на групата съветници от „Движение за права и свободи“ 

инженер Ирфан Салъфов Ахмедов за член.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Госпожа Свилена Дечева.  
Ще Ви дам думата господин Иво Димитров. 
 

Г-жа Свилена Дечева – „ЗНС“  

От името на групата общински съветници на „ЗНС“ предлагам господин Ахмед 

Ахмедов.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Господин Иво Димитров. 
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Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

От името на Местната коалиция предлагам инженер Огнян Обрешков. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, общински съветник Калоян Монев.  
 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Калоян Монев „ВМРО, Кауза Разград“, предлагам Руско Дянков за представител.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други предложения има ли? Няма. Аз имам един въпрос към вносителя: Възможно 

ли е представителите на Общински съвет – Разград в състава на този общински съвет за 
намаляване на риска от бедствия да бъде по-голям от двама?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Хубан Соколов, имате ли възможност да дадете разяснения, има ли 

ограничение в броя на съветниците, които могат да бъдат членове на тоя съвет за 
намаляване на риска от бедствия?  

 

Г-н Хубан Соколов – Директор на Дирекция „Правно нормативно обслужване“  

Ще ми е необходимо минута-две да се запозная и ще отговоря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре. Колеги, други предложения?  

Заповядайте, колега Антон Монев.  
 

Г-н Антон Монев - „ВМРО, Кауза Разград“ 

Господин Председател, дори и да има някакво ограничение в броя на членовете в 
тая комисия, дали то е императивна разпоредба?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Именно това искам да представя като информация на общинските съветници преди 

да пристъпим към гласуване, има ли ограничение от нормативен характер за броя на 
съветниците, които могат да бъдат членове на тоя съвет.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Господин Председател, да зачета Разпоредбата.   
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Добрев.  
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Съгласно чл.65а, ал.2 от Закона за защита при бедствия, членовете на съвета по 

ал.1 са заместник кметовете на общината, главния архитект на общината, представители 

на общинския съвет, ръководители на структурите за спешно реагиране, юридически 

лица, включително с нестопанска цел и други, имащи отношение към намаляването на 
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риска от бедствия. В този ред на мисли, мисля че не би следвало да има такова 
ограничение. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, въпроса е ясен.  

Заповядайте, колега Монев.  
 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Правя едно предложение по същество, всички предложения, които бяха дадени 

персонални, да бъдат включени в този общински съвет с оглед високата му ангажираност 
за намаляване на бедствията в Община Разград.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колегата Антон Монев вероятно ще предложи да гласуваме анблок. 
Заповядайте.  

 

Г-н Антон Монев - „ВМРО, Кауза Разград“ 

И не само това, ако гласуваме само за двама на мен като общински съветник ще ми 

бъде трудно да преценя от тия четирима души само двама, защото познавам и 

четиримата, и са изключително специалисти. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И правите предложение за гласуване на анблок?  

 

Г-н Антон Монев - „ВМРО, Кауза Разград“ 

Да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, други предложения. Не виждам. Подлагам на гласуване първо персоналния 
състав от общински съветници анблок и изброявам имената на съветниците, които са 
предложени: Ирфан Ахмедов, Ахмед Ахмедов, Огнян Обрешков и Руско Дянков. Режим 

на гласуване. Моля гласувайте състава на съветниците, броя и поименния състав на 
съветниците. 

 

С 27 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, предложението се 
приема.  

 

И сега подлагам цялостно гласуване докладната записка и проекта за решение, 
мотив и диспозитив. Гласувайте, колеги.  

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                  Р Е Ш Е Н И Е 

                                                          № 34 
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Съгласно разпоредбите на чл.65а, ал.1 от Закона за защита при бедствия /ЗЗБ/ 

за подпомагане изпълнението на дейностите по чл.65 от същия, от страна на кмета 

на общината е създаден общински съвет за намаляване на риска от бедствия. 

Членове на съвета, съгласно чл.65а, ал.2 от ЗЗБ са заместник-кметовете на 

общината, главния архитект на общината, представители на общинския съвет, 

ръководители на структурите за спешно реагиране, юридически лица и други, 

имащи отношение към намаляването на риска от бедствия. 

Председателстването, определянето на поименния състав на съвета и неговите 
правомощия са определени в разпоредбите на чл.65а и чл.65б от ЗЗБ. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.65а, 

ал.2, във връзка с ал.1 от Закона за защита при бедствия, Общински съвет Разград, 

с 27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                              Р Е Ш И: 

 

Избира за представители на Общински съвет Разград в състава на Общинския 

съвет за намаляване на риска от бедствия, общинските съветници: 

1. Ирфан Ахмедов 

2. Ахмед Ахмедов 

3. Огнян Обрешков 

4. Руско Дянков 

 

Настоящето решение да се изпрати  на Кмета на Община Разград и на Областния 
управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

 

 

С Т А Т И Я  7 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с Вх.№ 45.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за Подробен устройствен план 

/ПУП/. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Господин Председател, може ли по процедура?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте.  
 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
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Докладна записка с Вх.№ 45 и следващите две докладни са идентични, ако 

колегите приемат, да ни бъдат представени и трите докладни, а след това да бъдат 
разисквани поотделно и гласувани отделно.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, има ли някой с противно становище, да поставим за разглеждане и 

обсъдим заедно докладни записки с Вх.№ 45, Вх.№ 46 и Вх.№ 47, след което да 
гласуваме поотделно по всяка докладна записка. Не виждам противно становище затова 
поставям за общо разглеждане докладните записки Вх.№ 45, Вх.№ 46 и Вх.№ 47, които 

са идентични по своя характер.   

Първата докладна записка с Вх.№ 45 е от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на 
Община Разград, относно Разрешение за изготвяне на проект за Подробен устройствен 

план, касаещ землището на село Дянково, местността „Пунарлък“.  

Господин Бояджиев, като вносител, по тази докладна имате ли нещо да добавите?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам, господин Председател. Подкрепям това, което е писано, частен имот на 
практика, който иска тази процедура минал е всички сверки, документи, които 

изискваме. Това е.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви.  

Докладна записка с Вх.№ 46, тя също за Разрешение за изготвяне на проект за 
Подробен устройствен план, но касае местността „Алчака“ в землището на град Разград. 

По нея има те ли нещо допълнително да кажете?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам допълнително, абсолютно склонно с предходното изработено Подробен 

устройствен план, за застрояване на част от собствен поземлен имот. От всички 

технически задания, изработването на всичко това е заложено в докладната записка и 

няма пречки да бъде гласувано. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви.  

Последната с Вх.№ 47 е относно изработване на ПУП, касаещ имот в местността 
„Исперихски път“, с начин на трайно ползване – „лозе“, в землището на град Разград. 

По нея имате ли нещо да добавите?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам също какво да добавя, стандартна докладна записка, приложени са всички 

документи, прегледани са, минало е по комисията. Предлагам да бъде гласувано. 

 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви.  

Тези три докладни записки са разгледани  в едни и същи постоянни комисии затова 
ще давам думата на техните председатели и ги моля да информират за становища на 
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комисиите и по трите докладни записки. Най-напред давам думата на председателя на 
постоянната комисия по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината, 
моля председателя господин Джипов да ни информира за становищата на комисията по 

тези докладни записки. 

Заповядайте, господин Джипов. 
 

Г-н Джипо Джипов – Председател на ПК 

Благодаря. Докладните записки с Вх.№ 45, Вх.№ 46 и Вх.№ 47 бяха единодушно 

подкрепени, с 10 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, по трите от тях.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви.  

Моля госпожа Балтова да ни информира за становището на  постоянната комисията 
по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

По докладна записка с Вх.№ 45, постоянната комисия подкрепи докладната 
записка, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

По докладна записка с Вх.№ 46 и Вх.№ 47, гласували с 9 гласа „ЗА“, без „против“ 

и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. 

И господин Калоян Монев да ни информира за становището на постоянната 
комисия по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

И трите докладни са подкрепени от постоянната комисия по законност, съответно с 
6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“ за първата, 8 гласа „ЗА“, без „против“ и 

без „въздържали се“ за втората и 7 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“ за 
третата.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. 

Въпроси имате ли към вносителя? Не виждам желаещи. Мнения и съображения, 
уважаеми колеги? Също няма. И затова сега пристъпваме към гласуване поотделно за 
всяка една докладна записка. Най-напред предлагам за гласуване проекта за решение по 

докладна записка с Вх.№ 45.  

Моля гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                               Р Е Ш Е Н И Е 

                                                       № 35 
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В Община Разград е постъпило Искане с вх. № 2060-18 от 28.11.2019 г. от 

„Беркай-2010“ ЕООД, гр.Варна, за издаване на разрешение за изработване на 

Подробен устройствен план - План за застрояване на собствен поземлен имот с 
идентификатор 24829.23.370 по кадастралната карта и кадастралните регистри на с. 
Дянково, община Разград, м. „Пунарлък“, с начин на трайно ползване – „овощна 

градина“, по реда на Закона за устройство на територията /ЗУТ/ и Наредба № 19 от 

25.10.2012г. за строителство в земеделски земи без промяна на предназначението им.   

Към искането са приложени следните документи: 

- Задание за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за 

застрояване; 
           - Предложение за създаване на ПУП - План за застрояване на собствен 

поземлен имот с идентификатор 24829.23.370 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на с. Дянково, община Разград, м. „Пунарлък“, с начин на 

трайно ползване – „овощна градина“, за изграждане на  „Стопански двор за 

отглеждане на животни“; 

- Скица на поземления имот; 

- Нотариален акт за покупко – продажба на недвижим имот; 

- Становище на Областна дирекция „Земеделие“ Разград. 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на проект за ПУП 

за поземлени имоти извън границите на урбанизираната територия се допуска с 
решение на Общинския съвет по предложение на кмета на общината. Искането за 

издаване на такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а.   

„Беркай-2010“ ЕООД, гр.Варна, е представило Задание за разрешение за 

изработването на Подробен устройствен план – План за застрояване на собствен 

поземлен имот с идентификатор  24829.23.370 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на с. Дянково, община Разград, м. „Пунарлък“, с начин на 

трайно ползване – „овощна градина“.  

Със Заданието се установява териториалния обхват на плана, чието допускане 
се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от макадамови пътища. 

Електрозахранването ще се осъществи по предписание на ЕРП, като западно от 

имота на 5 м. разстояние през съществуващ полски път е изграден трафопост 

собственост на възложителя. Водоснабдяването ще се осъществи по предписание на 

„Водоснабдяване Дунав“ ЕООД гр.Разград. При необходимост ще се изработят  

парцеларни планове за елементите на техническата инфраструктура. Имотът ще се 
ползва за изграждане на „Стопански двор за отглеждане на животни“ /краварник за 

отглеждане на 100 бр. крави/. Планът ще осигури възможност за застрояване на 

собствен поземлен имот с идентификатор  24829.23.370 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на с. Дянково, община Разград, в м. „Пунарлък“, с трайно 

предназначение на територията – „земеделска земя“ и начин на трайно ползване – 

„овощна градина“, без промяна на предназначението за неземеделски нужди, по 

реда на Наредба № 19 от 25.10.2012г. за строителство в земеделски земи без промяна 

на предназначението им. Определената площ отговаря на изискванията на чл.7 от 

Наредба № 19 от 25.10.2012г. за строителство в земеделски земи без промяна на 

предназначението им, като се има предвид че същият собственник притежава и 
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други имоти в същото землище, с обща площ от 363062 кв.м., съгласно положително 

Становище от Областна дирекция „Земеделие“ Разград. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.11 и ал.2 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.124а, ал. 

1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1, във връзка с чл.109, ал. 1, т. 3, 

чл.110, ал.1, т.3 и т.5 от Закона за устройство на територията и при условията на 

чл.4 от Наредба № 19 от 25.10.2012г. за строителство в земеделските земи без 
промяна на предназначението им, Общински съвет Разград, с 29 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Одобрява Заданието за изработване на проект за Подробен устройствен 

план – План за застрояване на поземлен имот с идентификатор 24829.23.370 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Дянково, община Разград, 

собственост на „Беркай-2010“ ЕООД, гр.Варна. 

2. Разрешава изработването на проект за Подробен устройствен план – План 

за застрояване - за изграждане на „Стопански двор за отглеждане на животни“ 

/краварник за отглеждане на 100 бр. крави/ в поземлен имот с идентификатор 

24829.23.370 по кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Дянково, 

община Разград, м. „Пунарлък“, с начин на трайно ползване – „овощна градина“, 

собственост на „Беркай-2010“ ЕООД, гр.Варна, както и на парцеларни планове на 

елементите на техническата инфраструктура /водоснабдяване и електроснабдяване/ 
при необходимост. 

3. Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на определените 
за това места в сградата на Общината, както и на други подходящи места на 

територията на с. Дянково, община Разград – предмет на плана и да се публикува 

на интернет страницата на Общината. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението не подлежи на оспорване. 
 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №35 и е приложен към протокола в 

отделен файл/.  

 

 

С Т А Т И Я  8 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с Вх.№ 46.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за Подробен устройствен план 

/ПУП/. 
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Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        № 36 

 

В Община Разград е постъпило Искане с вх. № 2060-12 от 03.07.2019 г. от 

„ТЮФ-РЗ“ ООД, гр. Разград за издаване на разрешение за изработване на Подробен 

устройствен план - план за застрояване на част от собствен поземлен имот с 
идентификатор 61710.343.403 /с проектен идентификатор 61710.343.409/ по 

кадастралната карта на гр. Разград, община Разград, м. „Алчака“, с начин на 

трайно ползване – „нива“, по реда на Закона за устройство на територията /ЗУТ/. 

Към искането са приложени следните документи: 

- Техническо задание за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване; 
           - Предложение за създаване на ПУП - план за застрояване на част от 

поземлен имот с идентификатор 661710.343.403 /с проектен идентификатор 

61710.343.409/ по кадастралната карта на гр. Разград, община Разград, м. „Алчака“, 

с начин на трайно ползване – „нива“, за изграждане на обект „Предимно 

производствена устройствена зона“; 

- влязло в сила Решение № 2 от 06.06.2019 г. на Комисията по чл.17, ал.1, т.1 от 

ЗОЗЗ към Областна Дирекция „Земеделие“ Разград, с което е утрърдена площадка 

за проектиране за изграждане на обект „Предимно производствена устройствена 

зона“ на част от собствен поземлен имот с идентификатор 61710.343.403 /с проектен 

идентификатор 61710.343.409/ по кадастралната карта на гр. Разград, община 

Разград, м. „Алчака“, собственост на „ТЮФ-РЗ“ ООД, гр. Разград.; 

- Скица - проект № 15-362741-22.04.2019 г.; 
- Нотариален акт за покупко – продажба на поземлен недвижим имот. 

Съгласно чл.35, ал. 1 от Правилника за прилагане на закона за опазване на 

земеделските земи /ППЗОЗЗ/, при влязло в сила решение за утвърждаване на 

площадка, заинтересованото лице може да поиска разрешение за изработване на 

ПУП по реда на ЗУТ 

Разрешение за изработване на проект за ПУП за поземлени имоти извън 

границите на урбанизираната територия се допуска с решение на Общинския съвет 

по предложение на кмета на общината, съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ. Искането за 

издаване на такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а.   

„ТЮФ-РЗ“ ООД, гр. Разград е представило Техническо задание за разрешение 
за изработването на подробен устройствен план – план за застрояване на част от 

собствен поземлен имот с идентификатор 61710.343.403 /с проектен идентификатор 

61710.343.409/ по кадастралната карта на гр.Разград, община Разград, м. „Алчака“, 

с начин на трайно ползване – „нива“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, чието допускане 
се иска. Посочено е, че имотът граничи с регулацията на населеното място и има 

достъп до улица. При необходимост ще бъдат изработени план-схеми /парцеларни 
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планове/ на елементите на техническата инфраструктура по предписание на 

експлоатационните дружества. Имотът ще се ползва за изграждане на сгради в 

„Предимно производствена устройствена зона“, като се предвижда да бъде свързано 

застрояване със съседния поземлен имот с идентификатор 61710.343.407 – 

собственост на възложителя, за който е отреден урегулиран поземлеен имот /УПИ/ с 
№  XLII-407 “За обществено обслужване“ в кв. 13 по плана на Западна промишлена 

зона на гр. Разград.  Предвижда се да се промени предназначението на  част от 

поземлен имот  с идентификатор 661710.343.403 /с проектен идентификатор 

61710.343.409/ по кадастралната карта на гр.Разград, община Разград, м. „Алчака“ – 

на земеделска земя за неземеделски нужди, по реда на Закона за опазване на 

земеделските земи. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.11 и ал.2 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.124а, ал.1 

и ал.7, чл.124б, ал.1, ал.2 и ал.4, чл.125, ал.1, във връзка с чл.109, ал.1, т.3 и чл.110, 

ал.1, т.3 и т.5 от Закона за устройство на територията и чл.35, ал.1 от Правилника за 

прилагане на закона за опазване на земеделската земя Общински съвет Разград, с 
26 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Одобрява Техническото задание за изработване на проект за Подробен 

устройствен план – План за застрояване на част от поземлен имот с идентификатор 

61710.343.403 /с проектен идентификатор 61710.343.409/ по кадастралната карта на 

гр.Разград, община Разград, собственост на „ТЮФ-РЗ“ ООД, гр. Разград. 

2. Разрешава изработването на проект за Подробен устройствен план – за 

изграждане на обект в „Предимно производствена устройствена зона“ на част от 

поземлен имот с идентификатор 61710.343.403 /с проектен идентификатор 

61710.343.409/ по кадастралната карта на гр. Разград, община Разград, м. „Алчака“, 

собственост на „ТЮФ-РЗ“ ООД, гр. Разград, както и на План-схеми /парцеларни 

планове/ на елементите на техническата инфраструктура /водоснабдяване и 

електроснабдяване/ при необходимост. 

           3. Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 

определените за това места в сградата на Общината, както и на други подходящи 

места на територията на гр. Разград – предмет на плана и да се публикува на 

интернет страницата на Общината. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението не подлежи на оспорване. 
 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №36 и е приложен към протокола в 

отделен файл/.  
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С Т А Т И Я  9 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с Вх.№ 47.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за Подробен устройствен план 

/ПУП/. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                               Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        № 37 

 

   В Община Разград е постъпило Искане с вх. № 2060-17 от 25.11.2019 г. от 

Алипи Ангелов Ганев за издаване на разрешение за изработване на Подробен 

устройствен план - План за застрояване на собствен поземлен имот с 
идентификатор 1710.614.2971 по кадастралната карта на гр. Разград, община 

Разград, м. „Исперихски път“, с начин на трайно ползване – „лозе“, по реда на 

Закона за устройство на територията /ЗУТ/. 

Към искането са приложени следните документи: 

- Техническо задание за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - 

План за застрояване; 
           - Предложение за създаване на ПУП – План за застрояване на поземлен 

имот с идентификатор  61710.614.2971  по кадастралната карта на гр. Разград, 

община Разград, м. „Исперихски път“, с начин на трайно ползване – „лозе“ за 

изграждане на жилищна сграда и допълващо застрояване в имота; 

- Решение № КЗЗ-20 от 30.10.2019 г., т. І, 35 на Комисията за земеделските земи 

към Министерство на земеделието, храните и горите, с което е утвърдена площадка 

за проектиране за изграждане на обект „Жилищно строителство“ в поземлен имот с 
идентификатор 61710.614.2971 по кадастралната карта на гр. Разград, община 

Разград, м. „Исперихски път“, собственост на Алипи Ангелов Ганев; 

- Скица на поземления имот; 

- Нотариален акт за покупко – продажба на недвижим имот; 

Съгласно чл.35, ал. 1 от Правилника за прилагане на закона за опазване на 

земеделските земи /ППЗОЗЗ/, при влязло в сила решение за утвърждаване на 

площадка, заинтересованото лице може да поиска разрешение за изработване на 

ПУП по реда на ЗУТ 

Разрешение за изработване на проект за ПУП за поземлени имоти извън 

границите на урбанизираната територия се допуска с решение на Общинския съвет 

по предложение на кмета на общината, съгласно разпоредбата на чл. 124а, ал. 1 от 

ЗУТ. Искането за издаване на такова разрешение се придружава от задание по чл. 

125 от ЗУТ, което се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а.   

Алипи Ангелов Ганев е представил Техническо задание за разрешение за 

изработването на Подробен устройствен план – План за застрояване на собствен 

поземлен имот с идентификатор 61710.614.2971 по кадастралната карта на гр. 
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Разград, община Разград, м. „Исперихски път“, с начин на трайно ползване – 

„лозе“. 

Със Заданието се установява териториалния обхват на плана, чието допускане 
се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от път, електрозахранен и водоснабден е 
и ще се ползва за изграждане на жилищна сграда и допълващо застрояване. 
Предвижда се да се промени предназначението на имота – земеделска земя за 

неземеделски нужди по реда на Закона за опазване на земеделските земи. 

Във връзка с гореизложеното и чл.21, ал.1, т.11 и ал.2 и чл.22, ал.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.124а, ал.1 и ал.7, чл.124б, 

ал.1, ал.2 и ал.4, чл.125, ал.1, във връзка с чл.109, ал.1, т.3 и чл.110 ,ал.1, т.3 от 

Закона за устройство на територията и чл.35, ал.1 от Правилника за прилагане на 

закона за опазване на земеделските земи Общински съвет Разград, с 30 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

    

1. Одобрява Техническото задание за изработване на проект за Подробен 

устройствен план – План за застрояване на поземлен имот с идентификатор 

61710.614.2971 по кадастралната карта на гр.Разград, община Разград, м. 

„Исперихски път“, с начин на трайно ползване – „лозе“, собстевност на Алипи 

Ангелов Ганев.                                                                                                                                       

2. Разрешава изработването на проект за Подробен устройствен план – План 

за застрояване за изграждане на жилищна сграда и допълващо застрояване на 

поземлен имот с идентификатор  61710.614.2971 по кадастралната карта на гр. 

Разград, община Разград, м. „Исперихски път“, с начин на трайно ползване – 

„лозе“, собственост на Алипи Ангелов Ганев. 

3. Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на определените 
за това места в сградата на Общината, както и на други подходящи места на 

територията на гр. Разград – предмет на плана и да се публикува на интернет 

страницата на Общината. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението не подлежи на оспорване. 
 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №37 и е приложен към протокола в 

отделен файл/.  

С Т А Т И Я  10 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с Вх.№ 48.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост на собственика на 

законно построената в него сграда.  
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Господин Грънчаров, освен това, което сте изложили в докладната записка, нещо 

допълнително имате ли? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя.   
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля председателя на постоянната комисия по управление на общинската 
собственост и стопанство Иво Димитров да ни информира за становище на комисията. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Резултатът от гласуването е подкрепена, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без 
„въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Давам думата на господин Калоян Монев, председател на постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите 
и връзка с неправителствени организации, да докладва за становище. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията също подкрепя проекта, със 7 гласа „ЗА“, без „против“ и без 
„въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Въпроси, колеги, имате ли към вносителя? Няма. Изказвания, предложения? Също 

не виждам. Приключваме дискусията по този въпрос и обявявам режим на гласуване. 
Моля гласувайте по докладна записка с Вх.№ 48. Тук както и преди съм казал 
електронно, поименно гласуване имаме, както и за всички докладни записки. 

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   
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8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

 

                                               Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        № 38 

 

 Росанка Накова Голешевска е собственик на вилна сграда, съгласно 

Нотариален акт за покупко – продажба на недвижим имот № 131, том 1, рег. № 778, 

дело № 116 от 29.05.2018 г. Сградата е изградена в общински поземлен имот с 
идентификатор 61710.609.3219 по кадастралната карта на гр. Разград, одобрена със 
Заповед № РД-18-37/10.03.2008 г. на Изпълнителния директор на АГКК, с площ от 

772,00 кв.м., с трайно предназначение на територията – „земеделска“ и начин на 

трайно ползване – „овощна градина“, с адрес: гр. Разград, м. „Арменски лозя”. 

Имотът е актуван с Акт № 3008/03.01.2020г. за поправка на акт за частна общинска 

собственост № 2868/20.09.2018 г. С молба собственичката на сградата, е изявила 

желание да закупи гореописания имот. 

 Изготвена е пазарна оценка на имота от инж. Павлин Колев – оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, съгласно Сертификат рег. № 

810100506/25.10.2017 год. на Камарата на независимите оценители в България, 

която е в размер на 1 624,60 лв. (хиляда шестстотин двадесет и четири лева и 
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шестдесет стотинки). Съгласно Удостоверение за данъчна оценка по чл. 264, ал. 1 от 

ДОПК с изх. № 6705000010/02.01.2020 г. на Община Разград, данъчната оценка на 

имота е в размер на 243,90 лв. (двеста четиридесет и три лева и деветдесет 

стотинки). 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 35, ал. 3 и чл. 

41, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 28 и чл. 28а, ал.1, ал.3, ал.5 и 

ал.6 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване, с 31 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на имот – частна общинска собственост, актуван с 
Акт № 3008/03.01.2020г. за поправка на акт за частна общинска собственост № 

2868/20.09.2018 г., представляващ поземлен имот с идентификатор 61710.609.3219 по 

кадастралната карта на гр. Разград, одобрена със Заповед № РД-18-37/10.03.2008 г. 
на Изпълнителния директор на АГКК, с площ от 772,00 кв.м., с трайно 

предназначение на територията – „земеделска“ и начин на трайно ползване – 

„овощна градина“, с адрес: гр. Разград, м. „Арменски лозя”, при граници на имота: 

имоти с идентификатори 61710.609.4806, 61710.609.500 и 61710.609.3195, на 

собственика на построената в него вилна сграда Росанка Накова Голешевска, на 

пазарна цена в размер на 1 624,60 лв. (хиляда шестстотин двадесет и четири лева и 

шестдесет стотинки), определена от оценител на недвижими имоти, при данъчна 

оценка в размер на 243,90 лв. (двеста четиридесет и три лева и деветдесет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи договор за 

продажба на имота, описан в т.1. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд Разград. 

 
 

С Т А Т И Я  11 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с Вх.№ 49.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост на собственика на 

законно построената в него сграда.  

Господин Грънчаров, имате ли да добавите нещо? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 
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Докладната е идентична с предната, разгледана е на комисията по Наредба № 2, 

предложението е да се извърши продажба на имота. Нямам какво да добавя. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля господин Иво Димитров да ни информира какво е становището на 
постоянната комисия по управление на общинската собственост и стопанство. 

  

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Подкрепена, с 5 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Господин Калоян Монев, моля да ни информирате за становището на постоянната 
комисия по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Въпроси? Не виждам желаещи. Мнения и съображения? Също няма. Обявявам 

режим на гласуване. Моля общинските съветници да гласуват по докладната записка с 
Вх.№ 49.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   
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16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                               Р Е Ш Е Н И Е 

                                                       № 39 
 

 

Съгласно Нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот № 72, том 

І, рег. № 850, дело № 42 от 08.02.2013 год. Кольо Христов Георгиев е собственик на 

законно построена сграда. Сградата е изградена в   поземлен имот с идентификатор 

61710.614.3059 по кадастралната карта на гр. Разград, с площ от 1178,00 кв.м, 

трайно предназначение на територията - „земеделска“ и начин на трайно ползване -
„лозе“, с адрес: гр.Разград, местност „Исперихски път“. Имотът е актуван с Акт за 

частна общинска собственост № 3007/18.12.2019 год. С молба с вх. № 94-00-

1690/10.12.2019 год. собственикът на сградата е поискал да закупи гореописания 

имот. 

Изготвена е оценка от инж. Павлин Колев - оценител на земеделски земи и 

трайни насаждения, съгласно Сертификат рег. № 810100506 от 25.10.2017 год. на 

Камарата на независимите оценители в България, която е в размер на 2 478,90 лв. 

/две хиляди четиристотин седемдесет и осем лева и деветдесет стотинки/. Съгласно 

Удостоверение за данъчна оценка по чл.264, ал.1 от ДОПК с изх. № 

6705000008/02.01.2020 год. на Община Разград данъчната оценка за имота е в размер 

на 372,10 лв. /триста седемдесет и два лева и десет стотинки/. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 35, ал. 3 и чл. 

41, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 28 и чл. 28а, ал.1, ал.3, ал.5 и 

ал.6 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград, 
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след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на имот – частна общинска собственост, актуван с 
Акт за частна общинска собственост № 3007/18.12.2019 год., представляващ 

поземлен имот с идентификатор 61710.614.3059  по кадастралната карта на гр. 

Разград, с площ от 1178,00 кв.м, трайно предназначение на територията - 

„земеделска“ и начин на трайно ползване -„лозе“, с адрес: гр. Разград, местност 

„Исперихски път“, при граници на имота: имоти №№ 61710.614.3060, 

61710.614.2769, 61710.614.2271, 61710.614.2272, 61710.614.2273 и 61710.614.2602 на 

Кольо Христов Георгиев, собственик на законно построената в имота сграда, на 

цена в размер на 2 478,90 лв./две хиляди четиристотин седемдесет и осем лева и 

деветдесет стотинки/, представляваща пазарна оценка на имота, определена от 

оценител на недвижими имоти, при данъчна оценка в размер на 372,10 лв. /триста 

седемдесет и два лева и десет стотинки/. 

2.Възлага на Кмета на Община Разград за издаде заповед и сключи договор за 

продажба на имота, описан в т.1.  

 

Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград  и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  12 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 50.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част от имот – 

публична общинска собственост на “Регионален център за подкрепа на процеса на 

приобщаващото образование - Разград”. 

Господин Грънчаров, освен това, което подробно сте обяснили, имате ли нещо 

друго да добавите? 

 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя. Бившата учителска стая, в нея има електрическо табло, 

което е опасно за децата и управителката на заведението иска да бъде заменена с друга, 
предложение за решението е да се отнеме едната стая и да се предостави нова такава. 
Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви и аз.  
Три постоянни комисии сега ще ни информират за становищата си. Най-напред 

давам думата на господин Иво Димитров за становища на постоянната комисия по 

управление на общинската собственост и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

7 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Госпожа Елка Неделчева, за становище на постоянна комисия по образование и 

наука.  
 

Г-жа Елка Неделчева - Председател на ПК 

Докладна записка с Вх.№ 50 бе подкрепена от комисията по образование и наука, с 
9 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Господин Калоян Монев, постоянна комисия по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Също пълна подкрепа, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Въпроси? Няма желаещи. Мнения и съображения? Също. Обявявам режим на 
гласуване, което е поименно. Моля гласувайте, колеги, по докладна записка с Вх.№ 50. 

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   
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9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

 

 

                                                Р Е Ш Е Н И Е 

                                                         № 40 

 

С Решение № 577 по Протокол № 43/26.06.2018 год. Общински съвет  Разград е 
предоставил безвъзмездно за управление на Регионален център за подкрепа на 

процеса на приобщаващото образование – Разград част от имот – публична 

общинска собственост, представляващ сграда с идентификатор 61710.505.341.4, с 
адрес: гр. Разград, ул. ”Перистър” №4, представляваща : 

• Разположените в южната част на сградата три помещения /бивши 

кабинет по чертане, кабинет главен счетоводител и кабинет по шлосерство/, със 
застроена площ от 166 кв.м и сервизно помещение, със застроена площ от 9,00 кв.м, 

при граници на частта от имота: север – коридор, юг – двор, изток – кабинет; 

• Разположените в северната част на сградата четири помещения         

/бивши хранилище, входно антре, учителска стая и стая на помощник-директора/, 

със застроена площ от 50,00 кв.м, при граници на частта от имота: север – двор, юг 
– коридор, изток – коридор. 
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За предоставената част от общинския имот е сключен договор № ОС-01-15.167 

от 27.07.2018г. за предоставяне безвъзмездно за управление на част от имот – 

публична общинска собственост за срок 5 години. 

С писмо до Община Разград директорът на Регионален център за подкрепа на 

процеса на приобщаващото образование – Разград е отправил молба за замяна на 

предоставеното им помещение – бивша учителска стая в северната част на сградата 

със свободно помещение до бившия кабинет по чертане в южната част на сградата. 

Исканата замяна е продиктувана от наличието на ел.табло в бившата учителска 

стая , която не е подходяща за използване от деца. Исканото помещение им е 
необходимо за стая за сензорна терапия на деца и ученици със специални 

образователни потребности. 

Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, която се е произнесла с положително становище. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.12, ал.3 и ал.4 от 

Закона за общинската собственост и чл.14, ал.3 и ал.4 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост и писмо с вх. № 74-00-166/12.12.2019 г. от директора на 

Регионалния център за подкрепа на процеса на приобщаващото образование – 

Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Отнема от Регионален център за подкрепа на процеса на 

приобщаващото образование – Разград част от имот – публична общинска 

собственост, представляваща помещение – бивша учителска стая със ЗП от 14 кв.м., 

предоставена с Договор № ОС-01-15.167 от 27.07.2018г. за предоставяне 
безвъзмездно за управление на част от имот – публична общинска собственост, в 

сграда с идентификатор 61710.505.341.4 и адрес: гр. Разград, ул. ”Перистър” №4. 

2. Предоставя на Регионален център за подкрепа на процеса на 

приобщаващото образование – Разград безвъзмездно за управление част от имот – 

публична общинска собственост, представляваща помещение със ЗП от 18 кв.м. до 

бившия кабинет по чертане, в южната част на сграда с идентификатор 

61710.505.341.4 и адрес: гр. Разград, ул. ”Перистър” №4 за срока на Договор № ОС-

01-15.167 от 27.07.2018г. за предоставяне безвъзмездно за управление на част от 

имот – публична общинска собственост. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да сключи анекс към Договор № 

ОС-01-15.167 от 27.07.2018г. за предоставяне безвъзмездно за управление на част от 

имот – публична общинска собственост, за промените описани в т.1 и т.2. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград  и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
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Решението подлежи на оспорване в срока и по реда АПК пред Административен 

съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  13 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 51.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част от имот- публична 

общинска собственост на Сметна палата на Република България. 

Господин Грънчаров, освен това, което сте изложили, имате ли да добавите нещо? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. Нямам какво да добавя. Март месец изтича 5 годишният срок, в 
който Сметна палата е била настанена, предложението е да се предостави безвъзмездно 

за управление за още 5 години на Сметна палата. Благодаря.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля господин Иво Димитров да ни информира за становища на постоянната 
комисия по управление на общинската собственост и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

5 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря. 
Господин Калоян Монев, за постоянната комисия по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, подкрепя. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря. 
Въпроси? Няма. Мнения и съображения? Също няма. Подлагам на гласуване 

проекта за решение по докладна записка с Вх.№51. Гласувайте, колеги. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
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се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                Р Е Ш Е Н И Е 

                                                         № 41 
 

Община Разград е собственик на имот – публична общинска собственост, 

актуван с Акт за публична общинска собственост № 4/28.06.2006 год., 

представляващ административна сграда на Община Разград, с идентификатор 

61710.505.7253.1, находяща се в поземлен имот 61710.505.7253 по кадастралната 

карта на гр. Разград /номер по предходен план кв.304, парцел I/, с адрес: гр. Разград, 

бул.“Бели Лом“ № 37А.  

С Договор за предоставяне безвъзмездно за управление на част от имот – 

публична общинска собственост № 71/25.03.2015 год., Община Разград е 
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предоставила безвъзмездно за управление на Сметна палата за нуждите на изнесено 

работно място /ИРМ/ гр. Разград четири помещения с №№ 902, 902а, 903 и 904, 

находящи се на деветия етаж в административната сграда на Община Разград, с 
обща площ от 100,00 кв.м, чийто 5-годишен срок изтича. Получено е писмо от 

Председателя на Сметна палата, с молба за сключване на нов договор за 

предоставяне на помещенията, тъй като нуждата от използването им не е 
отпаднала. 

Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, която се е произнесла с положително решение. 
Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 12, ал. 3 и ал. 

4 от Закона за общинската собственост и чл. 14, ал. 3 и ал. 4 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост и писмо с вх. № 50-00-1/09.01.2020 год. от 

Председателя на Сметна палата на Република България, Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

няма, 

 

Р Е Ш И: 

1. Да се предостави безвъзмездно за управление за срок от 5 /пет/ години на 

Сметна палата на Република България за нуждите на изнесено работно място 

/ИРМ/ гр. Разград, част от имот – публична общинска собственост, актуван с Акт за 

публична общинска собственост № 4/28.06.2006 год., представляваща четири 

помещения с №№ 902, 902а, 903 и 904 с обща площ от 100,00 кв.м, находящи се на 

деветия етаж в административната сграда на Община Разград, с идентификатор 

61710.505.7253.1, находяща се в поземлен имот с идентификатор 61710.505.7253 по 

кадастралната карта на гр. Разград /номер по предходен план кв.304, парцел I/, с 
адрес: гр. Разград, бул. “Бели Лом“ № 37А, при граници на частта от имота: юг – 

стая № 901 и коридор; изток – стая № 905. 

2.Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор за предоставяне 
безвъзмездно за управление на частта от имота, описана в т.1.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК, пред 

Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  14 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 52.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 
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Относно: Определяне на пасищата, мерите и ливадите от общинския поземлен 

фонд за общо и индивидуално ползване за стопанската 2020/2021 година. 

Господин Грънчаров, освен това, което сте посочили в докладната записка, нещо 

друго имате ли да добавите? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин Председател.  

Нямам какво да добавя. В срок до 1-ви март общинският съвет трябва да определи 

с решение пасищата, мерите и ливадите от общинския поземлен фонд за общо и 

индивидуално ползване, в предложението за решение да се определят тези пасища, 
подробно описани в списък Приложение № 1, неразделна част от докладната. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Докладната записка е разгледана в три постоянни комисии. Най-напред моля 
господин Иво Димитров да ни информира за становища на постоянната комисия по 

управление на общинската собственост и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

7 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“ е резултатът от гласуването. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля госпожа Балтова да ни информира за становища на постоянната комисията 
по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство.  

 

 

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната, с 8 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 
„въздържали се“ – няма.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

И сега моля господин Калоян Монев да ни информира за становища на 
постоянната комисия по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Подкрепа с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Въпроси имате ли към вносителя по докладната записка? Нямате. Мнения и 

съображения, колеги? Няма. Обявявам дискусията за приключена и подлагам на 
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гласуване, което ще бъде поименно на проекта за решение по докладна записка с Вх.№ 

52. Моля гласувайте.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        № 42 
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В началото на всяка година, в срок до 1 март общинският съвет трябва да 

определи с решение пасищата, мерите и ливадите от общинския поземлен фонд за 

общо и индивидуално ползване. След приемане на решението списъкът на имотите 
за индивидуално ползване се обявява в Общината и кметствата и се публикува на 

интернет страницата на Община Разград. Впоследствие пасищата, мерите и 

ливадите се разпределят между правоимащите, които имат регистрирани 

животновъдни обекти в съответното землище, съобразно броя и вида на 

регистрираните пасищни животни, в зависимост от притежаваните или ползвани 

на правно основание пасища, мери и ливади, след подаване на заявление и 

изискуеми документи. 

 На основание чл. 66 от Административнопроцесуалния кодекс /АПК/, 

Община Разград е уведомила всички заинтересовани лица, че открива 

производство по издаване на общ административен акт, съгласно чл. 37и, ал. 3 от 

ЗСПЗЗ, относно определяне на списъци за общо и индивидуално ползване на 

пасища, мери и ливади от Общинския поземлен фонд. 

 Уведомлението, както и списъците за общо и индивидуално ползване са 

публикувани на официалната интернет страница на Община Разград, като същите 
са обявени и на информационното табло в сградата на общинска администрация на 

23.12.2019 год. 

 В указания едномесечен срок от публикуване на уведомлението, както и 

на списъците за общо и индивидуално ползване не са постъпили писмени искания и 

възражения. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 37и, ал. 

3 от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи и чл. 98, ал. 4 от 

Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползването на земеделските 
земи, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА“, „против“ 

– няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Определя пасищата, мерите и ливадите от общинския поземлен фонд за 

общо и индивидуално ползване за стопанската 2020/2021 година, съгласно 

Приложение № 1, неразделна част от настоящото решение.  
2. Настоящото решение и Списъка на имотите за индивидуално ползване, да 

се обявят в Общината и кметствата и да се публикуват на интернет страницата на 

Община Разград. 

  

Решението да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на Областния 
управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд – Разград. 
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/Приложение №1 е неразделна част от Решение № 42 и е приложен към 

протокола в отделен файл/.  

 

 

С Т А Т И Я  15 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, 

Продължаваме разглеждането на докладни записки и сега слагам за разглеждане 
докладна записка с Вх.№ 53.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Учредяване на право на строеж в поземлен имот с идентификатор 

61710.505.7405 по кадастралната карта и кадастралните регистри на град Разград, 

актуван с Акт за частна общинска собственост № 2966/01.08.2019 година, по реда на 

Закона за общинската собственост чрез публичен търг с тайно наддаване. 
Господин Грънчаров, имате думата като вносител. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Оттеглям докладната записка.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Василев.  
 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Предварително бяхме уведомени, че тази докладна записка ще бъде оттеглена, 
информирам ви за пореден път, че става въпрос за фирма “МАЛИБО – АЙДЪН 

МЕХМЕД“, синът на собственика на това беше в листата на Политическа партия „ГЕРБ“. 

Господин кмете, не вярвах, че тази тенденция, която ни беше подсказана, ще продължи. 

Разговарях със собственика на фирмата и той ме убеди, че категорично няма да ходи 

нито на 5-тия етаж, нито в хотел „Централ“ за да координира или да съгласува бизнеса си 

и т.н. Уверението на фирмата е, че ако тази докладна записка днес бъде отхвърлена и 

негласувана, те ще потърсят варианти за закупуване на частни терени или ще си изместят 
инвестицията в съседни общини. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Василев, Вие добре познавате правилника и знаете, че то дава 
възможност на вносителя да оттегли предложението си до…  

 

 Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

 Категорично е така. Просто не вярвах, че ще се стигне до тук. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Няма пречка на следващото заседание Вие или който и да е общински съветник да 
внесе за разглеждане. И така, поради оттегляне на тази докладна записка с Вх.№ 53, 

снемам от разглеждане тази докладна записка.  
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С Т А Т И Я  16 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме по-нататък, докладна записка с Вх.№ 54.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Актуализиране на договори за наем и аренда на земеделски земи – 

общинска собственост с годишната инфлация за изтеклата стопанска година. 

Господин Грънчаров, като вносител, имате ли нещо допълнително да добавите? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Тази докладна записка е разгледана в постоянната комисия по бюджет, финанси и 

икономическа политика. Моля господин Минчев да информира за становищата на 
комисията.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Становището на комисията е следното: „ЗА“ – 7, „против“ – няма, „въздържали се“ 

– няма.   
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля господин Иво Димитров за становища на постоянната комисия по 

управление на общинската собственост и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Давам думата на господин Калоян Монев за становища на постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите 
и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, има подкрепа решението. 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

И на госпожа Балтова за становища на постоянната комисията по околна среда, 
селско, горско, водно и ловно стопанство.  
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Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Подкрепя докладната записка, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Въпроси, колеги, касаещи размера на инфлацията от 2,3%? Няма. Мнения и 

съображения? Няма. Подлагам на гласуване проекта за решение по докладна записка с 
Вх.№ 54. Електронно и поименно гласуване. Моля гласувайте.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов Не участва   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов Не участва   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   
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Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        № 43 
 

Община Разград има сключени договори за аренда и за наем на земеделска 

земя – общинска собственост. В договорите е предвидено да се извърши 

актуализация на арендното и наемното плащане, в съответствие с отчетената от 

НСИ инфлация за предходната стопанска година.  

Предвид изтеклият срок на периода се налага да се сключат анекси към 

договорите, отразяващи промяната на арендното и наемното плащане. 
Отчетената от НСИ годишна инфлация за периода септември 2019 година 

спрямо септември 2018 година е 2,3%.  

Комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост е 
обсъдила това обстоятелство и е приела решение да се предложи на общинския 

съвет да бъдат актуализирани всички договори за аренда и наем, съдържащи 

клаузи за актуализация с годишната инфлация за изтеклата стопанска година, като 

се увеличи арендното и наемно плащане с 2,3%.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.5, ал.6 и чл.19, 

ал.4 от Наредба №16 на Общински съвет Разград за управление, ползване и 

разпореждане със земите от общинския поземлен фонд, Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

няма, 

 

 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Да се актуализира размера на арендното и наемното плащане по сключените 
договори с Община Разград, като се увеличи с 2,3%, без тези за едногодишно 

ползване и други сключени за настоящата стопанска година – 2019/2020 година. 

2.Възлага на кмета на Община Разград да сключи анекси към договорите, 
отразяващи промяната на арендното и наемно плащане. 

 

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред Административен 

съд – Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  17 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с Вх.№ 55.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Учредяване на възмездни права на ползване на части от имоти – 

публична общинска собственост, находящи се в землищата на община Разград. 

Господин Грънчаров, като вносител, имате ли какво да добавите? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Само искам да кажа, че това е за настаняване на пчелни семейства, има три молби, 

предложение за решение да се учредят възмездни права върху тези земи. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Тази докладна записка е разгледана в три постоянни комисии. Моля господин Иво 

Димитров за постоянната комисия по управление на общинската собственост и 

стопанство да ни информира за становища. 
 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

7 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря.  
Госпожа Балтова, за становища на постоянната комисията по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство.  

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Докладната се приема, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

И господин Калоян Монев, за постоянната комисия по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Също с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, има подкрепа. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, въпроси има ли? Няма. Мнения и съображения? Няма. Подлагам на 
гласуване проекта за решение по тази докладна записка. То е поименно също с 
електронната ни система. Моля гласувайте.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
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Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов Не участва   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                               Р Е Ш Е Н И Е 

                                                       № 44 

 

В Община Разград са постъпили заявления от граждани с искания за 

учредяване на права на ползване, върху земеделски земи – публична общинска 

собственост, находящи се в землищата на община Разград, за настаняване на 

пчелни семейства. 
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Определени са частите от имотите за настаняване на пчелните семейства и са 

изготвени схеми с идентификатори на точките. 
 Изготвени са данъчни оценки за правото на ползване и пазарни оценки 

от инж. Павлин Емилов Колев, оценител на земеделски земи и трайни насаждения, 

съгласно Сертификат рег. № 810100506/25.10.2017 г. на Камарата на независимите 
оценители в България. 

 Заявителите, имотите, границите на същите, пазарните оценки и 

данъчните оценки на правата на ползване са посочени в Приложение 1 към 

настоящото решение. 
 Съгласно чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от Закона за пчеларството, пчелните 

семейства могат да се настаняват върху земеделски земи общинска собственост, 

като за устройването им в постоянни пчелини с над 10 броя пчелни семейства 

общината учредява право на ползване, при условия, регламентирани в чл. 13 от 

Закона за пчеларството. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 7, ал. 2,  

чл. 39, ал. 3 и ал. 6 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, чл. 11, ал. 2 

от Закона за пчеларството и чл. 20, ал. 2 от Наредба № 16 на Общински съвет 

Разград за управление, ползване и разпореждане със земите от общинския поземлен 

фонд, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА“, „против“ 

– няма, „въздържали се“ – няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

1. Учредява възмездни права на ползване върху части от имоти – публична 

общинска собственост, находящи се в землищата на община Разград за настаняване 
на пчелни семейства по заявления, съгласно Приложение № 1, представляващо 

неразделна част от настоящото решение.   
2. Определя цени на правата на ползване за целия период, съгласно 

Приложение № 1, колона 14. 

3. Определя срок за учредяване на правата на ползване – 10 /десет/ години.  

4. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповеди и да сключи 

договори за учредяване на правата на ползване. 
  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд – Разград. 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение № 44 и е приложен към 

протокола в отделен файл/.  

 

 

С Т А Т И Я  18 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с Вх.№ 56.  

Докладна записка от Милена Дачева Орешкова – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на Отчет за дейността на Местната комисия за борба 

срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните при 

Община Разград през 2019 г. 
Госпожо Орешкова, като вносител, имате ли да добавите нещо допълнително освен 

това, което сте изложили? 

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин Председател. 

Нямам какво да добавя към докладната записка.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Приложен е подробен, обстоен отчет и моля председателите на три постоянни 

комисии да дадат становище, какво е решението на тези комисии.  

Госпожа Елка Неделчева, по постоянната комисия по образование и наука.  
 

Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,  

Докладната записка беше подкрепена, с 8 гласа „ЗА“, „против“ – няма и 

„въздържали се“ – няма. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Постоянната комисия по законност, превенция на корупцията, контрол на 
решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

7 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, подкрепа има проекта. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И постоянната комисия по младежта, спорта и туризма, моля председателя 
господин Ремзи Осман да ни информира за становището на тази комисия.  

 

Г-н Ремзи Осман – Председател на ПК 

Благодаря, господин Председател.  

Докладна записка с Вх.№ 56 от постоянната комисия подкрепена, „ЗА“ – 7, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Въпроси, уважаеми съветници, към вносителя има ли? Не виждам желаещи. 

Мнения и съображения, колеги? Също няма  желаещи за такива. Затова преминаваме към 
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гласуване. Подлагам на гласуване проекта за решение по докладна записка с Вх.№ 56. 

Моля гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        № 45 

 

В изпълнение на Закона за борба срещу противообществените прояви на 

малолетните и непълнолетните към общината е създадена и работи Местна 

комисия за борба срещу противообществените прояви на малолетните и 

непълнолетните в състав от 13 души. 

Комисията организира и координира корекционно-възпитателната и 

превантивна дейност на територията на общината, издирва и установява съвместно 

с Детска педагогическа стая, Отдел “Образование” и Отдел „Закрила на детето”, 

малолетните и непълнолетните, които се нуждаят от помощ и взема мерки за 

тяхната психо – социална закрила и развитие. 
Съгласно чл. 7 ал. 2, изр. второ от ЗБППМН Местните комисии ежегодно 

отчитат дейността си пред кмета, общинския съвет и пред Централната комисия за 

борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните, в 

съответствие, с което е представен Отчет за дейността на Местната комисия за 

борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните при 

Община Разград през 2019 г. – Приложение 1 към настоящото решение. 
Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл. 7 ал. 2, изр. 

второ от Закона за борба срещу противообществените прояви на малолетните и 

непълнолетните, Общински съвет Разград, с 28 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

Приема Отчета за дейността на Местната комисия за борба срещу 

противообществените прояви на малолетните и непълнолетните при Община 

Разград през 2019 година – Приложение 1 към настоящото решение. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград, в 7-дневен срок от приемането му. 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение № 45 и е приложен към 

протокола в отделен файл/.  

 

 

С Т А Т И Я  19 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Поставям за разглеждане докладна записка с Вх.№ 57.  

Докладна записка от Милена Дачева Орешкова – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Определяне състав на Обществен съвет по социално подпомагане. 
Госпожо Орешкова, като вносител, имате ли да добавите нещо освен това, което 

сте изложили? 

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя към докладната записка.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Сега следва да чуем становището на комисията по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване, моля доктор Левент Апти да ни информира какво е 
становището на тази комисия.  

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК   

Благодаря Ви, господин Председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

с Вх.№ 57. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК   

Да, с 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, постоянната комисия 
подкрепи докладната записка и проекта за решение.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги , въпроси имате ли към вносителя? Не виждам желаещи. Мнения и 

съображения? Също няма желаещи. Подлагам на гласуване проекта за решение по тази 

докладна записка с Вх.№ 57. Моля гласувайте.  
 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                Р Е Ш Е Н И Е 

                                                         № 46 

 

За упражняване на обществен контрол при осъществяване на дейностите по 

социално подпомагане с решение на общинския съвет в общините се създават 

обществени съвети. 

В съответствие с изискванията на Закона за социално подпомагане и 

Правилника за прилагане на Закона за социално подпомагане, с Решение № 616 по 

Протокол № 42 от 23.06.2003 г. на Общински съвет Разград към Община Разград е 
създаден Обществен съвет по социално подпомагане. Съставът на Обществения 



167 

 

съвет няколкократно е променян поради промени в професионалните ангажименти 

на членовете му.  

Промените в професионалните ангажименти на членовете на Обществения 

съвет по социално подпомагане определени през предходния мандат на Общински 

съвет Разград налагат актуализиране на състава му. 

Съгласно чл. 52, ал. 2 от Правилника за прилагане на Закона за социално 

подпомагане състава на Обществения съвет се състои най-малко от 7 души - 

ръководители на социални услуги, заинтересувани органи, лица и организации, 

които имат отношение към дейностите в областта на социалните помощи и 

социалните услуги. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 35 от Закона 

за социално подпомагане и чл. 52 от Правилника за прилагане на Закона за 

социално подпомагане, Общински съвет Разград, с 26 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

1. Отменя Решение № 86 по Протокол № 8 от 29.03.2016 г. и Решение № 172 

по Протокол № 13 от 22.07.2016 г. на Общински съвет Разград. 

2. Определя състав на Обществения съвет по социално подпомагане в 

Община Разград, както следва: 

Председател: Милена Дачева Орешкова – зам.-кмет на Община Разград по 

хуманитарни дейности  

Членове: 
1. Росица Бончева Георгиева – началник на Отдел „Социални дейности“ в 

Община Разград; 

2. Татяна Аврамова Костова – директор на Регионална дирекция за 

социално подпомагане гр. Разград; 

3. Радостина Тодорова Неделчева – директор на Дирекция „Социално 

подпомагане” гр. Разград; 

4. Милкана Стоянова Михайлова – директор на Център за социална 

рехабилитация и интеграция „Емилиян“  гр. Разград; 

5. Теосвета Микова Лазарова – директор на Дом за възрастни хора с 
деменция гр. Разград; 

6. Румяна Антонова Балтова - управител на Домашен социален патронаж 

гр. Разград, общински съветник в Общински съвет - Разград; 

7. Росен Аврамов Аврамов – изпълнителен директор на Сдружение 
„Жанета” и директор на Център за обществена подкрепа гр. Разград; 

8. д-р Милена Иванова Кехайова – директор на Български червен кръст за 

област Разград; 

9. Христина Рачева Кулишева – директор на Дирекция „Бюро по труда” 

гр. Разград; 

10. Нергис Адем Федаил – главен инспектор в Дирекция "Медицински 

дейности" в Регионална здравна инспекция – Разград; 
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11. Галина Пантелеева Цанева – старши експерт по организация на 

средното образование в Регионален инспекторат по образованието – Разград; 

12. Силвия Ванкова Вълева – представител на Сдружение с нестопанска 

цел „Одисея“ гр. Разград; 

13. Георги Милков Димитров – Изпълнителен директор на Център за 

съзидателно правосъдие. 
 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
 

 

 

 

С Т А Т И Я  20 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Поставям за разглеждане докладна записка с Вх.№ 58.  

Докладна записка от Милена Дачева Орешкова – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Актуализиране състава на Общински съвет по наркотични 

вещества – Разград. 

Госпожо Орешкова, като вносител, имате ли да добавите нещо към докладната 
записка? 

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин Председател. 

Към докладната записка ще добавя само, че сме оставили възможност Общински 

съвет – Разград да представи, да предложи своя представител в тази комисия, това е 12-

тото място в решението.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Това ще стане сега в пленарна зала, след като са се подготвили отделните групи 

съветници. Най-напред, колеги, имате ли въпроси по докладната записка? Няма въпроси. 

Мнения и съображения? Очаквам и предложения за общински съветник, който и да е 
член на…  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Комисиите обаче не докладвахме. Господин Председател,  комисиите обаче не 
докладвахме.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

А извинявайте. Улисан така в темпото пропуснах. Благодаря Ви. Ще трябва най-

напред преди разискванията да чуем становищата. На постоянната комисия по законност, 
превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации господин Калоян Монев.  
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Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията подкрепя проекта, със 7 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И моля доктор Апти да ни информира за становището на комисията по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК   

С 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, също нашата комисия 
подкрепя докладната записка и проекта за решение.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Въпроси, колеги? Няма желаещи. И сега очаквам вашите предложения.  
Господин Калоян Монев, заповядайте.  
 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Уважаеми колеги,  

От името на групата „ВМРО, Кауза Разград“, предлагам за 12-ти член на 
общинския съвет, който има много странно наименование между другото, „по 

наркотични вещества“, не мисля, че е най-доброто наименование, както и да е, предлагам 

Антон Руменов Монев – адвокат в Адвокатска колегия – Разград и общински съветник. 
Като мотивите ми с това предложение са свързани с факта, че господин Монев работи в 
сферата на наказателното право и включително по отношение на разпространението на 
наркотици на територията на Разград и смятам, че  трябва да обърнем сериозно внимание 
на този проблем, който за съжаление става все по сериозен на територията на общината. 
Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Заповядайте, колега Нюсрет Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – ПП „ДПС“  

За протокола Нюсрет Салим „Движение за права и свободи“, от името на групата 
съветници от „Движение за права и свободи“ предлагам госпожа Сузан Съдкъ за член на 
тази комисия. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Аз моля господин Добрев и господин Соколов да ни дадат отговор има ли 

нормативна забрана да бъдат повече от един съветник.  
Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Господин Димитров…  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на… Да, заповядайте.  
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Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Милена Орешкова, аз съм.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Извинявам се, не погледнахте към мен. Проверила съм и няма пречка да бъдат 13, 

броя на членовете в тази комисия.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, че сте се подготвили за това.   
Други предложения, колеги, има ли? Няма пречка да бъдат 14, 15…  

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Колкото повече желаещи общински съветници има да се занимават с проблемите 
на комисията, няма никаква пречка. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Правя предложение от всяка група общински съветници да има по един 

представител, щом няма пречка. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Тъй…  

 

/Шум в залата/. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Без двете.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля, моля. Колега Иво Димитров, как намерихте повод и по тая дребна тема да 
влезете в полемика?  

Госпожо Радославова, има те ли персонално предложение?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“  

Не, нямам.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре.  
 

/Смях в залата/. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други предложения, колеги? 

Госпожа Свилена Дечева, заповядайте. 
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Г-жа Свилена Дечева – „ЗНС“ 

От името на общинските съветници от „ЗНС“ предлагам господин Ахмед Ахмедов. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други предложения, има ли? Няма.  
Уважаеми, колеги, в резултат на проведената дискусия бяха предложени трима 

общински съветници в проекта за решение, който ни представя госпожа Орешкова и в 
който проект от 12 члена на този съвет е предвидено едно единствено място за общински 

съветник, но закона позволява общинските съветници да бъдат и повече. Има ли някой 

да предложи нещо в тази връзка? 

Заповядайте, колега Монев.  
 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Предлагам да ги гласуваме анблок и тримата.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, като предлагате техния брой да бъде вместо 12 да стане 13 и 14. 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Точно така.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Постъпило е предложение, в проекта за решение да бъдат направени корекции, 

като броя на членовете на Общинския съвет по наркотични вещества да бъде 14 и 12-

тото, и 13-тото, и 14-тото място да бъдат заети и там да бъдат включени колегите Антон 

Монев, Сузан Съдкъ и Ахмед Ахмедов. Други предложения, колеги? Няма. Подлагам на 
гласуване предложението на колегата Калоян Монев.  

Анблок предлагате, колега Монев, нали?  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, да гласуваме броя на членовете да бъде 14 и съветниците членове да бъдат 
така вече изброените наши колеги. Режим на гласуване. Моля гласувайте. 

 

С 26 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, предложението се 
приема.  

Сега подлагам на гласуване цялостния проект за решение. Режим на гласуване, 
колеги. Моля гласувайте по докладна записка с Вх.№ 58.  

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                               Р Е Ш Е Н И Е 
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                                                       № 47 

 

 

С Решение № 476 по Протокол № 25 от 26.09.2005 г. на Общински съвет 

Разград, на основание чл. 15, ал. 1 от Закона за контрол върху наркотичните 
вещества и прекурсорите е сформиран Общински съвет по наркотични вещества и 

Превантивно-информационен център към него. Съветът по наркотични вещества 

на общинско равнище е колективен орган, който се състои от председател, секретар 

и членове, като неговият състав се определя с решение на съответния общински 

съвет, съгласно разпоредбите на чл. 15, ал. 2 и ал. 3 от Правилника за 

организацията и дейността на Националния съвет по наркотичните вещества.  

Съставът на Общинския съвет е неколкократно променян поради промени в 

професионалните ангажименти на членовете му. Последната актуализация е от 

30.04.2019 г., с Решение № 712 по Протокол № 54 на Общински съвет – Разград. 

В състава на Общински съвет по наркотични вещества се включват 

представители на институции и организации, които имат отношение към 

дейностите за провеждане на политика срещу злоупотребата с наркотични 

вещества на местно ниво. Промените в професионалните ангажименти на част от 

досегашните членове на Общинския съвет по наркотични вещества налагат 

актуализиране на състава му. 

С оглед създаване условия за провеждане на общинска политика в областта на 

наркоманиите и на основание чл. 21, ал 1, т. 23 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл. 15, ал. 1 от Закона за 

контрол върху наркотичните вещества и прекурсорите и чл. 15, ал. 3 от 

Правилника за организацията и дейността на Националния съвет по наркотичните 
вещества, Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма,  

 

 

 

                                           Р Е Ш И: 

 

Актуализира състава на Общински съвет по наркотични вещества /ОБСНВ/ 

Разград, както следва: 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Станислава Иванова Петрова 

СЕКРЕТАР: Миленка Александрова Иванова 

ЧЛЕНОВЕ: 

1. Галимир Илиянов Илиев – служител в Сектор „ПКП“ при ОДМВР 

обслужващ линия „Престъпления свързани с наркотични вещества“; 

2. Диана Тодорова Господинова – секретар на Местната комисия за борба 

срещу противообществените прояви на малолетни и непълнолетни към Община 

Разград; 

3. Катя Димова Иванова – главен инспектор в Отдел “Държавен здравен 

контрол“ в Дирекция „Обществено здраве“ в РЗИ – Разград; 

4. Десимира Руменова Недкова – прокурор в Районна Прокуратура 

Разград; 
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5. Глория Искренова Костова – началник на отдел „Закрила на детето“ в 

Дирекция „Социално подпомагане“ гр. Разград; 

6. Симеон Момчилов Мизурски – инспектор „Пробация“ към Районна 

служба „Изпълнение на наказанията“; 

7. Тезджан Сабри Бошнакова – инспектор в „Детска педагогическа стая“ 

към РУ на МВР Разград; 

8. Даринка Иванова Димитрова – главен експерт „Средно образование“ в 

Отдел „Образование“ в Община Разград; 

9. Галина Пантелеева Цанева – старши експерт по организация на 

средното образование в РУО – Разград; 

10. Антоанета Тодорова Николова – психолог в Отделение по психиатрия към 

МБАЛ „Св.Иван Рилски“ АД; 

11.  Йълдъз Хаккъ Шеремед – началник на Отдел „Здравеопазване“ в Община 

Разград; 

12. Антон Руменов Монев – общински съветник; 

13. Сузан Мехмедова Съдкъ - общински съветник; 

14. Ахмед Басриев Ахмедов - общински съветник. 

 

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
 

 

 

 

С Т А Т И Я  21 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, днеска имаме много комисии за разглеждане и сега слагам за разглеждане 
докладна записка с Вх.№ 59, която аз съм внесъл в общински съвет.  

 Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев - Председател на Общински съвет 
Разград 

Относно: Създаване на Наблюдателна комисия  към Общински съвет-

Разград. 

В нея съм пояснил защо трябва да има такава комисия и съм предложил проект за 
решение, който да включва състав имащ пряко отношение към разглеждания въпрос. 
Тази докладна записка е разгледана в постоянните комисии по законност, превенция на 
корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации и по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване. Моля господин Монев да ни информира за становището.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Проекта за решение срещна подкрепа, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без 
„въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  
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Доктор Апти, какво е становището на ръководената от вас комисия? 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК   

С 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, постоянната комисия подкрепи 

докладната записка и проекта за решение.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Няма. Мнения и съображения?  

Господин Георгиев, въпрос?  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Има ли някакъв проблем, че няма затвор в Разград?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не, няма. Така, изчерпахме тоя въпрос. Други въпроси? Няма. Мнения и 

съображения? Няма. Пристъпваме към гласуване. Моля общинските съветници да 
гласуват по проекта за решение. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   
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25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

 

 

                                                 Р Е Ш Е Н И Е 

                                                          № 48 

 

Съгласно Чл.171 от Закона за изпълнение на наказанията и задържането под 

стража Наблюдателните комисии: 

1. осъществяват обществен контрол на дейността на местата за 

лишаване от свобода; 

2. подпомагат ресоциализацията на лишените от свобода, включително 

чрез иницииране на социални услуги на територията на общината; 

3. правят предложения за изменяне на режима, преместване на 

лишените от свобода в затворнически заведения от по-лек или по- тежък тип или за 

условно предсрочно освобождаване; 
4. правят предложения и дават мнения по искания за помилване; 
5. подпомагат семействата на лишените от свобода; 

6. съдействат за настаняване на работа и битовото устройване на 

освободените от местата за лишаване от свобода. 

(2) Членовете на наблюдателните комисии могат да посещават местата 

за лишаване от свобода, да се срещат с лишените от свобода, да се запознават с 
необходимите им документи, да изискват и получават информация от 

администрацията на местата за лишаване от свобода. 

(3) Предложенията и препоръките на наблюдателните комисии са 

задължителни за началника на затвора и поправителния дом. При неизпълнение на 

предложение или препоръка на наблюдателната комисия въпросът се отнася към 

главния директор на Главна дирекция "Изпълнение на наказанията". 

(4) Издръжката на наблюдателните комисии се осигурява от 

общинските съвети. 

 

В състава на Наблюдателната комисия влизат заместник председателят на 

общинския съвет, общински съветници, секретаря на Община Разград, Директора 

на дирекция “Изпълнение на наказанията“ и представител на затвора, какъвто на 

територията на Община Разград няма, представител на „Бюро по труда“ – Разград 
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и Директора на Дирекция „Социално подпомагане“ гр.Разград. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 от ЗМСМА и във 

връзка с чл.170 и чл.171 от Закона за изпълнение на наказанията и задържането под 

стража Общински съвет – Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И: 

 

1. Създава Наблюдателна комисия към Общински съвет – Разград. 

2. Възлага на Председателя на Общинския съвет да утвърди следния 

състав на комисията: 

Председател: Калоян Руменов Монев – Зам.-председател на Общински съвет – 

Разград и Председател на ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, 

контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствените организации 

Заместник – председател: Станислава Русева – общински съветник; 

Членове: 
1.Нели Добрева – Секретар на Община Разград; 

2.Надежда Радославова – общински съветник; 

3.Али Кязимов – общински съветник 

4.Ахмед Ахмедов – общински съветник; 

5.Мирослав Цанев – общински съветник;  

6.Николай Вътев – „Бюро по труда Разград; 

7.Драгомир Златев – Директор на дирекция “Изпълнение на наказанията“; 

8.Радостина Неделчева – Директор на Дирекция „Социално подпомагане“ 

гр.Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7 – дневен срок от приемането му. 
 

 

С Т А Т И Я  22 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с Вх.№ 60.  

Докладна записка от Иво Борисов Димитров -  Общински съветник и председател  

на  ПК  по  управление на общинската собственост и стопанство 

Относно: Даване разрешение на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград за 

провеждане на търг с явно наддаване за отдаване под наем на кабинети за 

извършване на медицинска дейност. 

Господин Димитров, като вносител имате ли нещо да добавите? 

 

Г-н Иво Димитров – Общински съветник и председател  на  ПК  по  управление на 
общинската собственост и стопанство 

Нямам какво да добавя към най-важната и фундаментална докладна записка за тази 

сесия.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Тази докладна записка е разгледана в три постоянни комисии. Най-напред давам 

думата на доктор Левент Апти, председател на постоянната комисия по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване, да ни информира за становище. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК   

Благодаря Ви.  

С 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, постоянната комисия подкрепи 

докладната записка и проекта за решение.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Сега моля господин Иво Димитров, освен като вносител, но и като председател на 
постоянната комисия по управление на общинската собственост и стопанство, да ни 

информира за становището на тази комисия. 
 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Единодушно подкрепа, с 8 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля господин Калоян Монев, председател на постоянната комисия по законност, 
превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации, също да ни информира.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията също подкрепя проекта за решение, със 7 гласа „ЗА“, без „против“ и без 
„въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Въпроси, колеги, имате ли към вносителя? Няма. Мнения и съображения? Няма. 
Ясно е рутинна докладна записка и затова обявявам приключване на разискванията и 

пристъпваме към гласуване, което ще бъде поименно. Моля гласувайте по проекта за 
решение.  
 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

                                              Р Е Ш Е Н И Е 

                                                       № 49 

 

В баланса на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград е включена сграда находяща 

се на ул. „В.Левски“ № 1, в която се помещават кабинети за извършване на 

медицинска дейност. 

Получено е писмо с вх.№ 516 от 05.12.2019 г. от Управителя на „ДКЦ I 

Разград“ ЕООД гр. Разград, с което ни уведомява, че на 08.02.2020 г. и на 18.02.2020 

г. изтичат договорите за наем на два кабинета, предвид което е направено искане до 

Общински съвет Разград за приемане на решение за провеждане на търг с явно 

наддаване за отдаване под наем на кабинети с №№35 и 56 с предназначение за 

извършване на медицински дейности. 
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         Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 33, ал. 1, 

чл. 34, ал. 1 и ал. 2, т. 1 и чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет Разград за 

осъществяване на стопанската дейност на Община Разград чрез търговски 

дружества с общинско участие в капитала или чрез граждански дружества и чрез 
общински предприятия и Писмо с вх.№ 516 от 05.12.2019 г. от Управителя на „ДКЦ 

I Разград“ ЕООД гр. Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 
27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                          Р Е Ш И: 

 

1. Дава разрешение на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград  да проведе търг 
с явно наддаване за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ години на кабинети: 

 

1.1. Кабинет №35, на трети етаж, северно изложение, с площ от 14.00 кв.м. 

Граничи в дясно с кабинет №36 /педиатричен кабинет/, в ляво с кабинет №34 

/ревматологичен кабинет/; 

1.2. Кабинет №56, на четвърти етаж, северно изложение, с площ 14.50 кв.м. 

Граничи в дясно с кабинет №57 /МДЛ Европа/; в ляво с кабинет №55 /МДЛ 

Европа/.  

2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем на кабинета по т. 1 да се 
проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2, т. 1 от Наредба № 3 на 

Общински съвет Разград за осъществяване на стопанската дейност на Община 

Разград чрез търговски дружества с общинско участие в капитала или чрез 
граждански дружества и чрез общински предприятия, като началната тръжна 

наемната цена  да бъде съобразена с Приложение № 1 към Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи - общинска собственост. 

3. Възлага на Управителя на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград 

изпълнението на решението по т. 1 и т. 2. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред Административен 

съд Разград. 
 

 

С Т А Т И Я  23 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Следващата докладна е с Вх.№ 68.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Провеждане на редовно Общо събрание на Асоциация по В и К на 

обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. 

Разград. 
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Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо допълнително да добавите?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам, господин Председател. Както е внесена подкрепям съдържанието на тази 

докладна записка. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Тази докладна записка е разгледана в четири постоянни комисии. Най-напред 

давам думата на председателя на постоянната комисия по бюджет, финанси и 

икономическа политика господин Минчев да информира за становищата.  
 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Докладна записка беше разгледана в комисията и по време на комисията беше 
направено предложение от госпожа Елка Неделчева, по Решение № 1, по Решение № 2 и 

по Решение № 3 да се запълнят със „ЗА“ и  предложението беше гласувано по следния 
начин: „ЗА“ – 5, „против“ – няма, „въздържали се“ – 2.   

В цялост докладната записка беше гласувана по следния начин:  

„ЗА“ – 5, „против“ – няма, „въздържали се“ – 2.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Давам думата на госпожа Балтова да информира за становищата на постоянната 
комисията по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство.  

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка, с 5 гласа „ЗА“, без „против“ и 

без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля господин Иво Димитров да ни информира за становището на постоянната 
комисия по управление на общинската собственост и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

5 гласа „ЗА“, без „против“ и 1 „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

И господин Калоян Монев да ни информира за становище на  постоянната комисия 
по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. 

  

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 
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В комисията, колеги, също беше направено предложение от господин Стоян 

Ненчев да се гласува със „ЗА“ по трите точки от решението, като това предложение беше 
подкрепено, с 6 гласа „ЗА“, без „против“ и 1 „въздържал се“.  

И в цялост докладната също беше подкрепена. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, въпроси към вносителя имате ли? Не виждам желаещи. Мнения и 

съображения?  

Заповядайте, доктор Апти. 

 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“  

Имам друго предложение, по Решение № 1 представителя да на Община Разград да 
гласува „въздържал се“, по Решение № 2 „въздържал се“ и по Решение № 3 „въздържал 
се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И по трите „въздържал се“?  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“  

Да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други предложения, колеги?  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Господин Димитров, аз и по комисията по бюджет, финанси и икономическа 
политика направих това предложение, което съвпада с предложението, което е направено 

и по комисията по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации, по Решение № 1, 

по Решение № 2 и по Решение № 3 да се гласува със „ЗА“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, Благодаря Ви.  

Други желаещи? Няма. Уважаеми колеги, в резултат на дискусията бяха направени 

предложения в проекта за решение под номера 1, 2, и 3, нашият представител да гласува 
„ЗА“. И предложение по тези проекти за решение 1, 2, и 3, да се гласува и за трите 
„въздържал се“. Така че и за трите точки от проекта за решение 1, 2, и 3 имаме едни и 

същи предложения, „ЗА“ подкрепа и за „въздържал се“. Има ли някой да направи 

процедурни предложения, как общинският съвет да се произнесе по тези направени 

предложения?  

Заповядайте, госпожо Неделчева.  
 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
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Господин Председател, тъй като всъщност има две идентични предложения и едно 

различно от колегата доктор Апти, но в самата си всъщност тези предложения и по трите 
Решения са идентични и аз предлагам предложението, което е представено от мен и по 

комисията в законност, по трите точки да се гласува „ЗА“ и анблок. По същия начин и за 
предложението, което направи доктор Апти, да се гласува анблок.   

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, Благодаря Ви.  

Колеги, само за ваша информация мога да кажа, че нашия правилник малко 

свенливо мълчи пред хипотезата, пред която сме изправени. Тука сме записали, че 
поредността на гласуването е определена в 7 точки и най-напред трябва да гласуваме 
предложението за отхвърляне, обаче доктор Апти не предлага да отхвърляме, а само 

„въздържал се“, което е на практика е едно и също. Но за „въздържал се“ нашия 
правилник си мълчи. И сега…  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Извинявайте, господин Председател, но предложението на доктор Апти не е за 
отхвърляне или за „въздържал се“ на проекта за решение, а това как да гласува нашия 
представител, това са различни неща.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Именно. Ни сега говорим за преюдициалната част, преди да гласуваме цялостния 
проект за решение да участва и как да гласува. Сега трябва да се произнесем и по трите 
точици от проекта за решение, за тях става въпрос. И затова аз ще подложа на гласуване 
най-напред предложението, което е по трите точки от дневния ред да се гласува „ЗА“. 

Ще се произнесем. Има предложение по тези три точки,  предложението „ЗА“ да бъде 
гласувано анблок. Имате ли възражения или някой да предложи друг начин за гласуване, 
колеги, по процедурна гледна точка? Няма. Затова най-напред подлагам, обяснявам 

внимателно, предложението в диспозитива на решението, касаеща точка 3 приемане на 
бюджет, точка 2 приемане на отчет за изпълнение и точка 1 отчет за дейността, по тези 

три точки и проекта за решение да се гласува „ЗА“. Моля по това предложение да 
гласувате, колеги. Обявявам режим на гласуване. 

 

С 19 гласа „ЗА“, „против“ – 7, „въздържали се“ – няма, предложението се 
приема.    

 

Доктор Апти, държите ли формално да проведем гласуване и по вашето 

предложение?  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“  

Нека да гласуваме формално.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И сега ще подложа на гласуване предложението на доктор Апти, като разбира се 
всеки общински съветник е наясно, че неговият вот по това второ предложение е 
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предопределен от предишния вот. Режим на гласуване. Колеги, гласуваме 
предложението на доктор Апти, „въздържал се“ да гласува нашият представител по трите 
точки. Режим на гласуване.  

 

Със 7 гласа „ЗА“, „против“ – 12, „въздържали се“ – 2, предложението не се 
приема.    

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И сега, уважаеми колеги, подлагам на гласуване в цялост докладната записка с 
мотивна и диспозитивна част. Режим на гласуване. Моля гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                 Р Е Ш Е Н И Е 

                                                         № 50 

 

В съответствие с изискванията на Закона за водите, на територията на Област 

Разград е създадена Асоциация по В и К на обособена територия, която включва 

общините Разград, Кубрат, Завет, Лозница и Цар Калоян, обслужвана от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград. 

С Решение № 744 по Протокол № 55 от проведено на 17.02.2015 г. заседание на 

Общински съвет Разград е прието позицията на представителя на Община Разград 

в заседанията на Общото събрание на Асоциацията по В и К да се определя за всяко 

отделно заседание, с изрично решение на Общински съвет Разград по отделните 
точки от дневния ред. 

С писмо с изх. № АВиК-Рз-002 от 23.01.2020 г. Областният управител на 

Област Разград в качеството си на Председател на Асоциацията по В и К ни 

уведомява, че на основание чл. 198в, ал. 6 от Закона за водите и чл. 10, ал. 1 и ал. 2 

от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 

канализация е свикал редовно заседание на Общото събрание на Асоциация по В и 

К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. 

Разград на 27.02.2020 г. (четвъртък) от 11:00 часа, в зала 712 на Областна 

администрация Разград, при следния дневен ред: 

1. Приемане на отчет за дейността на Асоциацията по В и К за 2019 г. по 

смисъла на чл. 198в, ал. 4, т. 10 от Закона за водите; 
2. Приемане на отчет за изпълнение на бюджета на Асоциацията по В и К за 

2019 г. по смисъла на чл. 9, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на 

асоциациите по водоснабдяване и канализация; 

3. Приемане на бюджет на Асоциация по В и К за 2020 г., на основание чл. 

198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите; 
4. Други. 

С горепосоченото писмо е предложен и проект за решения по т. 1, т. 2 и т. 3 от 

дневния ред, както следва: 

Решение 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 10 от Закона за водите във връзка с 
чл. 9, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
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водоснабдяване и канализация, членовете на Общото събрание на Асоциация по В 

и К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. 

Разград, приемат годишен отчет за дейността на Асоциация по В и К за 2019 г. 
Решение 2: На основание чл. 9, ал. 2 във връзка с чл. 26, ал. 3 от Правилника 

за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация, 

членовете на Общото събрание на Асоциация по В и К на обособената територия, 

обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат годишен 

отчет за изпълнение на бюджета на Асоциацията по В и К и взимат решение за 

публикуване на същия на интернет страницата на Областна администрация 

Разград, раздел Асоциации по В и К. 

Решение 3: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, членовете на 

Общото събрание на Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат бюджет на Асоциацията за 

2020 г. 
Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 198е, ал. 3 и 

ал. 5 от Закона за водите, чл. 5, ал. 6 от Правилника за организацията и дейността 

на асоциациите по водоснабдяване и канализация и Решение № 744 по Протокол № 

55 от проведено на 17.02.2015 г. заседание на Общински съвет Разград, Общински 

съвет Разград, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – 7, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

Възлага на представителя на Община Разград в заседанието на редовното 

Общо събрание на Асоциацията по В и К, което ще се проведе на 27.02.2020 г. 
(четвъртък) от 11:00 часа, да гласува по точки 1, 2 и 3 от дневния ред, относно:  

1. Приемане на отчет за дейността на Асоциацията по В и К за 2019 г. по 

смисъла на чл. 198в, ал. 4, т. 10 от Закона за водите; 
2. Приемане на отчет за изпълнение на бюджета на Асоциацията по В и К за 

2019 г. по смисъла на чл. 9, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на 

асоциациите по водоснабдяване и канализация; 

3. Приемане на бюджет на Асоциация по В и К за 2020 г., на основание чл. 

198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, както следва: 

Решение 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 10 от Закона за водите във връзка с 
чл. 9, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 

водоснабдяване и канализация, членовете на Общото събрание на Асоциация по В 

и К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. 

Разград, приемат годишен отчет за дейността на Асоциация по В и К за 2019 г. – 

„ЗА“; 

Решение 2: На основание чл. 9, ал. 2 във връзка с чл. 26, ал. 3 от Правилника 

за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация, 

членовете на Общото събрание на Асоциация по В и К на обособената територия, 

обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат годишен 

отчет за изпълнение на бюджета на Асоциацията по В и К и взимат решение за 

публикуване на същия на интернет страницата на Областна администрация 

Разград, раздел Асоциации по В и К – „ЗА“; 
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Решение 3: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, членовете на 

Общото събрание на Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат бюджет на Асоциацията за 

2020 г. – „ЗА“. 

 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“  

Господин Председател, по процедура.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте. 
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“  

Има отсъстващи от залата и някои съветници гласуват на мястото на отсъстващите. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Доктор Апти, поставения от вас…  

 

/Шум в залата/. 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Формално правите ли искания?  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“  

Господин Левент Апти не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ще го имам в предвид. Аз моля общинските съветници да спазят това изискване. 
Всеки общински съветник гласува само за себе си и от мястото, в което се намира. Няма 
работа по чуждите пултове.  
 

 

С Т А Т И Я  24 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, преминаваме към докладна записка с Вх.№ 69. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Промяна на общата численост и структурата на общинската 

администрация на Община Разград. 

Господин Бояджиев, моля Ви като вносител да направите допълнително пояснение, 
освен това, което Вие сте изложили подробно.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Искам първо, господин Председател, едно изменение да бъде отбелязано от 
колегите общински съветници на… Те не са номерирани страниците, обаче тази, която е 
в ляво, заключителната, където са решенията, където е всъщност новата структура, в 
Култура и религиозни дейности, това е Отдел „Култура и религиозни дейности“, моля да 
добавите и младежки дейности. А в Отдел „Образование“ да извадите младежки 

дейности и там да остане образование и спорт. Това е промяната, която предлагам от 
първоначално раздадения ви вариант, леката промяна, която в сега съществуващата 
структура е просто колкото се може по-голямо олекотяване на структурните звена, които 

са в общинската администрация. Най-елементарно ще ви го кажа, една докладна записка 
по сегашната структура като влезе в деловодството, веднъж отива при кмета, той я праща 
при заместник-кмета, от заместник-кмета при директора на дирекция, директора на 
дирекция на съответния отдел и там се правят разпределенията, където се обработва. 
Това излишно много се движи по етажите на властта и по същество затруднява работата 
или ако не я затрудни, я прави по-натоварена. В тоя смисъл предлагам този вариант за да 
може да работи по-лесно общинската администрация, това е икономия и тенденция, 
такива колкото се може повече администрацията да се изчиства излишни звена, които 

само тормозят нейната работа.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

И да считаме, че сега проекта за решение по докладната записка, която Вие 
предлагате е с тези корекции, които обявихте сега.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Абсолютно.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Те са само в два отдела. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

В Отдел „Култура и религиозни дейности‘ и Отдел „Образование и спорт“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги,  

Докладната записка е разгледана в две комисии, по бюджет, финанси и 

икономическа политика по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. Моля господин 

Минчев да информира за становища на постоянната комисията по бюджет, финанси и 

икономическа политика.  
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Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Резултатът от гласуването в комисията е следния: „ЗА“ – 5, „против“ – 1, 

„въздържал се“ – 1.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Моля господин Калоян Монев, председател на постоянната комисия по законност, 
превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации, да ни информира за становище.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Господин Председател, първо ще помоля, когато председателите на постоянните 
комисии докладват гласуването да казват дали има подкрепа самата докладна записка, 
защото с това обявяване на резултат аз не знам колко е бил кворума в комисията и дали 

има валидно решение. Затова занапред ще помоля да се обявяват.  
В комисията по законност, с 4 гласа „ЗА“, без „против“ и 1 „въздържал се“, този 

проект не срещна подкрепа. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Въпроси, уважаеми колеги, към вносителя? Госпожа Надежда Радославова, а след 

това госпожа Галина Георгиева. Заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Аз имам следния въпрос:  
Уважаеми господин Бояджиев,  
Многократно в свои изявления заявявахте, че заради увеличаването на броя на 

заместник-кметовете, които от предишната структура бяха трима, но дефакто реално 

действащи двама, сега във вашия мандат ги правите четири. Съответно това ще бъде 
компенсирано, защото е финансово много по-тежко, от премахването на директори на 
дирекции. Тука обаче в тая структура, която ни предлагате, виждаме, че са запазени 

двама директори на дирекции, според Вас каква е промяната за да промените това 
становище, което изтъквахте многократно?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ако ме питате мене, уважаема госпожо, аз съм против да има дирекции, но няма 
как да няма в структурата, тъй като в закона излишно е написано, че в администрацията 
трябва да има и дирекции, отдели, структурни звена. И от тази гледна точка има запазени 

по една дирекция и в двата вида администрации.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

За доуточняващ въпрос.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте.  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

А колкото за четирите, не са притеснявайте, аз ще ги ръководя. Въпрос на гледна 
точка. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Имахте казус те да Ви ръководят.  
Да разбирам ли, че…  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Председател, може ли да направите забележка на конкретен общински 

съветник?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Мога. За пореден път правя и се учудвам на неизчерпаемата енергия да всявате 
винаги безпорядък в нашата работа. Към края сме и да продължим  делово и спокойно.  

Заповядайте.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Доуточняващ въпрос имам, след отговора, който получих: Да смятаме ли…  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Димитров, не сядайте  на мястото до госпожа Радославова! Моля Ви, 

нека да приключим спокойно работата! 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Мога ли да си задам въпроса? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Продължавайте. Колкото по-скоро, толкова по-добре. 
 

/Смях в залата/. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Когато ми дадат възможност, веднага ще го направя. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да смятаме ли тогава, че след като закона повелява да има и дирекции в тая 
структура, това обезсилва и омаловажава, в смисъл прави излишно числеността на 
кметовете да са четири и може би това…  

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Какво прави излишно? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Числеността на зам.-кметовете са четири и да си останат трима. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

То едното няма нищо общо с другото. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Вие многократно заявявахте, че компенсацията на по-големия брой заместник-
кметове ще дойде от… Много трудно се работи така, господин Димитров. Нали някой да 
ми бута стола…  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Какъв е проблемът, да не Ви ръчкат отзад там? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Еми, ръчкат ме отзад. 

 

/Шум в залата/.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Много я ръчка, господин Председател. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Нали разбирате, че въпросите, които Ви задавам са продиктувани от вашите 
изявления в медийното пространство? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Госпожо Радославова, важни са моите изявления в тази зала, това са моите 
изявления, мой приоритет е, аз правя предложението и ви приканвам да го подкрепите. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да разбираме, че не трябва да вярваме на изявленията Ви, които са по 

пресконференции и …  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Кой го е казал? Това Вие го казвате. Недейте да вярва, аз не Ви карам насила да ми 

повярвате. 
 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Не, защото…  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Както аз не Ви вярвам, на вашите изявления, ако си мислите, че и аз Ви вярвам, 

много се лъжете. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, други въпроси, колеги, има ли? 

Заповядайте, госпожо Георгиева. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми господин Кмет, 
Да действително без дирекции няма как да има отдели и образувана съответно една 

дирекция в общата администрация и една в специализираната администрация, въпроса 
ми е: А по какъв принцип са обединени отделите в дирекции, ще кажа конкретно какво 

имам в предвид, специализираната администрация в Дирекция с наименование 
„Устройство на територията, кадастър и контрол на строителството“ включва наред с 
останалите отдели, включва Отдел „Култура и религиозни дейности“, сега стана и 

„младежки дейности“, включва Отдел „Социални дейности и здравеопазване“, включва 
Отдел „Образование и спорт“, включва и Отдел „Гражданска регистрация и 

административно обслужване на населението“, какво общо имат те с Дирекцията 
„Устройство на територията, кадастър и контрол на строителството“, ми е първия 
въпрос. Има един нов за мене отдел, признавам си, досега той не е съществувал, Отдел 
„Икономически дейности“ с какво ще се занимава, ми е вторият въпрос. И още един 

имам накрая, но сега ли да го задам? Да, но разбирате, че в Дирекцията „Устройство на 
територията, кадастър и контрол на строителството“ са натикани всички отдели, 

включително „Култура и религиозни дейности“, „Социални услуги и здравеопазване“, 

„Култура и спорт“ и „ГРАОН“.  

 

/Шум в залата/. 

 

Ама виждам схемата, но това е дирекцията, а не ресорите на заместник-кметовете. 
Ама Ви ми говорите за ресорите на заместник-кметовете, които са различни от 
дирекциите. Дирекция, това е диспозитива на решението.  

 

Г-жа Нели Добрева – Секретар на Община Разград 

Госпожи и господа общински съветници,  

Два са нормативните актове, които уреждат структурирането на администрациите, 
единия закон е за администрацията, а другия е ЗМСМА. ЗМСМА допуска в общинските 
администрации да има отдели и сектори, които да не влизат в състава на дирекциите, в 
дирекциите, които Ви цитирате, едната в общата, едната в специализираната 
администрация, няма отдели. Всички отдели са самостоятелно обособени. Дирекциите са 
съобразени със спецификата на работата, в дирекцията, в която ТСУ, устройство на 
територията, са включени всички функции и дейности, които касаят устройство, 

кадастър и регулация.  А в другата дирекция, която е в обща администрация е 
изключително тежка, влизат всички организационни дейности, подкрепящи дейността на 
кмета. По повод Отдел „Икономически дейности“, това са всички функции търговия, 
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транспорт, земеделие, които са икономически дейности, предоставени от общината. Това 
е, което мога да кажа.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, госпожо Георгиева. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Съгласно Закона на администрацията и цитираните от Вас подзаконови 

нормативни актове, структурата на една администрация изглежда по следния начин: 

Дирекции, отдели, сектори и звена. След като има дирекция  и на отдолу са наслагани 

отдели, това означава, че те са към нея. Няма как нали, тогава защо я правим тая 
дирекция, като отделите имат самостоятелно значение и са разпръснати в ресорите на 
различните заместник кметове? Дирекцията е общото, а отделите в нея са специално 

нещо, нали така? В тая връзка какво общо има култура и религиозни дейности с ТСУ? 

Какво общо има образованието и спорта и гражданската регистрация? А останалите по 

някакъв начин ги свързвам с устройството на територията. 
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Г-жо Георгиева, г-жа Добрева Ви отговори, че съгласно ЗМСМА може да има и 

отдел без дирекция. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Съгласно Закона за администрацията, ЗМСМА няма нищо общо със структурата, 
извинявайте. 

 

Г-жа Нели Добрева – Секретар на Община Разград 

Госпожо Георгиева, Закона за администрацията казва, че администрациите имат 
дирекции, отдели, сектори, но не казва, че в дирекцията трябва да има отдели. Ако има 
отдели, те трябва да са минимум два. Изискването е да има минимум единайсет експерта, 
работещи в отдела, функционално свързани. Това е за дирекция.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Ама те не са функционално свързани, да Ви кажа. 
 

Г-жа Нели Добрева – Секретар на Община Разград 

Ама дирекцията е независима. Няма към нея отдели.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

А тогава защо има дирекции, след като не е задължително отделите не са към 

дирекцията?  

 

Г-жа Нели Добрева – Секретар на Община Разград 

Защото това са двата най-тежки ресора, за които трябва повече експертен състав, 
затова остават като дирекции.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Живеете със старите схеми няма нищо лошо в тая работа. Защитавайте се. 
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Ама какви стари схеми? В момента предлагате отдели, които нищо общо нямат…  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ама така съм решил, уважаема госпожо, нося си отговорността.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Добре. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Друго какво да Ви кажа?  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Нищо. Благодаря.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Това е мое предложение, аз съм го  решил, не Вие.  
 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Пази Господи, някой да носи отговорност вместо мене или вместо Вас, всеки си 

е…  

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не търсете Господ, Господ не помага в такива случаи. 

  

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Ами за тия, които не вярват в него, не помага сигурно.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Напротив и аз съм вярващ. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Ако мога само…  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Вие вярваща ли сте? 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Да.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Значи няма проблем. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Върнете се към темата за обсъждане, моля ви.  
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Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Всеки си носи отговорността. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Естествено, аз не Ви моля за моята отговорност. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля ви, дайте по същество. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

На Вас какъв ви е проблема?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Госпожо Георгиева…  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Искам да разбера…  

 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Щом така сте смятали, така, ама няма да бъде така докрай, а така ще бъде. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Успокойте дискусията.  
 

 Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Така ще бъде, разбрах. Всъщност още един въпрос ми остана само и то е свързано с 
ресора на новия заместник-кмет, който ще бъде четвърти, а доколкото разбрах, нали 

прочетох, ще бъде финансови дейности и местни данъци и такси в счетоводството, поне 
така прочетох, защото… Нали така, не бъркам? Така, това в момента е Дирекцията 
„Финансови дейности, местни данъци и такси“,  едно към едно със същите ресори 

счетоводство, ТРЗ вътре, финансовите дейности и местните данъци и такси, госпожа 
Полина Иванова,  с всичките ми уважения, е директор на тази дирекция в момента. Та от 
дирекция това нещо става ресор на заместник-кмет, каква е причината, т.е. какво налага 
една действаща дирекция, даже със същия директор, да стане ресор на заместник-кмет? 

Благодаря.  
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Госпожа Добрева. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Какво налага това, което съм написал налага. Какъв е смисъла да има директор за 
под заместник-кмета? Да дублира дейността. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
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Ама директор, не е нужно да има заместник-кмет. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

С Вас явно няма да се разберем. Вие си мислете вашата схема, аз си казвам моята 
схема.  

 

Г-жа Нели Добрева – Секретар на Община Разград 

Безспорно това…  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Пак Ви казвам, това е моето решение и моето виждане.  
 

Г-жа Нели Добрева – Секретар на Община Разград 

Това е един и същ ресор, безспорно е. Но ако анализираме и хубаво се вгледаме в 
Отдел „Местни данъци и такси“ е специализирана администрация, а „Бюджет и 

финанси“ са обща администрация, това е абсолютно недопустимо да функционира в една 
дирекция.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Вие пробвахте иновативен поток… От там е разликата, която не можете да си 

обясните. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, други въпроси, колеги, има ли? Няма. Давам думата на желаещите да изразят 
становища и съображения. Има ли желаещи за изказване? Няма. Приключваме 
дискусията по този въпрос и по тази докладна записка. Преминаваме към гласуване  на 
общинските съветници по проекта за решение.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ама чакайте, къде минахме?   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ама Вие докато си говорите с колегата Иво Димитров, проспахте цялата 
процедура. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

 Ама защото Вие нищо не направихте тази сесия за да ме остави намира. Аз имам 

предложение във връзка с докладната записка.  
 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“  

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Как приключихме това? Аз имам предложение.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Моля да се концентрирате и да следите работата в пленарната зала.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Аз съм концентрирана, ако не ме разконцентрират.  
 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ами пропуснахте тези неща, какво искате да направя?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Искам да направя предложение във връзка с докладната записка. Благодаря. Тъй 

като сме последователни в политиката си от „ГЕРБ“, ще направя…  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля.  
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ще направя предложение, направено през 2012 година от председателя на групата 
Политическа партия „ГЕРБ“, тогава госпожа Милена Орешкова, което аз сега като 

председател на групата на Политическа партия „ГЕРБ“ в този мандат, смятам да го 

повторя. То гласи: Имам предложение в проекта за решение, тука е в точка 1, в нашата 
докладна записка касае точка 2, бройката, в случая четири, заместник-кметове да стане 
два броя. Мисля че, мотивите за това предложение са очевидни. Правя това предложение 
и ще ви го входирам в писмен вид.  

 

Г-жа Милена Орешкова – Зам.-кмет на Община Разград 

Радвам се, че ме цитирате след 8 години. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Чакам да напишат предложение.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Искам да предложат и господин Хасанов за заместник-кмет. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давайте предложението, моля Ви. Уважаеми съветници, постъпи предложение от 
общински съветник Надежда Радославова по тази докладна записка, която обсъждаме 
сега. В диспозитива на решението по точка 2, която  одобрява структурата на 
общинската администрация и след 13 кметове на кметства, израза „4 заместник-кмета“ да 
бъде заменен с „2 заместник-кмета“. Нали правилно съм разчел? Двама, да. И тъй като 

няма други предложения…  

Колега Димитров, какво искате да направите?  

Така, няма ли други предложения? Няма. Приключваме с това. Започваме да 
гласуваме. Няма проблеми, гласуваме.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
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Първият по-малък проблем е, че ако бъде прието това направено предложение, то 

там блок-схемата, графичното, трябва да бъде драстично променена и засяга 
разпределението на всички функции, които изпълнява общината, а няма направено 

предложение това как да стане. Това е малкия кусур. Големия кусур е, че това направено 

предложение не е за тази сесия. Погледнете коя е датата.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, ама Вие понеже бяхте седнали заедно.  

Госпожо Радославова, с ваше съгласие, писали сте 11 февруари 2019. Девятката 
може ли на нула да го направя? Моля Ви, това е дреболия. Така. Приключихме, колеги. 

Сега…  

Господин Георгиев, сигурно сме по-зле и от най-недисциплинирания клас във 
вашата гимназия.  

Колеги, пристъпваме към гласуване на предложението на госпожа Радославова, 
което чухте, касае точка 2 от диспозитива, само частта за заместник-кметовете, вместо 4 

да бъдат 2. Обявявам режим на гласуване. Моля гласувайте по това предложение.  
 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев Не участва   

3. Ахмед Басриев Ахмедов   + 

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова   + 

7. Джипо Николов Джипов  +  

8. Елка Александрова Неделчева  +  

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

11. Калоян Руменов Монев Не участва   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев  +  

15 Мирослав Цанев Маринов  +  

16. Надежда Иванова Анастасова  +  

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   

20. Огнян Досев Обрешков  +  

21. Пейчо Добрев Георгиев  +  

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман  +  
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25. Румяна Антонова Балтова  +  

26. Руско Кулев Дянков  +  

27. Свилена Дечева Дечева  +  

28 Станислава Веселинова Русева  +  

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев  +  

31. Сузан Мехмедова Съдкъ Не участва   

32. Таня Петрова Тодорова  +  

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

 

С 6 гласа „ЗА“, „против“ – 15, „въздържали се“ – 2, предложението не се 
приема.    

 

 

Понеже няма други предложения, сега подлагам на гласуване цялостно проекта за 
решение по докладна записка с Вх.№ 69. Режим на гласуване. Моля колеги, гласувайте.  
 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев  +  

5. Галина Георгиева-Маринова  +  

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мариан Пламенов Иванов  +  

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова  +  

18. Наско Стоилов Анастасов  +  

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

23. Радостина Цветанова Иванова  +  

24. Ремзи Реджеб Осман +   



198 

 

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ   + 

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        № 51 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, в изпълнение на своите правомощия общинският съвет 

одобрява общата численост и структурата на общинската администрация в 

общината, района и кметството по предложение на кмета на общината. 

Към настоящия момент общата численост на персонала в общинската 

администрация на Община Разград съгласно Решение № 76 по Протокол № 8 от 

проведено на 20.02.2012 г. заседание на Общински съвет Разград е 126 щатни 

бройки, финансирани от държавния бюджет и 36 щатни бройки, финансирани от 

общинския бюджет, в т.ч. изборните длъжности и органите по чл. 19 от Закона за 

администрацията.  

Съобразно цитираното решение администрацията е структурирана в 13 

кметства, 6 дирекции и 11 отдела, специализирани звена и 8 кметски наместници, 

които подпомагат кмета на община Разград при осъществяване на правомощията 

му, осигуряват технически дейността му и извършват административното 

обслужване на физическите и юридическите лица. 

Съгласно утвърдената структура разпределението на администрацията в 

обща и специализирана е както следва:  

Обща администрация: 2 дирекции, 1 отдел и 9 специализирани звена: 

- дирекция „Правно нормативно обслужване”, включваща Специализирано 

звено „Обществени поръчки“;  

- дирекция „Финансови дейности и МДТ” структурирана в един Отдел „МДТ“ 

и 3 специализирани звена – „Счетоводство“, „Бюджет“ и „ТРЗ и ЧР“; 

Към общата администрация са организирани и звено за вътрешен одит; 

специализирано звено „Връзки с обществеността, протокол, международна 

дейност”;  специализирано звено, включващо ръководител на гараж и шофьори на 

моторни превозни средства;  специализирано звено „АСД, деловодство и архив“ и 

звено за обслужване на Общински съвет Разград. 

Специализирана администрация: 4 дирекции, 10 отдела и 5 специализирани 

звена: 



199 

 

- дирекция „Програми и околна среда”, структурирана в в два отдела - отдел 

„Програми и проекти” и отдел „Околна среда”; 

- отдел „Инвестиционни дейности”; 

- дирекция „Териториално-селищно устройство, общинска собственост и 

контрол по строителството”, включваща 3 отдела  - отдел „ТСУ, кадастър и 

търговия”, отдел „Контрол по строителството, обществен ред и охрана и 

транспорт” и отдел „Общинска собственост и земеделие”. Към дирекцията са 

организирани и 2 специализирани звена - „Контрол по строителството” и „Контрол 

по обществен ред и транспорт”;  

- дирекция „Култура, спорт и туризъм” организирана в две специализирани 

звена  - „Култура и туризъм“ и „Спорт”;  

- дирекция „Хуманитарни дейности” включваща 2 отдела – отдел 

„Образование“ и отдел „Здравеопазване“; 

- отдел „Социални дейности”; 

- отдел „Гражданска регистрация и административно обслужване на 

населението”; 

- звено „Информационно обслужване”. 

След анализ на законодателството и идентифициране на областите на 

политики  и всички функции, изпълнявани от кмета и общинската администрация, 

както и съобразно наличния кадрови ресурс, считам за необходимо да бъдат 

извършени структурни промени и промени в общата численост в общинската 

администрация на Община Разград.  

С цел осъществавяне на ефективна координация, взаимодействие и по-добра 

функционалност при организацията и изпълнение на задълженията в общинска 

администрация Разград предлагам промяна в числеността и структурата както 

следва: 

Считано от 01.03.2020 г. обща численост на администрацията 157 щатни 

бройки, от които 126 щатни бройки, финансирани от държавния бюджет и 31 щатни 

бройки, финансирани от общинския бюджет, в която не са включени изборните 
длъжности и органите по чл. 19 от Закона за адмнистрацията, т.е. кмет на община; 

13 кметове на кметства; 4 зам.-кмета; 8 кметски наместници. 

Предлагам актуализирана структура на общинската администрация на 

Община Разград включваща 13 кметства, 2 дирекции и 14 отдела, специализирани 

звена и 8 кметски наместници. 

Предлагам следното разпределение на администрацията в обща и 

специализирана:  

Обща администрация: секретар; експерт връзки с обществеността; експерт по 

сигурността на информацията; 1 дирекция; 4 отдела и 4 специализирани звена 

разпределени по следния начин: 

- дирекция „Административно, информационно и техническо обслужване”, 

включваща звено „Техническо осигуряване и транспорт“; 

- отдел „Правно-нормативно обслужване и обществени поръчки", включващ 

специализирано звено за управление на цикъла на обществените поръчки; 

- отдел „Счетоводство”; 

- отдел „Финансова политика и човешки ресурси“; 

- отдел „Опазване на обществения ред“; 
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- звено за подпомагане работата на общинския съвет и на неговите комисии; 

- звено за вътрешен одит. 

Специализирана администрация: главен архитект; 1 дирекция и 10 отдела, 

разпределени по следния начин: 

- дирекция „Устройство на територията, кадастър и контрол на 

строителството”; 

- отдел „Общинска собственост“; 

- отдел „Икономически дейности“; 

- отдел  „Местни данъци и такси“; 

- отдел „Стратегическо планиране и проекти“; 

- отдел „Опазване на околната среда”; 

- отдел „Инвестиционни дейности”; 

- отдел „Култура, религиозни и младежки дейности“; 

- отдел „Социални услуги и здравеопазване“; 

- отдел „Образование и спорт“; 

- отдел  „Гражданска регистрация и административно обслужване на 

населението”. 

В специализираната администрация са и длъжностите ст. специалист в 

кметства и населени места, които извършват дейности, свързани с гражданска 

регистрация и административно обслужване. 
Новата структура на общинската администрация цели да подобри 

ефективността и организацията на работа. Структурата е разработена в 

съответствие с нормативните изисквания за структуриране на звената в рамките на 

общинската администрация, както и с изискванията за тяхната минимална 

численост и съотношенията между броя служители в обща и специализирана 

администрация и дела ръководни длъжности от общия брой служители.  

 

В тази връзка и на основание чл. 21, ал. 1, т. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 6, т. 2 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет – Разград,  неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2019-2023 г. Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – 6, „въздържали 

се“ – 6, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Одобрява обща численост на общинската администрация на Община 

Разград от 157 щатни бройки. 

2. Одобрява структура на Общинската администрация на Община Разград, 

състояща се от кмет на община, 13 кметове на кметства, 4 зам.-кмета, 8 кметски 

наместници, 2 дирекции и 14 отдела, и специализирани звена разпределени 

съгласно Приложение № 1. 

3. Възлага на кмета на общината да разработи и утвърди считано от 01.03.2020 

г. длъжностно разписание на общинската администрация на Община Разград, в 

рамките на одобрената  от Общински съвет Разград обща численост на персонала 

по т. 1 и структурата по т. 2 от настоящето решение. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и Областен 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение № 51 и е приложен към 

протокола в отделен файл/.  

 

 

С Т А Т И Я  25 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Продължаваме с разглеждането на докладна записка с Вх.№ 74. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Обезпечаване на авансово плащане чрез издаване на запис на 

заповед за проект „Изграждане на социални жилища за настаняване на 

малцинствени и социално слаби групи в кв. „Орел“, отговарящи на съвременните 
хигиенни изисквания“, финансиран по Административен договор за предоставяне 
на безвъзмездна финансова помощ № BG16RFOP001-1.023-0003-C02 по процедура 

на директно предоставяне BG16RFOP001-1.023 „Изпълнение на интегрирани 

планове за градско възстановяване и развитие 2014-2020 - Разград”, част от 

процедура BG16RFOP001-1.001-039 „Изпълнение на интегрирани планове за 

градско възстановяване и развитие 2014-2020“ по Оперативна програма „Региони в 

растеж” 2014-2020. 

Господин Бояджиев, по тази докладна записка, освен това, което сте пояснили, има 
те ли да добавите нещо? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам какво да кажа допълнително. Тя е стандартна записка във връзка с 
изпълнение на конкретен проект, така че нямам какво да добавя. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Докладната записка е разгледана в три постоянни комисии, най-напред давам 

думата на господин Минчев, председател на постоянната комисия по бюджет, финанси и 

икономическа политика, да докладва за становище на комисията. 
 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи така направеното предложение, със 7 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма.   
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля господин Апти да ни информира за становището на постоянната комисия по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване. 
 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК   
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С 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, постоянната комисия подкрепи 

докладната записка и проекта за решение.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

И постоянната комисия по законност, превенция на корупцията, контрол на 
решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

господин Калоян Монев  
 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Със същия резултат, с 6 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“, комисията 
подкрепя проекта.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, въпроси имате ли по тази рутинна докладна записка? Нямате. Мнения и 

съображения? Нямате. Обявявам за приключено дискусията и режим на гласуване. Моля 
общинските съветници да гласуват по докладна записка с Вх.№ 74.  

 
 С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

11.02.2020 г. – поименно гласуване 
 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев +   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   
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23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Сузан Мехмедова Съдкъ +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното 

 

 

                                                 Р Е Ш Е Н И Е 

                                                         № 52 
 

 

Община Разград има сключен АДБФП № BG16RFOP001-1.023-0003-C02 за 

финансиране на проект „Изграждане на социални жилища за настаняване на 

малцинствени и социално слаби групи в кв. „Орел“, отговарящи на съвременните 
хигиенни изисквания“ по процедура на директно предоставяне BG16RFOP001-1.023 

„Изпълнение на интегрирани планове за градско възстановяване и развитие 2014-

2020-Разград”, част от процедура BG16RFOP001-1.001-039 „Изпълнение на 

интегрирани планове за градско възстановяване и развитие 2014-2020“ по 

Оперативна програма „Региони в растеж” 2014-2020. 

За финансово обезпечение на дейностите, предвидени за изпълнение в 

АДБФП, е допустимо авансово плащане в размер до 35 % от стойността на 

предоставената от Управляващия орган безвъзмездна финансова помощ към 

бенефициента Община Разград, в размер до 847 700,00 лв. 

Съгласно чл. 16, т. 3 от подписания АДБФП при искане на средства за 

авансово плащане е необходимо и задължително условие Община Разград, в 

качеството си на Бенефициент по договора, да осигури учредяването/издаването в 

полза на Управляващия орган на обезпечение, гарантиращо авансовото плащане 
по АДБФП, посредством запис на заповед (по образец) или банкова гаранция (по 

образец) за размера на аванса, с приложено Решение на Общинския съвет, с което се 
разрешава поемане на задължението. 

 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21 ал. 1 т. 10 и ал. 2 и чл. 22, 

ал. 1 от от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 
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1. Разрешава поемане на задължение за обезпечаване на авансово плащане 
по АДБФП № BG16RFOP001-1.023-0003-C02, представляващо до 35 % от 

стойността на предоставената от УПРАВЛЯВАЩИЯ ОРГАН безвъзмездна 

финансова помощ (100 %) по Оперативна програма „Региони в растеж“ 2014-2020 г. 
към Бенефициента в размер до 847 700,00 лв. 

2. Упълномощава кмета на Община Разград да извърши всички 

необходими действия за издаването в полза на Министерство на регионалното 

развитие и благоустройството, Управляващ орган на Оперативна програма 

„Региони в растеж“ 2014-2020 г. – Главна дирекция „Стратегическо планиране и 

програми за регионално развитие“ на запис на заповед без протест и разноски, 

платим на предявяване, който обезпечава пълния размер на авансовото плащане по 

АДБФП № BG16RFOP001-1.023-0003-C02. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на Областния 
управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен срок от приемането му. 

 

 Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

ТОЧКА ВТОРА 

ПИТАНИЯ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници,  

Приключихме с включените в дневния ред докладни записки и сега преминаваме 
към питания, които са внесени по надлежния ред в общински съвет и те са от господин 

Пейчо Георгиев. 
Господин Георгиев, моля да развиете най-напред вашето питане, което е внесено 

на 03 януари 2020 година. Имате думата.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Благодаря, господин Димитров.  
В едно от предните сесии аз обещах, че ще задам такова питане, тъй беше тръгнал 

една дискусия и имаше едно голямо замеряне с мандати, но това е въпрос с голяма 
обществена значимост, така мисля аз. Та питането ми е свързано с обстоятелствата около 

ремонта на спортната зала „Абритус“, чета:  
Уважаеми господин Бояджиев,  
Моето питане е на основание чл.33, ал.1, т.4 от Закона за местното самоуправление 

и местна администрация и във връзка с големия обществен интерес около ремонта на 
спортна зала „Абритус“. За обикновените граждани на Разград, вече повече от 5 години, 

обстоятелствата около този ремонт са загадка и тайна. Загадка, защото залата стои 

недовършена и тайна, тъй като са неизвестни причините за това. Настои да изясните 
обстоятелствата около този ремонт, като отговорите на следните въпроси:  

1. Кога и как е извършена обществената поръчка за избиране на изпълнител на 
ремонта?  
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2. Кога е сключен договор с изпълнителя, кой е той? На каква стойност е ремонта и 

какъв е срока на изпълнението, дата и година на приключване? 

3. Тъй като залата все още не е въведена в експлоатация, подозирам че има някакво 

просрочие и някой не си е свършил работата. Моля да изясните обстоятелствата и 

причините довели до това? Нека това да е средно-логично, както да бъдат и назовани 

имената на отговорните лица. 
4. Какви са действията и мерките, които Община Разград ще предприеме, залата да 

бъде въведена в експлоатация? В какви срокове и на каква цена ще се случи това? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Бояджиев, по това питане кой ще отговори от Вас и от вашия екип?  

Заповядайте, господин Добрев.  
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Георгиев, 
През 2013 година Община Разград е провела обществена поръчка с вид на 

процедурата открита процедура, въз основа на която е сключен договор за обществена 
поръчка с предмет „Строително-монтажни работи за въвеждане на енергоспестяващи 

мерки и вътрешен ремонт на спортна зала „Абритус“ град Разград“ . Договорът под № 

376 от 22.11.2013 година и е сключен с „Фърст инвестмънт“ ЕООД, преименувано в 
последствие на „Бау Енерджи“ ЕООД. Съгласно условията по него, изпълнителят се 
задължава и да осигури средства за инвестицията в размер на 1 099 391, 53 лв. без ДДС, 

за което община Разград се задължава ежемесечно да изплаща на вноски със 7 % 

годишно оскъпяване, което възлиза общо на 241 985, 52 лв. без ДДС. Договорът е 
сключен за срок от 140 календарни дни, считано от негово подписване. 

На 02.12.2013 година изпълнителят уведомява Община Разград, че при щателен 

преглед на сградата са констатирани компрометирани участъци в конструкцията на 
същата, които представляват пречка а по – нататъшното реализиране на 
енергоспестяващите мерки в първоначалния вариант предвиден в предмета на поръчката. 
След тези констатации на 04.01.2014 година с акт Образец 10 строителството е спряно 

поради необходимост от изменения, констатирани на място технически обстоятелства по 

строежа, допълнителни проектни решения и конструктивни становища.  
На 21.07.2014 година е издадено Разрешение за строеж за ремонт на спортна зала 

„Абритус“ а на 01.09.2014 година  е издаден Акт за установяване състоянието на строежа 
и СМР при продължаване на строителството акт Образец 11, както и протокол за 
откриване на строителна площадка и определяне на строителна линия и ниво на строежа. 

Предвид гореизложената фактическа обстановка е спорен момента на изтичане 
срока за изпълнението на СМР. От една страна той започва да тече от датата на 
подписване на договора, но от друга страна разрешението за строеж и протокола за 
откриване на строителната площадка и определяне на строителна линия и ниво на 
строежа са издадени в по-късен етап, а именно 01.09.2014 година. През месец Ноември 

2017 година Община Разград е подала искова молба, с която е завела частичен иск за 
присъждане на неустойка за забава в сроковете за изпълнение на договора. През месец 

юни 2018 година Софийският районен съд е постановил неприсъствено решение, с което 

е приел доказателствата приложени към исковата молба, приел е че искът е вероятно 

основателен, съответно е приел аргументите на ищеца, че срокът за изпълнение на СМР е 
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изтекъл 08.12.2014 година. При така дадените факти, следва да приемем, че 140 дневен 

срок е изтекъл на 08.12.2014 година, тъй като така е постановено от съда, макар и с 
неприсъствено решение. От тази дата насетне, изпълнителят се намира в състояние на 
забава, включително до настоящия момент. 

През годините са предприемани множество действия както от Община Разград, 

така и от изпълнителя. Видно е, че е налице сериозна забава и проблем при ремонта на 
този емблематичен за Разград спортен обект. Факт е, че след изтичане на срока за 
изпълнение нито една от страните не е предприела действия нито за приемане или 

предаване на изпълненото, макар и частично, нито за прекратяване на договора или 

търсене на обезщетение. На 05.02.2016 година е изпр атено първото от няколко на брой 

писма до „БАУ Енерджи“ ЕООД, което е касаело извършване на ремонт на покрив на 
сградата на Спортна зала „Абритус“, част от дейностите по договора. На 18.07.2016 г. е 
изпратено писмо до „БАУ Енерджи“ ЕООД съдържащо множество искания по 

изпълнението на строителството по същество. На 15.12.2016 година също е изпратено 

писмо до „БАУ Енерджи“ ЕООД с което отново е поискано предприемане на действия по 

изпълнение на договора. От тази кореспонденция може да се заключи, че за Община 
Разград договора не е бил прекратен. 

През 2017 година е изготвен доклад от отдел „Инвестиционни дейности“ в община 
Разград за състоянието на строежа. През юли 2017 година е издадена Заповед от Кмета 
на Общината със задача да е извърши проверка на място с цел установяване вида и обема 
на изпълнените, съответно неизпълнените СМР. През август 2017 година е изготвен 

Констативен протокол от длъжностни лица в отдел „Инвестиционни дейности“ на 
Община Разград, съгласно който приблизително извършените СМР след направен оглед 

са на стойност 590 305,85 лв. без ДДС. През септември 2017 година с писмо до „БАУ 

Енерджи“ ЕООД е потърсена неустойка в размер на 219 878,31 лв., представляваща 20% 

от стойността на поръчката. През ноември 2017 година е предявена искова молба пред 

Софийски районен съд с частичен иск в размер на 1000 лв. от общия размер 263 853,97 

лв. – неустойка за забава, който в съдебно заседание е завишен до 25 000 лв. Тези 

действия биха могли да бъдат счетени като конклудентни действия по приключване на 
правоотношението и приемане на вложеното от изпълнителя. 

На 02.04.2018 година отново е изпратено писмо до „БАУ Енерджи“ ЕООД с което 

се приканва да довърши строителството на спортната зала. На 14.12.2018 година е 
подписан констативен протокол между Община Разград и „Бау Енерджи“ ЕООД, в който 

страните са приели, че са изпълнени дейности в размер на 837 000,00 лв., като в 
протокола е посочено, че страните се съгласяват, че срокът за завършването на обекта и 

предаването на възложителя с оглед на зимния период е до края на месец април 2019 г. 
През месец юли 2019 г. в Община Разград е получено писмо от Фонд „Енергийна 
ефективност и възобновяеми източници“, които са изкупили част от вземането на „Бау 

Енерджи“ ЕООД чрез цесия. В писмото те питат дали Община Разград счита, че 
договорът по ЗОП е в сила към настоящия момент, и дали са предприели някакви други 

действия във връзка с изпълнението респективно Неизпълнението на договора по ЗОП. В 

отговор до фонда кмета на Община Разград отговаря, че срокът на договора е изтекъл на 
08.12.2014 година и поради тези причини в качеството си на възложител е обективно 

невъзможно да предприеме действия по развалянето му. 
Така изложените обстоятелства и действия са разнопосочни и тълкуването за 

наличие на валидно правоотношение е дискусионно. От изложеното по-горе 
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изключително трудно може да се направи преценка за стореното до този момент и от 
двете страни. Извършвани са действия, различни, от които последват изключително 

разнородни правни последици. Резултатът е виден. Имаме незавършена спортна зала, 
която е в процес на ремонт вече повече от 6 години. Очевидно е, че действията и 

мерките, които са предприемани са били недостатъчни за да бъде постигнат желаният от 
всички нас резултат и залата да бъде въведена в експлоатация. Пропуснати са много 

срокове и реални шансове това да се случи своевременно. 

Към настоящия момент ръководството на Община Разград е възложила 
извършване на пълна проверка и анализ на наличната документация и на физическото 

изпълнение на СМР дейностите извършвани до сега. Видно е, че през годините са 
извършвани епизодични действия по реализиране на ремонта, или и СМР дейности, 

които са започнати но не са завършени. Доставени са стоки и материали, които не са 
вложени и също трябва да бъдат описани. Това е необходимо да бъде направено за да 
бъде ясна фазата на строителството, както и да бъде изяснена фактическата обстановка, 
преди да се предприемат последващи действия. Вече сме провели няколко срещи с 
досегашния изпълнител на обекта, както и с кредиторите от Фонд „Енергийна 
ефективност и възобновяеми източници“. Те са отворени за съвместни действия и 

изразяват готовност за съдействие в намирането на изход от създадената ситуация. 
Довършването и въвеждането в експлоатация на Спортна зала „Абритус“ град Разград е 
сред основните приоритети, които стоят на вниманието на ръководството на Община 
Разград. Амбициите ни са това да се случи да края на календарната 2020 година. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Благодаря. Малко по-ясно ми стана, но не напълно, но ми хареса амбицията, 
завършека ми хареса, че до края на тази календарна година Спортната зала ще бъде 
завършена. Благодаря.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Надявам се и много наши съграждани, ако не са го чули, ще го разберат, какво се 
случва с тази зала.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

От общинския съветник Пейчо Георгиев има и второ питане, което постъпи в 
Общинския съвет – Разград на 04.02.2020 година.  

Господин Георгиев, аз Ви моля да го изложете и сега има възможност да го 

направите, а дали кмета ще даде отговор сега или на следващото заседание, ще научим, 

след като Вие изложите вашето питане.  
 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Благодаря. Няма проблем, ако не даде отговори сега, тъй като времето много 

напредна. Питането ми е относно разделно събиране на отпадъците в Разград и в тази 
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връзка има доста неясноти по отношение на разделното събиране на отпадъците и аз 
моля да ми бъде отговорено по следните въпроси: 

1. Има ли организирано разделно събиране на отпадъците в Община Разград? И ако 

отговора е „Да“, малко повече информация за цялостната организация, история, 
договори, фирми, видове отпадъци, извозване, оползотворяване и т.н. 

2. Една от индикациите за културата на едно общество и хората в него е и 

разделното събиране на отпадъците, тука мога да вмъкна и ползването на тоалетните е 
също част от културата, в този смисъл какви разяснителни кампании провежда Община 
Разград с жителите за разделното събиране на отпадъците? И ако има такива, какъв е 
ефекта, измерван ли е въобще ефекта от тези кампании, ако ги има?  

3. Има ли някаква истина в твърденията на граждани на Разград, че разделно 

събираните на отпадъци биват отнасяни от смето-извозващата фирма и  смесвани с 
останалия боклук в Регионалното депо?  

Край.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Господин Георгиев, съгласно чл.99 от нашия правилник, кмета отговаря на 
питанията по принцип на следващото заседание, освен ако не пожелае да отговори 

веднага и ако има готовност за това. 
Господин Бояджиев, заповядайте да изразите становище за питането.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ще се постарая, сега получавам питането и го чух по това, което Вие  прочетохте 
във втория екземпляр. Ще се постарая да дам отговор, доколкото информацията е в 
главата ми е актуална, защото тука последните 4 години, мисля че нищо не е правено по 

разделното събиране, така че няма промяна в състоянието. Да, действително имаше 
сключен договор, който беше между Община Разград и „Екопак“, това са 
специализирани организации, които основно работят в сферата на разделното събиране 
на отпадъците. Като по силата на тия договори в общините бяха раздадени, не само в 
Разград, за общините говоря, значи говоря за втория мандат, това е 2011-2015 някъде в 
тоя период, на общините бяха раздадени комплекти от по три различно цветно осветени 

контейнери, които трябваше да вземат разделно хвърления битов отпадък. Имахме такъв 
договор и ние с „Екопак“. Имаше информация, която се лепеше, докато бяха съвсем нови 

контейнерите, след това в един период и те заминаха, имахме и такава кампания, с която 

използвахме местния радио възел, не сме ползвали дори и телевизията тогава и това 
нещо беше разяснено. За съжаление самата кампания имаше, в пълния смисъл на думата, 
кампаниен характер, там явно се употребиха едни пари, които явно се плащаха по 

определена програма, по което работеха и тези специализирани предприятия, нашия 
договор беше с „Екопак“, но той след  това изтече, 72 гнезда имаше разположени в град 

Разград, 72 гнезда по три пластмасови контейнера. За съжаление, след като така мина 
еуфорията в тая кампания, спадна ентусиазма и на тия събиращи фирми, „Екопак“ имаха 
вътрешен договор с нашето предприятие, което извозва боклуците на Разград и по силата 
на тоя договор тези контейнери, за които Ви говоря, цветните,  нашето предприятие 
трябваше да ги взема и да ги носи в Търговище,  а „Екопак“ имаха регионален договор с 
различните общини в рамките на региона, а не само Разградска област, там да ги събират 
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и обработват. Истината е, че още първите месеци се оказа, че там не отива разделно 

събиране, а отиват трайно битови, тъй като хората не правят разграничение или не искат 
да правят това разграничение и в оцветените контейнери, които бяха за разделно 

събиране, се пълниха с най-обикновена битова смет. Разделяха ги там, лично аз съм 

ходил там с господин Георгиев, директор на нашето предприятие в Търговище, тя е 
много голяма площадка, има сепарираща инсталация, разделя ги там, но освен битов  
отпадък, там заделен специално такъв, не се намираше в тези контейнери. И тази дейност 
постепенно се затрудни-затрудни-затрудни и те се отказаха. Не знам господин Василев, 
не го виждам тука, той може да каже дали или госпожа Георгиева, дали има някакво 

последващо действие, нов договор, което евентуално сключено? Мисля че няма такова 
нещо, тая дейност в момента е напълно… Тъй като дойдох в общината имах разговор с 
Христо Георгиев и той ми каза, че в момента няма такова събиране. Една добра 
инициатива, много хубаво поставена, съвсем правилно ги поставяте въпросите, която, не 
говоря за Разград, говоря в национален мащаб, в момента няма развитие. Между другото, 

тези контейнери останаха и продължават да си стоят по гнездата в Разград, но не се 
използват вече за разделно събиране, а в там се хвърлят, за голямо съжаление, даже и 

горивни материали, печки. А знаете ли колко контейнера изгоряха само, че заради това, 
че там се изхвърля пепел от печките, където се горят дърва и основно въглища, защото 

въглищата задържат за по-дълго време. Просто си изхвърлят боклуците гражданите и не 
хаят какво ще стане, а те като се запалят се разтопяват и остават само колелцата на тия 
контейнери. Е това мога да Ви кажа. Аз мога да го напиша и в писмен вид. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Бояджиев, не само, че можете, но господин Георгиев изрично е отправил 
молба отговора да бъде в писмен вид. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да, видях, видях. Все пак си помислих, че може да мина и метър от писмото.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Георгиев държи отговора да е в писмен вид в следващата сесия. Нашия 
правилник е много взискателен по това отношение и общинският съветник Георгиев 
трябва да получи отговор в писмен вид на своето питане. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ще имате отговор и в писмен вид, господин Георгиев.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги…  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“  

Господин Наско Анастасов не говори на микрофон. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ама то никой не говори за смет, аз казвам какво се хвърля там.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господа, при питания няма разисквания.  
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Казах хвърля се битов отпадък в тях, а не че…  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Приключихме точка втора. За процедура ли?  

Заповядайте, колега Монев.  
 

Г-н Антон Монев – ВМРО, Кауза Разград“ 

Имам питане. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да.  
 

Г-н Антон Монев – ВМРО, Кауза Разград“ 

Господин Бояджиев, имам едно питане към Вас. Както като родител, така и от 
граждани: Какво се случва в целодневна детска градина „Приказка“? Кога ще приключи 

този ремонт?  

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Кога ще приключи ремонта? За съжаление, още не е приключил. Господин Добрев 
ще каже сега.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

За голямо съжаление, приказката се оказа там до безкрай. Има много сериозни 

проблеми с изпълнителя. Когато около 18 и 19 ноември проведохме първата среща с 
изпълнителя, може би градината беше на около 40%, въпреки че строителството беше 
започнало в септември месец. Той пое ангажимент до края на ноември да насити с 
работници и да приключи ремонта в срок. Това не се случи. Направихме му 

предупредителни протоколи, взехме превенции за децата, тъй като се натоварваше 
електрическата инсталация и можеше да възникне пожар там и в тези зимни месеци да ги 

пренасочим към друга детска градина, в случай ДГ “Детелина“, която се намира на 
„Водна централа“. Получихме от него обещание, че до края на годината ще приключи. 

Строителния надзор, инвеститорският контрол, които са външни изпълнители, 

включително инвеститорският контрол, за голямо съжаление, му отправиха предписания, 
но това нямаше необходимия ефект, естествено с всевъзможни лостове работим с него и 

той увеличи доста сериозно мащабите на работата си. Към настоящия момент, градината 
е завършена 90%, остават довършителни работи, работи изключително и спа в това 
студеното време по вертикалната планировка, вече има пусната, отоплителната 
инсталация в момента работи, четиригрупната част от детската градина, в по-младата 
част в момента остава само да се нареди на двете помещения ламинат и ще е готова за 
приемане на доставките, евентуално да може да започнат децата, тъй като тя така 
функционално е разделена, че биха могли децата да осъществяват пълноценен учебен 

процес. В двугрупната положението е същото, има да се поставят осветителни тела, да се 
довърши покрива на двугрупната градина и вече довършителни работи по почистване, по 
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отстраняване на недостатъци по време на строителството, за които ще бъде гонен 

изпълнителя до последно за да ги отстрани и да приведе градината в необходимия вид. 

Изключително в неподходящо време е, по моя преценка без да имам претенциите на 
висока експертиза, в много неподходящо време се прави половината фасади и там 

веднага след полагането на мазилката, дъжда я изми, в момента и такива дейности има да 
се вършат по две от фасадите. Просто полагаме всички необходими усилия да успеем 

този проект да го приключим в срок, като срока е 29 март. Подчертавам в 29-ти март да 
се извършат доставките, да се направят социалните церемонии по рязането на лентички 

на всичките 11 обекта, което е също изключително тежко мероприятие, в края на 
краищата, да се организира. Подаването на всички фактури по този проект, мисля че има 
около 30 договора сключени, полагаме много големи усилия да успеем да приключим в 
срок. За съжаление, тази забава на строителството, както на физкултурния салон, така и 

на ДГ „Приказка“, ще направят реализирането на проекта рисково.  

 
Г-н Антон Монев – ВМРО, Кауза Разград“ 

Аз зададох тоя въпрос, защото три семейства познавам, които не водят децата си на 
градина, защото тази „Водната централа“ им е прекалено далеч. Аз моето го карам всяка сутрин 

с автомобил, но моите съседи нямат тоя възможност, бащата излиза рано на работа, а майката 
няма как да закара детето. Вече няколко месеца то стои  в тях, тя не ходи на работа само и само 

за да го гледа. Тоя човек, изпълнителя, ако не си свърши СМР-тата в срок, ще му бъде ли 

потърсена някаква отговорност?  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Е разбира се, то си има предвидени в договора неустойки, които ние искаме или не 
искаме, ще си ги заведем по необходимия ред.  

 

Г-н Антон Монев – ВМРО, Кауза Разград“ 

Благодаря.  
 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Отделно, че имаме желание, тъй като това е отвсякъде несвършена работа. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

По тия детски градини изключително много нарушения и нередности имаше, в други 

липса на всякаква организация, в детска градина номер 4, почти 4 месеца децата бяха извадени, 

тя беше изпразнена и никой не работеше в нея, започна работа някъде в края на септември, в 
края на септември. И питам аз кой от тази община дал разпореждане, че да се извадят децата, 4 

месеца по-рано преди да започнат конкретните строителни занимания? Децата се разпръскаха 
по други групи, напрежение   между родители, напрежение за състава на ръководството на тая 
градина, която е приемаща за тези деца и е… Какво да ви кажа… Нещата ги обира общината в 
края на краищата, защото тя е виновна. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Монев, съгласно чл.98 от нашия Правилник, може да поставите това питане в 
писмен вид и ще Ви бъде отговорено писмено, но питанията трябва да бъдат отправяни 2 дни 

предварително преди заседание на Общинския съвет.  
 

 

ТОЧКА ТРЕТА 
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ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, приключихме и с точката, касаещи питанията и в последната точка аз 
съм длъжен да ви информирам какви материали са постъпили от последното редовно заседание 
и затова сега ще изчета един списък от материали, който желае може да ме слуша. И така, 
днеска е постъпило в деловодството на Общинския съвет – Разград писмо, с което кмета на 
общината, господин Бояджиев, представя програма за управление на Общината Разград за 
мандат 2019 – 2023 година, то е в определен от  
Закона срок от полагане на клетвата му. Постъпили са следните материали: От Инициативния 
комитет за изграждане на мемориал на всички армейски и военни поделения, били в гарнизона 
в града ни и същината е да се подпомогне изграждането на мемориала, включително и с 
парични средства; Предложение от Инициативен комитет на граждани за удостояване с почетен 

знак за принос към развитието на социалните услуги в Община Разград за Центъра за подкрепа 
на жени в село Стражец; Докладна записка от Димитър Петров – библиотекар в Регионална 
библиотека „Проф. Боян Пенев“, относно някои проблеми в организацията на работата в 
библиотеката; Предложение от маестро Георги Чемширов, касаещо провеждането на „21-те 
музикални дни на Димитър Ненов“ и касаещи времето 3-ти и 5-ти май 2020 година; От доктор 

Николай Денев, ръководител на „Диагностично консултативен център Разград“ ЕООД, с което 

той ни изпраща въпросник и доклад за състоянието на системите за финансово управление и 

контрол за 2019 година за „ДКЦ 1 Разград“ ЕООД; От господин Евгени Драганов – Заместник-
областен управител и Председател, в качеството си на председател в общинската организация 
на град Разград на Политическа партия „ВМРО, Българско Национално движение“, относно 

решаване на въпрос, касаещ наемането на клубни помещения в общинска собственост; Молба 
от група частни земеделски стопани и търговци, реализиращи стоката си на Общинския пазар, в 
която поставят проблеми, свързани с достъпа и ограничението на правата им, като собственици 

с моторни превозни средства на територията на пазара; Писмо от Областен управител на Област 
Разград, относно писма на госпожа Дияна Ковачева „Омбудсман“, засягаща темата за създаване 
на социални услуги кризисен център за жертви на домашно насилие и трафик; Отговор от Кмета 
на Общината, относно искания на „Териториалната организация на слепите в България“ за 
подпомагане; Отчет за дейността на комисията за „Финансово подпомагане на двойки и 

семейства и лица с репродуктивни проблеми на територията на Община Разград“; Становище, 
относно на постъпилото предложение от господин Дауд Ибрям Мураф, да бъде удостоен със 
званието Почетен гражданин на Разград; Становище от Директора на Спортното училище  Иван 

Илиев за отпускане на средства; Предложение от фирма „Кроношпан“, касаеща взаимодействие 
и партньорство във връзка с използване на дървесина и дървесни отпадъци; Писмо от 
Областния управител, касаещо информация за проведени събрания и предстоящи събрания; 
Заявление от Венелин Пенев Петров, касаещо достъпа на собствениците нас територията на 
Общинския пазар в Разград; Допълнително споразумение, относно Концесията за строителство 

за стадион, по което Общинския съвет взе решение; Молба от Народно читалище „Бузлуджа“ за 
решаване на проблеми на ползваната база; Писмо от Инициативния комитет, начело с господата 
Румен Вълчев, Калоян Монев, относно мемориала за поделенията, които са били на гарнизона в 
град Разград; Информация за това, че избраните Съдебни заседатели мандат 2020 – 2023 година 
са положили клетва; също информация от Окръжния съд за съдебните заседатели от района на 
Разградския съдебен район; Предложение от господин Иво Хаджииванов, касаеща бюджетни 

въпроси, които са разгледани; докладна записка от Ахмед Ахмедов за изграждане на тротоар на 
оживена и натоварена улица, част от Републиканския път Разград – Исперих – Силистра, 
подписки от няколко десетки; Молба от жителите на село Осенец, да им бъдат решение 
проблемите за състоянието на улиците в селото с подписка; Предложение от съветници и 

граждани, и от общинския съветник Калоян Монев, касаещо приемане на бюджета и включване 
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в бюджета на благоустрояване на улици, намиращи се в град Разград, конкретна улица 
„Преслав“; Молба от жители на град Разград и собственици на фирми и стопански организации, 

относно решаване на проблем за състоянието на улицата по поречието на река Бели Лом, след 

моста по улица „Перистър“ и улица „Добруджа“; Писмо от Инициативния комитет село 
Балкански, относно решаване на проблем, свързано с движението на тежко-товарни автомобили 

в селото; Доклад от Държавната финансова инспекция, касаещ проверка на 
Природоматематическа гимназия „Акад. Обрешков“ град Разград; И писмо от „Омбудсман“ на 
Република България, относно оплакване на гражданина Стоянка Иванова Маринова, касаеща 
претенции; Информация на поставени въпроси от Цветан Димов, относно честване на 100 

години организиран футбол в Разград.  

Всички материали са разпределени по надлежния ред на постоянните комисии, много от 
тях бяха включени при решаването на докладни записки, а по други постоянните комисии ще се 
изнесат.   

Уважаеми колеги,  

С това приключихме всички точки от дневния ред и в 18:19 часа закривам заседанието на 
Общинския съвет – Разград. Благодаря ви за търпението и отговорната работа. Приятна вечер.  

 

 

                                                 ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                              /Стоян Ненчев/ 

 

 

                                      ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

                              /Свилена Дечева/ 

 

 

 

 

 

 

 


